
 
MISKOLC MEGYEI JOGÚ VÁROS 
              KÖZGYŰLÉSE          

 
III-16.074/2007. 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 
 

Készült: Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2007. április 12-én,  
9 órai kezdettel a Városháza dísztermében megtartott üléséről.   
 
Jelen vannak: Káli Sándor, Balogh Zoltán, Bartha György, Bazin Géza, Dr.  
Bistei Attila DR. Univ., Cseh László, Csordás Mihály, Doszpoly Orsolya, Fedor 
Vilmos, Fodor Zoltán, Garamvölgyi Attila, Dr. Hardonyi András, Hegedüs 
Andrea, Horváth Ottóné, Illyés Miklós, Juga György,  Kocsis Levente, Kovács 
Józsefné, Dr. Kovács László, Lenártek András, Dr. Mokrai Mihály, Molnár Péter, 
Nyírő Pál, Nyulászy Istvánné, Orosz Lajos, Riba Istvánné, Sebestyén László, 
Dr. Simon Gábor, Szabó Tamás, Szebeni Péter, Szilágyi Gizella, Dr. Szinay 
Attila, Szűcs Erika, Szűcs Tamás, T. Asztalos Ildikó, Tavaszi Zsolt, Dr. Tompa 
Sándor, Dr. Varga László, Dr. Varga Zoltán, Zámbó Tiborné, Dr. Zsiga Marcell 
Lóránt. 
  
Az ülésről távol maradt: Fábián István, Dr. Hártó György, Kobold Tamás,  
Dr. Kriza Ákos. 
 
Káli Sándor polgármester: Köszönti a Közgyűlésén megjelent vendégeket, az 
elektronikus és az írott sajtó képviselőit, a testület tagjait.  
Külön köszönti a tanácskozási joggal jelenlévő kisebbségi önkormányzatok 
elnökeit.  
Bejelenti, hogy a testület 45 tagja közül a jelenléti ív lezárásáig megjelent 32 fő, 
így a Közgyűlés határozatképes, amit megnyit.  
 
Mielőtt megkezdenék a Közgyűlés munkáját, betegség miatt távol maradó 
képviselőtársainak jobbulást kíván. 
 
A közelmúltban bekövetkezett halálesetről kéri, hogy emlékezzenek meg. 
 
Életének 91. évében elhunyt Balog Sándor, a diósgyőri kultúra és a 
városszépítés egyik meghatározó egyénisége. A vasgyári elemi iskolában, majd 
a Deák Ferenc Fiú Felsőkereskedelmi Iskolában végezte tanulmányait. 1939-től 
a Vasgyárban dolgozott, 1945-ben állami szolgálatba lépett. 1949-ben nevezték 
ki az Ady Endre Kultúrotthon igazgatójává, e tisztségét 1969-ig látta el. 
Nyugdíjas éveit is aktívan töltötte, sőt igazi életműve akkor teljesedett ki, mikor 
1987-ben az akkor alakult Diósgyőri Városvédő Egyesület elnökévé 
választották. Elnökségének tíz esztendeje alatt következetesen törekedett 
Diósgyőr múltjának hiteles feltárására, a helyi emlékek felkutatására. 
Nevéhez fűződik Diósgyőr történelmi határainak meghatározása, a pálos 
harang megtalálása és az egykori pálos kolostor területén történő elhelyezése, 
a lillafüredi kápolna felújítása és felavatása, a bükkszentkereszti Lófőtisztáson 
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IV. Béla utolsó csatájának helyszínén emlékhely kialakítása. Megírta a diósgyőri 
katolikus egyház és a diósgyőri címer történetét, kutatta a vasgyári zeneiskola 
múltját, valamint az 1700-as években a Bükkbe települt üveggyártó iparosok 
életét és munkásságát. 
Bükkszentkereszten megalapította a Bükki Üveghuták Ipartörténet Múzeumát, 
melyet évekig vezetett. 
A jelentős életművet az Országos Városvédő Egyesület Podmanczky-díjjal, a 
Miskolci Városszépítő Egyesület „Miskolcért Emlékplakettel”. Bükkszentkereszt 
település Pro Urbe díjjal, míg Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Gálffy Ignác Éelműdíjjal ismerte el. 
 
Tragikus hirtelenséggel elhunyt Dr. Lukovics Zoltán állatorvos, aki szakmájában 
általános elismertségnek örvendett. 
 
Kéri, hogy néma felállással adózzanak az elhunytak emlékének. 
 

--- Megemlékezés után. --- 
 

Polgármester: Kovács László, a Miskolci Szimfonikus Zenekar karmestere 
március 15-én a Magyar Köztársaság Érdemes Művésze díjban részesült. A 
testület és a maga nevében gratulál az elismeréshez.  
Ezek után kéri, kezdjék meg a Közgyűlés munkáját az ülés napirendjének a 
megállapításával. Először a sürgősségi előterjesztések napirendre tűzéséről 
kéri a Közgyűlést, hogy döntsön. A következő sürgősségi előterjesztések 
kerültek benyújtásra: 
 
1. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Factory Sportaréna Komlóstetői 

Kerékpáros Sport Klub részére történő 
használatba adására vonatkozó szerződés 
módosítására 

 
Előterjesztő:  Orosz Lajos alpolgármester 
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre 
történő felvételéről. 

A Közgyűlés 36 igen, 0 nem, 
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 9 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 
 

2. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat települési önkormányzat szilárd 
burkolatú belterületi közutak burkolat 
felújítására benyújtandó pályázatok 
önrészének biztosítására 

 
Előterjesztő:    Káli Sándor polgármester 
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Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre 
történő felvételéről. 

A Közgyűlés 35 igen, 0 nem, 
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 10 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 

 
 

3. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat Miskolc, Sajószigeti út útburkolat 
felújítás kivitelezésére a József A.-
Zsigmondy utak között 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre 
történő felvételéről. 

A Közgyűlés 36 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 9 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 

 
 

4. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat pályázat benyújtására 2007. évi 
HÖF CÉDE támogatás elnyerése céljából 
„Egressy Béni Zeneiskola épületének 
átalakítására és rekonstrukciójára” 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre 
történő felvételéről. 

A Közgyűlés 36 igen, 0 nem, 
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 9 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 
 
 

5. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat pályázat benyújtására 2007. évi 
HÖF CÉDE támogatás elnyerése céljából  
„Bulgárföldi Általános és Magyar-Angol 
Két Tanítási Nyelvű Iskola Erenyői 
Tagiskolájának elektromos 
rekonstrukciójára” 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
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Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre 
történő felvételéről. 

A Közgyűlés 37 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 8 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 

 
6. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat pályázat benyújtására 2007. évi 

HÖF CÉDE támogatás elnyerése céljából 
„Szilágyi Dezső Általános Iskola 
elektromos rekonstrukciójára” 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 

 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre történő 
felvételéről. 

A Közgyűlés 36 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 9 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 

 
 

7. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat pályázat benyújtására 2007. évi 
HÖF CÉDE támogatás elnyerése céljából  
„Tüskevár Óvoda és Általános Iskola 
épületének korszerűsítésére” 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre 
történő felvételéről. 

A Közgyűlés 37 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 8 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 

 
 

8. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat megváltozott munkaképességű 
dolgozók foglalkoztatására kiírt pályázat 
kapcsán a Szocio-Produkt Kft. Blaskovics 
u. 22. sz. alatti telephelyére történő 
jelzálog bejegyzésére 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
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Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre 
történő felvételéről. 

A Közgyűlés 37 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 8 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 

 
9. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Diósgyőri Kórház–

Rendelőintézet és a Semmelweis  Kórház-
Rendelőintézet és Egyetemi Oktató 
Kórház közötti ágykapacitások 
átcsoportosításra 

 
Előterjesztő:  Szűcs Erika alpolgármester 
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre 
történő felvételéről. 

A Közgyűlés 33 igen, 0 nem, 1 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 11 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 
 

10. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a szakellátási normatíva 
felosztásáról szóló közigazgatási 
határozatokból adódó, a fekvőbeteg ellátó 
egészségügyi szolgáltatóknál 
megvalósuló intézményi átalakítások 
költségeinek támogatására irányuló 
pályázat benyújtására 

 
Előterjesztő:  Szűcs Erika alpolgármester 
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre 
történő felvételéről. 

A Közgyűlés 36 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 9 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 

 
11. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Diósgyőri Kórház-

Rendelőintézet Kerpely út 1. szám alatti 
Rendelőintézetének épületében található 
helyiség bérbeadására 

 
 

Előterjesztő:  Szűcs Erika alpolgármester 
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Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre 
történő felvételéről. 

A Közgyűlés 36 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 9 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 

 
 

12. sürgősségi napirend tárgya:  Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzatának a Megyei Etikai 
Tanácsban való képviseletére 

 
Előterjesztő:  Szűcs Erika alpolgármester 
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre 
történő felvételéről. 

A Közgyűlés 36 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 9 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 
 

13. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat Egészségügyi Ad-Hoc 
Bizottság létrehozására 

 
Előterjesztő:  Szűcs Erika alpolgármester 
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre 
történő felvételéről. 

A Közgyűlés 36 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 9 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 

 
14. sürgősségi napirend tárgya:  Tájékoztató A Diósgyőri Kórház-

Rendelőintézet és a Semmelweis 
Kórház-Rendelőintézet és Egyetemi 
Oktató Kórház struktúraátalakításával 
kapcsolatban elvégzett feladatokról  

 
Előterjesztő:  Szűcs Erika alpolgármester 
 
Juga György: Ügyrendi hozzászólásában elmondja, a struktúraváltás igen 
nagy horderejű téma, nem lehet egy tájékoztatóval kipipálni. Javasolja, a 
következő Közgyűlésre rendes napirendként terjesszék a testület elé, vagyis 
tárgyalják a témát két fordulóban. Így a szakbizottságok is meg tudják tárgyalni 
az előterjesztést az ülést megelőzően. 
 



 7 

Polgármester: Szavazásra teszi fel az elhangzott ügyrendi javaslatot. 
 

A Közgyűlés 37 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 8 fő) az ügyrendi 
javaslatot elfogadta. 

 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre 
történő felvételéről. 

A Közgyűlés 36 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 9 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 

 
15. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Miskolc Holding Zrt. 

Igazgatósági és Felügyelő Bizottsági 
tagjai megválasztására 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztésnek a zárt ülés 
napirendjére történő felvételéről. 

A Közgyűlés 37 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 8 fő) a sürgősségi 
előterjesztést a zárt ülés 
napirendjére felvette. 

 
Polgármester: A sürgősségi előterjesztések után a meghívó szerinti napirendi 
javaslat elfogadásáról történő szavazás következik.  
 
Kérdése, van-e hozzászólás, észrevétel a napirendi javaslattal kapcsolatban. 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Ügyrendi javaslata, a 17. napirendi 
pontot (Önálló képviselői indítvány: Intézkedések Miskolc város lakosságának 
reumatológiai és tüdőgyógyászati ellátásának biztosítása érdekében) vegye le a 
testület.  
Indoklásában elmondja, az indítvány benyújtása óta két megállapodás is 
született. Az indítvány nem tartalmazza az érintett másik fél, Dr. Kása Miklós 
igazgató úr aláírását. A március 26-án (illetve április 4-én) keletkezett 
megállapodás viszont tartalmazza igazgató úr aláírását és a megyei 
önkormányzat elnökének, mint fenntartónak az aláírását is. A megállapodás 
arról szól, hogy a Szent Ferenc Kórház június 30-ig vállalja a tüdőgyógyászat 
és reumatológiai ellátást annak érdekében, hogy a dolgozók áthelyezésével és 
a műszerek áthelyezésével kapcsolatos dolgokat is rendezhessék. Kása 
igazgató úr a képviselői indítvány értelmében nem is ingyen tenné a javaslatban 
foglaltakat.  
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Juga György: Nem támogatja alpolgármester asszony javaslatát. 
Alpolgármester asszony napirendje keretében megtárgyalható lenne a téma, de 
mivel a formáját tekintve tájékoztató, nincs határozati javaslat benne, a 
képviselői indítványukban viszont van, tehát minőségbeli különbségről van szó.  
 
Polgármester: Szavazásra teszi fel az elhangzott ügyrendi javaslatot. 
 

A Közgyűlés 23 igen, 13 nem, 1 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 8 fő) az ügyrendi 
javaslatot elfogadta. 
 

Dr. Tompa Sándor: Ügyrendi javaslata, a 8. sz. napirendet (Javaslat az 
aktualizált Településszerkezeti Terv elfogadására) tárgyalja a testület két 
fordulóban. 
 
Polgármester: Szavazásra teszi fel az elhangzott ügyrendi javaslatot. 
 

A Közgyűlés 37 igen, 0 nem, 
0tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 8 fő) az ügyrendi 
javaslatot elfogadta. 

 
Polgármester: Szavazásra teszi fel a meghívó szerinti napirendi javaslatot, 
figyelembe véve a napirendre felvett sürgősségi előterjesztéseket és az 
elfogadott ügyrendi javaslatot is. 

 
A Közgyűlés 25 igen, 12 nem, 
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 8 fő) az ülés 
napirendjét a meghívóban 
foglaltak szerint állapította meg, 
figyelembe véve a napirendre 
tűzött sürgősségi előterjesz-
téseket is. 
 

 
Polgármester: Mielőtt képviselőtársainak adná meg a szót, tájékoztatja a 
testületet, hogy Dr. Szinay Attila és Lenártek András a Fidesz frakció képviselői 
céljellegű vizsgálatot kezdeményeztek a Városgazda Kht-nél a Búza téri 
pecsenyesor pavilonjainak elbontása ill. az ideiglenes piac kialakításával 
kapcsolatban. Ezt közérdekű bejelentésnek tekinti és a kezdeményezők 15 
napon belül, írásban választ kapnak. 
Egy másik megkeresés is érkezett a FIDESZ-frakció vezetője részéről Jegyző 
úrnak címezve, amelyben a Miskolc-Tapolcán megvalósítani tervezett „Fürdők 
(Vizek) Völgye „ projekttel kapcsolatos szerződés aláírt példányának másolatát 
kéri azzal az indokkal, hogy az abban szereplő adatok közérdekű adatnak 
minősülnek. 
Frakcióvezető úr az írásos választ Jegyző úrtól megkapta. 
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Tájékoztatja a testületet, hogy a város eláll a szerződéstől – ami földhasználati 
szerződés volt – mivel a vállalkozó nem kezdte el a munkálatokat. 
 
A napirend előtti hozzászólások következnek. 
 
Dr. Fodor Zoltán: Az Avastetői sportpályán április 13-án 10.00 órai kezdettel 
bevetési próba lesz. Köszönetet mond a támogató intézményeknek és 
cégeknek.  
 
Lenártek András: Ahogy már Polgármester úr is említette, levélben fordultak 
hozzá. A Búza téri piac rendszeres látogatójaként tisztában van azzal, hogy 
levelükben előadottak csak egy töredéke annak, amit az árusok mondanak.  
Ideiglenes piac kialakításakor valóban történnek sérelmek, de az azért durva, 
hogy a Városgazda Kht. lebontotta az egyik vállalkozó saját tulajdonban lévő 
pavilonját úgy, hogy a cég bontási engedéllyel sem rendelkezett.  
A kereskedők azt szeretnék tudni, hogy a költségekből milyen arányban kell a 
terheket vállalniuk.  
A kerékpárutakkal kapcsolatban elmondja jó volna, ha több volna belőlük. 
Környezet- és pénztárcakímélő megoldás a biciklizés, főleg így a 
tömegközlekedés drágulása után. Úgy néz ki, hogy az Interspartól a Petneházy 
utcáig épül út. Sajnos a Közgyűlés nem tárgyalt erről, pályázati kiírás sincs. 
Tavaly októberben volt olyan kiírás, amire lehetett volna pályázni.  
Az előkészített pályázatokat hiányolja. A mindenkori beadandó pályázatokhoz 
egy önerő-alapot kellene létrehozni. Fel kell arra készülni, hogy bármikor tudjon 
a város beadni pályázatot. 
 
Polgármester: Részletes tájékoztatást kért a piac ügyében a kollegáitól, melyet 
képviselő úr is megkap írásban. A pavilonok bontása bontási engedély nélkül is 
elvégezhető, hiszen csak a felépítményt birtokolták a vállalkozók. A követelés 
60 millió Ft mellyel szemben a Városgazda Kht. 20 millió Ft értékben vásárolt 
és bérelt pavilonjai állnak. A cég a feltételeket biztosította az ideiglenes 
építtetésű pavilonokban. Az ideiglenes piac kialakítása 55 millió Ft-ba került. Az 
önkormányzat által megállapított díjak 2003. óta szinte változatlanok. Ez alól a 
bérleti díjak kivételek, hiszen erre licitálni kell a bérlőknek. A rendelet 
módosítása szerint a havi szolgáltatási díj emelkedett 640 Ft-ról 700 Ft-ra.  
A kerékpárutak valóban nem tartoznak a sikertörténetek közé. Volt, amikor volt 
pályázat, volt, amikor nem. A központi elképzelések is változnak. Legutóbb 
tulajdonjogi aggályok miatt nem sikerült Majláton kerékpárutat építeni. A 
figyelemfelhívást megköszöni képviselő úrnak.  
 
Hegedűs Andrea: Szirmát örömteli esemény érte, egyedi ajándékkal lepte meg 
a településrészt Korencsik János művész úr, aki Kanadában él és 50 év után 
tért haza szülőföldjére. Tiffany üvegből készült címert adományozott a 
közösségi háznak. Ezúton is köszönetet mond az adományozónak.  
 
Juga György: Polgármester úr nagyhorderejű bejelentése, miszerint elálló 
nyilatkozatot írt alá a Vizek Völgye Projekttel kapcsolatban azért hangsúlyos, 
mivel ezt már két éve is meg lehetett volna tenni. Annak idején kemény vitában 
sikerült a városvezetésnek a strandot bérletbe adni egy vállalkozásnak pályázat 
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és versenyeztetés nélkül. A tapolcaiak leválásának kezdeményezésében ez volt 
az utolsó csepp. 
A város számára mindenképpen veszteség az eltelt, elvesztegetett két év. A 
strand mostani külsejével turistariasztó jelenség. 
Kéri Polgármester urat, készüljön a következő Közgyűlésre – vagy a nyár előtt 
valamelyik ülésre – beszámoló arról, mi a háttere ennek az ügynek. 
 
Polgármester: Az elállás oka az volt, hogy a beruházást a vállalkozó nem 
kezdte el. Mára a helyzet változott, hiszen amikor elkezdődött a projekt igen 
csekély érdeklődés volt a város iránt. A hosszú távú elképzelés megvalósítása 
a céljuk. 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Április 1-jével az egészségügyi 
reformnak egy nehezen megélhető szakasza került új fázisba, a kórházi 
kapacitások újraelosztásáról van szó. Tájékoztatja a testületet, a január 8-i 
miniszteri ajánlathoz képest Miskolc városa derekasan helytállt. Városi szinten 
a miniszteri ajánlathoz képest a négy fekvőbeteg intézetben 77 ággyal többet 
sikerült megvédeni. Ebből ráadásul 60 aktív ágy. Az ágytöbbletek 
munkahelyeket jelentenek, az aktív ágyak minőségi munkahelyeket jelentenek. 
Keményen küzdeni kell a jelentős és minőségi kapacitásokért, hogy ne a 
kohászat sorsára jusson a város egészségügye. Gyógyító centrumok 
kialakításában és a specializációban látja a jövő lehetőségeit. A többi 
fenntartóval összefogásra és megállapodásra törekednek. Június 30-ig a Szent 
Ferenc Kórház látja el a pulmonológiát és a reumatológiát. A betegellátás 
biztonságára addig felkészül a Semmelweis Kórház. Miskolc városának az 
1357 ágyas kapacitása, a 928 aktív ággyal igen nagy érték. 
A sajtóban sajnos számos rémhír jelent meg, amit nem tart helyesnek. A 
vizitdíjból éves szinten 150 millió Ft többletbevétel várható a két kórházban, ami 
jó hír. Az együttműködésre továbbra is nyitott a városvezetés. 
 
Juga György: Az SZMSZ nem tette volna lehetővé azt, hogy alpolgármester 
asszony napirend előtt szóljon hozzá rendes napirendként szereplő 
előterjesztéshez. Így vitára sincs mód, az ellenzék javaslatát levették 
napirendről, így nehéz a kompromisszum.  
Kéri Jegyző urat, figyeljen oda, hogy a jogszabályokat tartsák be az egész 
ülésen. 
 
Szabó Tamás: Okafogyottá vált hozzászólása, mert Juga György előadta, amit 
szeretett volna mondani. Az SZMSZ nem teszi lehetővé azt, hogy 
alpolgármester asszony napirend előtt szóljon hozzá rendes napirendként 
szereplő előterjesztéshez. Szerencsétlen helyzetet teremtődött ezáltal, hiszen 
nincs mód vitára. Tételesen nem ért egyet Szűcs Erika által elmondottakkal.  
 
Polgármester: Kéri Jegyző urat, jelezze az ilyen esetekben az SZMSZ 
betartásának kötelezettségét. 
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1. napirend tárgya: Beszámoló a Miskolci Rendőrkapitányság 2006. 
évi munkájáról 

 
Előterjesztő:  Dr. Pásztor Albert r. ezredes 

 Kapitányságvezető 
 

Polgármester: A napirend tárgyalásánál jelen van Ruszkai József rendőr 
ezredes úr, megyei főkapitány helyettes is, akit külön köszönt a maga és a 
Közgyűlés nevében. 
Megadja a szót az előterjesztőnek tegye meg szóbeli kiegészítését. 
 
Dr. Pásztor Albert: A városi rendőrkapitányság a legnagyobb ügyfélforgalmú a 
városban, ráadásul a nagyvárosi körülmények és sajátosságok is nehezítik 
munkájukat. Az inaktív, eltartott, alacsony iskolázottságú roma réteg sok 
esetben feléli a környezet értékeit. A munkanélküliség egyre több embert súlyt. 
Ebben a helyzetben kell elfogadható biztonságot teremteniük. Magyarországot 
mai napig jellemzi a területi egyenlőtlenség. A bűnözés volumene nőtt. A 
vagyon elleni bűncselekmények száma viszont csak kis mértékben nőtt. Az 
erőszak terjedésében visszafordulás történt. A fiatalkorú és gyermekkorú 
bűnelkövetők száma csökkent, de még mindig sokan vannak és nehezen 
kezelhetőek. A közlekedés biztonsága javult. 
A polgárőrség és közbiztonsági tanácsnok úr munkája segíti tevékenységüket.  
 
Polgármester: Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 

 
Bizottsági vélemények: 
 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság 4 igen, 0 nem és 4 tartózkodó szavazattal 

nem támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 

Lenártek András: Szóbeli kiegészítésében elmondja, elgondolkodtató, 
hogy a megszorítások a városi rendőrséget is érintik. A kitölthető 
állományi létszámhoz képest 100 fővel kevesebb dolgozik a rendőrségen.  

 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Szűcs Tamás: A tájékoztatót alaposnak tartja. Tudomása szerint a 13. havi 
illetményeknél két évi lemaradás van. Problémát jelentenek az infrastrukturális 
gondok is. A kassai utcai betyár ellen hatékony fellépést kér, hiszen a postát 
már kétszer kirámolta és a takarékszövetkezetet is. Persze, csak valószínűsíti, 
hogy az elkövető ugyanaz.  
 
Nyírő Pál: Az MSZP frakció álláspontját ismerteti. Miskolc sajátos helyzete a 
rendszerváltást követően kezdett kialakulni. Az emberek elveszítettek 
létbiztonságukat. Miskolcot nem szabad izoláltan kezelni, hiszen 36 környező 
településről is szó van. A rendőrségnél a tárgyi és személyi feltételek hiánya 
esetén nem lehet 100%-os munkát végezni. A körülményeket is vizsgálni kell. A 
rendőrséggel való kapcsolattartás egyik formája az erkölcsi és anyagi 
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támogatás. Ezt az MSZP frakciótól a rendőrség megkapta. A polgárőrség 
lassan az egész várost behálózza, ami nagy eredmény. A közterület-felügyelők 
munkája, a Vám- és Pénzügyőrség tevékenysége, a Határőrséggel való 
kapcsolatrendszer erősíti a rendőrséget. Az Avasi Rendőrőrs átalakítása, a 
lakótelepi rendőrség, a kamerarendszer pozitív példák.  Húsvétkor hasznos volt 
a nagyfokú ellenőrzés. Az ittas vezetőket ki kell vonni a forgalomból.  
A rendőrségi törvényt sajnos mára túlhaladta az idő. Aktuális volna a törvény 
módosítása. 
Ha 50-60 fővel többen lennének a rendőrök, több területet össze lehetne fogni. 
Megköszöni a rendőrség 2006. évi munkáját.  
 
Molnár Péter: A beszámolót korrektnek és tárgyilagosnak tartja. Megköszöni a 
rendőrség 2006. évi munkáját. A közbiztonság tekintetében sok negatív 
tendencia van. A lakosság több térfigyelő kamerát igényelne. Azzal tisztában 
van, hogy nagy költségigényű beruházás a kamerák kitelepítése.  
A gazdasági, házassági, családi, ifjúság és a nemi erkölcs elleni 
bűncselekmények száma megnőtt sajnálatos módon. A prevencióra komoly 
energiát kell fordítani. Az iskolákban kell a diákok figyelmét felhívni a 
problémákra. A színesfémlopás gyakori jelenség a városban, ami ráadásul a 
közlekedést is veszélyezteti, a táblákat említi példaként. 
Az Avasi templomot és temetőt ért graffiti támadás igen szomorú esemény. 
Kérdése, milyen intézkedések történtek ez ügyben. Lesz-e kerítés a temető és 
a templom körül? Térfigyelő kamerák kihelyezését tervezik-e? A terület a 
református egyház tulajdona, fel kell venni az egyházzal a kapcsolatot. Ez nem 
rendőrségi ügy, ez egy város közös ügye. 
Idén nem volt kemény tél, de az utóbbi években jellemző volt, hogy a 
városkörnyéki erdőket illegálisan el kezdték pusztítani, a fákat tűzelőnek 
kivágva. 
 
Cseh László: 1,5 évvel ezelőtt egy EU-s felmérés azt állapította meg, hogy 
Miskolcon lopják el a legkevesebb autót. Egy ciprusi város előzte csak meg a 
várost. A rendőrség egyre nagyobb segítséget kap a polgárőrséggel.  400 fő áll 
rendelkezésre, komoly technikai felszereltséggel. Bodótetőről, Martin-
kertvárosból, Selyemrétről várja az önkéntesek jelentkezését. 
Az Avasi templom a választókerülete területén található. A református 
egyházzal és a rendőrséggel az egyeztetések lezajlottak. A forrás biztosítása 
után elkezdődik a kerítés építése és a kamerák kitelepítése. 
Kérdése, a tettes jár-e iskolába, hol nevelik ezt a fiatalt, hogy ilyen tett 
elkövetésére képes? 
 
Dr. Zsiga Marcell Lóránt: Több közfelháborodást kiváltó bűncselekmény 
történt egy év alatt a városban. Véleménye szerint a visszatartó erőt kellene 
vizsgálni. Egyfelől a felderítés gyorsasága, másfelől a fizikai jelenlét a döntő. 
Sajnos 100 fővel kevesebb ember van a rendőrségnél állományban jelenleg. 
Kéri, lobbizzon a városvezetés annak érdekében, hogy minél több rendőr 
dolgozhasson a kapitányságon. 
 
Zámbó Tiborné: Megköszöni a Szeder utcai építkezések kapcsán tett 
intézkedését kapitány úrnak. A közúti ellenőrzéseket sűríteni kellene a 
választókerületében. Ez különösen a Csermőkei útra vonatkozik.  
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A Komlóstetőn is egyre több a motoros. Sajnos elég gyakran száguldoznak, jó 
volna a rendőri jelenlétet fokozni.  
Tavaly új park kialakításába kezdtek a Komlóstetőn. Szomorú, hogy a 
szalonnasütő mellé felállnak kocsival. Kéri kapitány urat, segítsen a probléma 
megoldásában.  
 
Doszpoly Orsolya: A rendőrségnél az optimális feltételek hiányoznak, ez 
sajnos szomorú tény. A Sütő J. utcából a teherautók ki vannak tiltva, mégis 
áthajtanak az utcán. Kéri a fokozottabb ellenőrzést a területen.  
 
Kovács Józsefné: Az 1. sz. választókerületben a prostitúció egyre komolyabb 
problémát jelent. Megköszöni a fokozott ellenőrzés megvalósítását. Már a 
Soltész Nagy Kálmán és Melinda utcákig gyűrűzik be a prostitúció. Amíg a 
szolgáltatásra igény van, nem tudják megoldani a kialakult helyzetet.  
Az országgyűlési képviselőket kéri, dolgozzanak ki közösen egy megoldási 
tervet, amit a Parlament elé lehet tárni. A rendőrségnek szűkösek az eszközeik, 
annyit tudnak tenni, hogy begyűjtik, előállítják és maximum egy napra elzárják a 
lányokat. 
 
Riba Istvánné: A 20. sz választókerület lakóssága, a lyukói zártkert 
tulajdonosok nem érzik jól magukat a közbiztonság szempontjából. A vasgyári 
rendőrőrs áldozatkész munkásságát ezúton is megköszöni. Jó volna növelni a 
területen a fizikai jelenlétet.  
Megköszöni a Hivatal illetékes osztályainak közreműködését a lyukói utcák 
elnevezésében. 
 
Polgármester: Egy élet munkájával felépített víkendházak tulajdonosai joggal 
követelik a vandalizmus elkövetőinek megbüntetését.  
 
Dr. Kovács László: A prostitúcióval kapcsolatban elmondja, a probléma 
kezeléséhez magasabb szintű jogszabály szükséges. Felháborító, hogy most 
már a Selyemréti Strand és a templom környékére is kiterjed a prostitúció. Az 
Andrássy Szakközépiskolával szemben is fel-feltűnnek a lányok.  
Szomorú jelenség, hogy a közlekedési táblákat is lopják. A hatékonyság 
fokozására jó volna a rendőrség és a Városgazda Kht. munkáját összehangolni. 
Az alsómajláti buszmegállóban múlt héten ismét történt egy halálos baleset. Az 
átmenő forgalom tovább fog nőni a villamossín meghosszabbításával, ami 
tovább fokozza a balesetveszélyes szituációk előfordulását. 
Húsvétkor ismét hatalmas dugók alakultak ki a Majális parktól Lillafüredig.  
 
Polgármester: Döbbenetesnek tartja a színesfémgyűjtést, mint jelenséget. 
Orgazdaságnak minősíti.  
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Az avasi rendőrőrs munkáját ezúton is 
megköszöni. Kiváló együttműködés alakult ki a lakossággal és a képviselőkkel. 
Nem a tiltó, fegyelmező vonás a hangsúlyos, hanem a szakmai, ami igen 
pozitív jelenség.  
A térfigyelő rendszer igen jó hatással van a közbiztonságra. A tudat, hogy 
létezik már visszatartó erő, főleg, hogy a pontos helyet nem ismerik a bűnözők. 
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--- Az ülést Orosz Lajos alpolgármester úr vezeti. -- 
 
Fodor Zoltán: Rendpártinak és rendőrpártinak tartja magát. Ahhoz, hogy több 
rendőr legyen és jobb technikai feltételek az országgyűlési képviselőknek kell 
lobbizniuk. A rendőrséggel kapcsolatos törvény valóban módosításra szorul. Az 
avasi rendőrőrs felújításának egyik kezdeményezője volt. A térfigyelő kamerák 
rendszerét bővíteni tervezik. Jelenleg az Avas az egyik legjobb közbiztonságú 
területe a városnak. A polgárőrök közreműködését hasznosnak tartja. A megyei 
és az országos polgárőrségtől kaptak egy autót is, amire rendszámfelismerő 
rendszert telepítenek. A mozgáskorlátozottak részére felfestették minden nagy 
bevásárló központ körül a parkolási lehetőséget, azonban az igazolvánnyal nem 
rendelkezők is előszeretettel állnak be ezekre a fenntartott helyekre. Kéri e 
témában a hatékonyabb ellenőrzést.  
 
Lenártek András: A kábítószerrel való visszaélések száma emelkedett a 
városban. Sajnos a kiemelt célcsoportja a gyerekek ennek a bűnözési 
formának. Esendő csoport lévén, nem biztos, hogy felmérik a kábítószerrel 
kapcsolatos veszélyeket. Kéri, adjon kapitány úr tippeket, a szülők hogyan 
tudják gyerekeiket megóvni a kábítószertől. 
Az idősek sérelmére elkövetett bűncselekmények is elég gyakoriak. Kiemeli a 
hiszékeny emberek kihasználására épülő bűncselekményeket.  
 
Hegedűs Andrea: Szirma és Martin-kertváros között a kocsik igen nagy 
sebességgel zúdulnak ezen a szakaszon. Kéri a fokozott sebességmérést és 
korlátozást ezen a szakaszon. A szirmai polgárőrök minden reggel segítik a 
gyermekek árhaladását, ezúton köszöni meg munkájukat.  
 

--- Az ülést Polgármester úr vezeti. --- 
 
Dr. Varga Zoltán: A rendőrség állománya fokozatosan fiatalodik. Az idősebbek 
tapasztalata nélkülözhetetlen, hiszen nehéz dönteni bizonyos helyzetekben, 
milyen eljárást kell indítani. Ezt könyvből nem lehet megtanulni. A városban a 
vezetők erre felkészítik a fiatalokat. A rendőri pálya élethosszig tartó hivatás, 
ezt fontos hangsúlyozni. 
 
Juga György: A történelmi Avas közbiztonságáról szól. A cselekvéshez az 
utolsó órában vannak. Javasolja, külön előterjesztésben beszélni erről a 
témáról. Így hiába várják a milliárdos fejlesztéseket, ha tönkremennek a terület 
történelmi emlékhelyei.  
Szomorú, hogy a város szívében található pincéket ugyanúgy fosztogatják, mint 
a külterületi ingatlanokat. Azt hinné az ember, hogy a belvárosban könnyebb 
megvédeni az értékeket, de nem így van. A fejlesztésekre pedig szükség volna 
a pincesorokon, de ez a közbiztonság megteremtése nélkül nem fog menni.  
Kéri az említett problémákra több figyelmet fordítani. 
 
Dr. Hardonyi András: Képviselőként évek óta azt tapasztalja, hogy bármikor 
bejelentés érkezik hozzá, kapitány úr, vagy az ügyeletes tiszt mindig 
készséggel segít. Miskolcon a közlekedési helyzet demoralizálódását tartja 
problémásnak. A sebességtúllépéseket jobban kellene kontrollálni. A 
közlekedési táblák ügyében el lehet mondani, hogy egyszerűen eltűnnek a 
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táblák. Sok munkája volt abban, hogy a Tokaji Ferenc utca egyirányú legyen. 
Ehhez képest meglepődve tapasztalta, hogy jönnek vele szemben az autósok. 
Akkor jött rá, hogy a tábla egyszerűen eltűnt. A másik szomorú jelenség, amikor 
nem ellopják a táblát, egyszerűen vandál módon kidöntik. A táblákkal 
kapcsolatban jó volna lakossági bejelentési lehetőséggént egy telefonszámot 
létesíteni.  
Javasolja az iskolák, óvodák környékét átvizsgálni közlekedésbiztonsági 
szempontból.  
 
Polgármester: Állásfoglalást kér arról, hol van az leírva, hogy ahol 
tömegközlekedés van, nem lehet fekvőrendőrt telepíteni. Egyes embereket nem 
lehet más módszerrel visszatartani.  
 
Sebestyén László: A KRESZ táblák eltűnése a 17. választókerületben is 
súlyos probléma. A belvárostól távolabb eső peremterületeken a lakosság kéri a 
járőrözés sűrítését. 
 
Horváth Ottóné: Az Árpád utca a Csanyikig a jó idő beköszöntével átalakul 
gyorsulási motorpályává. Éjfél körül igen zavaró és veszélyes ez a dolog. Kéri 
az ellenőrzést ezen az útszakaszon.  
 
Polgármester: Lezárja a napirendi pont vitáját.  Felkéri Dr. Pásztor Albertet, 
reagáljon az elhangzottakra. 
 
Dr. Pásztor Albert: Megköszöni a pozitív véleményeket. A közalkalmazotti 13. 
havi kifizetésnek nincs két éves elmaradása. Sérelem nem érte a dolgozókat. A 
mai rablásokkal az a gond, hogy az első bűncselekményes, bűntárs nélküli 
tettest nehéz elfogni. Külön csoport alakult az ilyen elkövetők elfogására. 
Benzinkútrablás, bandaháború, leszámolás nem történt a városban. Miskolc 
Város Közalapítványa négy robogót adományozott, ami nagy segítség. 
Az avasi térfigyelő rendszer kialakítása valóban váratlan fordulatot hozott. Az 
Avason összesen két kocsit törtek fel, a tetteseket elfogták. 45 státuszt azért 
nem tölthetnek fel, mert nincs rá fedezet. Összesen több mint 100 fős hiányról 
lehet beszélni.  
Sok kiskorú veszélyeztetése tárgyában indul eljárás, mivel a szülők nem 
járatják iskolába a gyerekeket.  
A prevenciót fontosnak tartja, hiszen itt a nevelésen van a hangsúly. A MÁV 
kezdeményezte a színesfémhulladék kereskedelemre vonatkozó jogszabály 
szigorítását. A Gazdasági Minisztériumnál akadt el végül a kezdeményezés, 
előtte minden intézmény a támogatását adta. 
Az Avasi templom graffitis rongálásának elkövetője a református gimnázium 
tanulója, 17 éves és rendszeresen oda jár istentiszteletre.  
A református egyház kezdeményezte, hogy kihelyezi a térfigyelő kamerákat és 
a végpont a templomban lesz. 
A pincefeltörésekben Juga György is sértett volt. Előtte sem és utána sem 
történt feltörés.  
Az erdő birtokosának saját magának kellene a tulajdonát megvédeni. Van, aki 
így teszi, de van, akinek vissza akarják adni az ellopott fát, mert elkapták a 
tettest, azt mondja, neki nem kell. 
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A látható rendőrséget egyre kevesebb mértékben tudnak biztosítani. A 
bejelentésekre viszont időben igyekeznek kiérni. 
Miskolcnak a megyében a legrégibb trafipaxa van, ami nem volna baj, csak 
nincs aki kezelje. Öt főt beiskoláztak, de a tanfolyam nem indult, így a megye 
látja el ezt a feladatot.  
A prostitúció sajnos egyre komolyabbá váló probléma, hiszen húzódnak a 
lányok a belváros felé.  
Lyukóvölgy és a számozott utca tengelye azért veszélyes, mert tagolt, erdőkkel 
fedett völgyek szabdalják, kevés járható út van. Nehéz az elkövetőket üldözni. 
A motorok és quadok száma megnőtt az utóbbi pár évben. Ezeket üldözni 
nehéz.  

 
 
2. napirend tárgya:  Beszámoló az Önkormányzat 2006. évi 

költségvetésének teljesítéséről. Zárszámadás, 
egyszerűsített beszámoló elfogadása. 2006. évi 
pénzmaradvány megállapítása 

 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 

 
Polgármester: Az önkormányzat eredeti költségvetésében 50,3 milliárd Ft 
került jóváhagyásra a gazdálkodáshoz, mely az év végére 64,4 milliárd Ft-ra 
emelkedett. A növekményből jelentős nagyságrendet képvisel az előző évi 
pénzmaradvány költségvetésre történő ráépítése, mely a 2005. évi 
zárszámadás elfogadását követően jelentős összeggel növelte a költségvetés 
bevételi-kiadási főösszegét. Ezt követően félévkor, háromnegyedévkor, majd év 
végén került sor a költségvetési előirányzatok módosítására. Ezek keretében a 
központi költségvetésből különböző működési, illetve beruházási feladatokhoz 
kapott az önkormányzat döntően célhoz kötötten támogatást. Ezek mellett 
különböző elnyert pályázati pénzek, átvett pénzeszközök épültek rá a 
költségvetésre, de sor került saját hatáskörű előirányzat módosításokra is. 
Mindezek a változások jogszabályi előírásokból, az államháztartás, az 
önkormányzati gazdálkodás sajátos működési rendjéből adódnak. 
A bevételek teljesítése összességében 92 %-os, 59,2 milliárd Ft. Ezen belül 
egyes bevételi nemeknél túlteljesítés, míg másoknál alulteljesítés tapasztalható. 
Túlteljesítés általában a saját bevételeknél, helyi adóknál, illetékeknél, illetve a 
gépjármű adónál jelentkezik. Néhány tételnél ugyanakkor kiesés mutatkozik, 
ilyen például a kamatbevétel, melynek oka, hogy az év folyamán likviditási 
problémák miatt pénzeszközeinket nem tudták lekötni. 
Az egyéb bevételek, költségvetési támogatások teljesítése túlnyomórészt 
időarányos. Előirányzat alatti teljesítés alapvetően a fejlesztési célú 
támogatásoknál, valamint a felhalmozási célú, támogatásértékű bevételeknél 
tapasztalható. Ennek oka, hogy ezek a bevételek sok esetben olyan pályázati 
támogatással megvalósuló beruházásokhoz kapcsolódnak, ahol a támogatás 
csak utólag, a számla kifizetését követően hívható le. E tételeknél a feladatok 
megvalósulásával összefüggésben jelentős 2007. évi áthúzódó 
kötelezettséggel kell számolni mind a bevételi, mind a kiadási oldalon. 
A tervezett hitelek módosított előirányzata 3,5 milliárd Ft volt, mely már 
magában foglalja a 2005. évben fel nem használt hitelkeretet is. Ebből év 
végéig 2,6 milliárd Ft beruházási hitelt vettek igénybe, 2007. évi áthúzódás csak 
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a közkincs hitel, illetve a panelprogramhoz kapcsolódó hitel vonatkozásában 
van. A működési célra rendelkezésre álló 360 millió Ft-ot teljes egészében 
igénybe vették. 
A kiadások teljesítése összességében 91,4 %-os, ez magasabb a korábbi évek 
teljesítési adatainál. Ezen belül a működési kiadások teljesítése 99,7 %, a 
felújításoké 69,1 %, míg a beruházásoké 67,6 %. A beruházások teljesítése 
még soha nem volt ilyen magas, mely alapvetően azzal függ össze, hogy 2006-
ban fejeződött be, illetve közeledik a befejezése több, évek óta folyamatban 
lévő nagyberuházásnak, mely jelentős számlateljesítéseket eredményezett. 
Ugyanakkor a magas pénzügyi teljesítés likviditási problémákat is okozott, mivel 
a bevételek nem egyenletesen képződnek. A likviditási problémákat a számlák 
ütemezésével, működési, illetve folyószámlahitel igénybevételével sikerült 
megfelelően kezelni, azonban ez a kamatkiadásoknál jelentős többletet 
eredményezett. Ugyanakkor több kiadási tételnél megtakarítás keletkezett, 
például nem kellett kiutalni a MIHŐ Kft. 210 millió Ft-os támogatását. 
Az intézményi gazdálkodás feltételei az év folyamán alapvetően biztosítottak 
voltak, azonban év végén jelentős, 181 millió Ft-os túlfinanszírozásra került sor. 
Ez alapvetően a bér jellegű kifizetések és a járulékok vonatkozásában 
jelentkezett. Ennek oka döntően, hogy a jogszabályváltozással összefüggésben 
beindult egy jelentős nyugdíjba vonulási hullám, melyhez kapcsolódóan nagy 
összegű jubileumi jutalom, felmentési bér kifizetésére került sor. A költségvetés 
készítésénél a jubileumi jutalmakra nem tudtak fedezetet biztosítani, s az 
intézmények egy része nem tudta kigazdálkodni a kifizetett összeget. A 
túlfinanszírozott intézményeknél annak okát tételesen felülvizsgálták, s 
megállapították, hogy a többlettámogatás objektív okokra vezethető vissza. Az 
intézményi gazdálkodási körben a szállítói állomány az előző évhez képest 
jelentősen nőtt. Ennek oka egyrészt, hogy a már jelzett likviditási problémák 
miatt csak januárban tudtak kifizetni több olyan számlát is, melyekre az 
intézményeknél megvolt az előirányzat. Emellett a többlet bérkifizetések miatt a 
dologi teljesítésekre kevesebb jutott, mely ugyancsak a számlák januári 
áthúzódását eredményezte. Hiába biztosítanak évek óta a költségvetésben a 
szállítói kötelezettségre egyszeri jelleggel fedezetet, azoknál az 
intézményeknél, ahol év közben nem képződik többletpénzeszköz, a probléma 
újratermelődik. 
A pénzmaradvány elszámolás keretében az előirányzat maradványokat 
ugyancsak tételesen felülvizsgálták, s azon feladatok esetében, ahol 
szerződéskötés, illetve kötelezettségvállalás történt, biztosították az áthúzódó 
feladatok fedezetét mind az intézményeknél, mind a Polgármesteri Hivatalnál. 
Az áthúzódó feladatok fedezetét a számlaegyenleg, az áthúzódó bevételi 
előirányzat maradványok, illetve a hitelkeret maradvány biztosítják. 
Összességében elmondható, hogy egyensúlyi szempontból a pénzmaradvány 
elszámolást is beleértve a gazdálkodás a tervezett kereteken belül valósult 
meg. Likviditási szempontból viszont az év folyamán több esetben a pénzellátás 
területén problémák jelentkeztek. 
Az önkormányzat eszközállománya jelentősen, 16,6 milliárd Ft-tal emelkedett 
az előző évhez képest, melyet döntőrészt a jelentős nagyságrendet képviselő 
beruházás eredményezett. 
Mindezeken túlmenően a zárszámadásban több témát érintően – például 
céltámogatás és céljellegű decentralizált támogatás elszámolása, ÖNHIKI-s 
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pályázat benyújtása, stb. – kapcsolódó előterjesztések kerültek beterjesztésre, 
melyekről határozatot kell hozniuk. 
Az önkormányzat gazdálkodását, a zárszámadás valódiságát a könyvvizsgáló 
év közben is több esetben, év végén is felülvizsgálta. Megállapításai szerint a 
gazdálkodás a jogszabályoknak megfelelően történt, a zárszámadás pénzügyi, 
vagyoni adatai valósak. 
Mindezek alapján kéri az előterjesztés megtárgyalását, majd ezt követően a 
rendelet megalkotását, a határozati javaslatok és az egyszerűsített beszámoló 
elfogadását. 
Az előterjesztést valamennyi bizottság véleményezte. Kéri a bizottsági 
álláspontokat. 

 
Bizottsági vélemények: 
 
 Gazdasági Bizottság 5 igen, 4 nem és 0 tartózkodó szavazattal 

támogatta az előterjesztés elfogadását.  
 Pénzügyi Bizottság 3 igen, 2 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta 

az előterjesztés elfogadását.  
 Városfejlesztési és Turisztikai Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Oktatási és Kulturális Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását.  
 Egészségügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását.  
 Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Jogi és Ügyrendi Bizottság 4 igen, 4 nem és 0 tartózkodó szavazattal 

támogatta az előterjesztés elfogadását.  
 

 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját.  
 
Vitában hozzászólók: 
 
Szebeni Péter: Az MSZP frakció álláspontját ismerteti. A zárszámadás a 
költségvetés zárását jelenti. A hiány a kiadások megnövekedése miatt 
keletkezett, amit hitellel pótoltak. A 2006. év a beruházások éve volt. 16,6 
milliárd Ft-tal gyarapították az önkormányzat vagyonát. 11, 7 milliárd Ft-tal nőtt 
a tárgyi eszközök volumene, amihez 2,6 milliárd Ft hitelre volt szükség. 
Működési hiteleket is igénybe vettek a likviditási hiány miatt. A gazdálkodást 
sikerült szinten tartani.  
A közteherviselés feladatát egyre hatékonyabban sikerül abszolválni, az adózók 
teljes körét lefedni.  
Az önkormányzati cégek támogatását alacsonyabb szintre sikerült tolni. Az 
MVK Zrt-nél van a legmagasabb támogatási szint, hogy ne a lakosság terheit 
növeljék.  
Az elektromos felújítások, a játszóterek megújítása, a panelprogram 
sarokpontok.  
A mozgáskorlátozottak közlekedésének biztosítására 93 millió Ft-ot fordítottak. 
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A lillafüredi függőkert rekonstrukciójára 32, 5 millió Ft-ot, a történelmi Avas 
rekonstrukciójára 75, 5 millió Ft-ot, a Petőfi tér rekonstrukciójára 20 millió Ft-ot 
fordítottak.  
A Semmelweis Kórházban megvalósult a térségi diagnosztikai centrum, a 
Diósgyőri Kórházban a sebészeti pavilon felújítását segítették. 
Az Eperjes utcai nyugdíjas ház 133,7 millió Ft-ból valósult meg. 
A Diósgyőri Gimnázium és a Ferenczi S. Egészségügyi Szakközépiskola  
rekonstrukcióját emeli ki.  
A Várhegy utcai napközi otthonos óvoda is megújult. 
A kulturális beruházások közül a Művészetek Házát emeli ki, a sport 
beruházások közül a jégcsarnokot és a stadion műfüves pályáját. 
2006. tehát valóban a beruházások éve volt. Kéri a testületet a rendelet 
megalkotására és a határozati javaslatok elfogadására.  
 
Lenártek András: A Fidesz frakció álláspontját ismerteti. Az előző évek 
kedvezőtlen folyamataihoz további negatív tendenciákat hozott a 2006. év. 
Rekordhiányról lehet beszélni, a mértéke megközelítette a 3 milliárd Ft-ot. A 
hiányban kimutatható a markáns részt kitevő működési hitel. A kamatok 
növekedése jelentős. A tervszámhoz képest is több lett a kamatköltsége a 
városnak, ez egyértelmű túlköltekezés. Az adósságállomány 2,6 milliárd Ft-tal 
nőtt az előző évhez képest. A hitelfelvétel azért veszélyes, mert a várost 
megoldhatatlan adósságba sodorhatja. Fejlesztésekre szükség van, de nem 
ésszerűtlen hitelfelvételből. 
Az ingatlanértékesítés 1,5 milliárd Ft-ot tesz ki, amit a tartalék felélésének 
minősít.   
A beruházásoknál sok esetben a tényszámok meghaladják a tervszámokat.  
Az intézményi működés egyre bizonytalanabb. Az előző évhez képest 1,2 
milliárd Ft-tal nőtt a kintlévőség.  
A Fidesz frakció a 2006. évi zárszámadást nem támogatja. 

 
Polgármester: Lezárja a napirendi pont vitáját.  Két oldalról hallhatták a 2006. 
év értékelését. Úgy gondolja mind a két hozzászólásban volt igazság. 
Hitelfelvételnél mindig az a nagy kérdés, hogy tudják-e fizetni a törlesztést. 
Sajnos a kormány jelentős mértékben csökkentette a támogatásokat, ezért 
muszáj megszorító intézkedéseket tenni. Miskolc nem tudja fenntartani az 
intézményrendszerét. Tisztában van azzal, hogy ez feszültséget generál, de a 
minőséget is szem előtt kell tartani.  
A stabilitás érdekében takarékossági intézkedéseket kell bevezetni.  
Fél órás ebédszünetet rendel el. 
 

--- szünet után --- 
 
3. napirend tárgya:  Javaslat a szociális ellátásokról és a 

lakbértámogatás helyi szabályairól szóló 19/2003. 
(V.12.) sz. rendelet módosítására 

 
Előterjesztő: Szűcs Erika alpolgármester asszony 
 
Polgármester: Kéri a bizottsági álláspontokat. 
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Bizottsági vélemények: 
 
 Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport Bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Gazdasági Bizottság 5 igen, 0 nem és 4 tartózkodó szavazattal 

támogatta az előterjesztés elfogadását.  
 Jogi és Ügyrendi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 

 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
 
4. napirend tárgya:  Javaslat a lakások bérletéről szóló 25/2006. (VII.12.) 

sz. rendelet módosítására 
 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 

 
Polgármester: A rendelet-módosítás egyrészt a Közigazgatási Hivatal 
törvényességi észrevétele, másrészt a költségelvű bérleti díjak bevezetésének 
megkönnyítése és az értelmezhetőség egyszerűsítése érdekében került 
beterjesztésre. 
Bizottsági ülésen elhangzott kérésre pótlólagosan kiosztásra került a 
Közigazgatási Hivatal észrevétele. 
Kéri a bizottsági álláspontokat. 

 
Bizottsági vélemények: 
 
 Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport Bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását.  
Szilágyi Gizella: Az önkormányzati tulajdon védelme fontos volna. Kéri a 
lakás-kódex tárgyalásakor a parlamenti képviselők ezt tartsák szem előtt. 

 Városfejlesztési és Turisztikai Bizottság támogatta az előterjesztés 
elfogadását.  

 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását.  
 Gazdasági Bizottság 5 igen, 0 nem és 4 tartózkodó szavazattal 

támogatta az előterjesztés elfogadását.  
 Jogi és Ügyrendi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását.  

 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
5. napirend tárgya:  Javaslat a helyi közutak kezelésének szakmai 

szabályairól szóló 18/2005. (V.10.) sz. rendelet 
módosítására 

 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 
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Polgármester: A rendelet-módosítást elsősorban az elmúlt időszakban a 
közterületbontásokhoz és azok helyreállításához kapcsolódó sorozatosan 
felmerült problémák indokolják. 
A rendeletnek a kezelői hozzájárulások kiadására vonatkozó része elavult, a 
megnövekedett közműépítési tevékenységet nem veszi kellő mértékben 
figyelembe. A nem önkormányzat által végzett közmű-rekonstrukciók, 
közműépítések esetében a közmű üzemeltetők kizárólag saját szakmai 
szempontjaik alapján választottak kivitelezőt, a burkolat-helyreállításokra már 
nem fordítottak megfelelő energiát.  
A közútjaink eredeti vagy jobb állapotának biztosítása érdekében az eddig 
meghatározott előírások szigorítását javasolják. 
Két előterjesztői módosító került kiosztásra a bizottsági ülésen elhangzott 
kezdeményezés alapján, az Építési, Környezetvédelmi és Településfejlesztési 
Főosztállyal történt egyeztetést követően, amiket majd a szavazásnál kér 
figyelembe venni. 
Kéri a bizottsági álláspontokat. 

 
Bizottsági vélemények: 
 
 Városfejlesztési és Turisztikai Bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását. 
 Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását. 
 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 

 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
6.  napirend tárgya:  Javaslat a közterületek rendjéről szóló 13/1998. 

(III.30.) sz. rendelet módosítására 
 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 

 
Polgármester: Az elmúlt időszak tapasztalataiból kiindulva és figyelembe véve 
a jelenlegi rendelet adta jogi lehetőségeket, szükségesnek tartják egy a maitól 
hatékonyabb, a lakossági igényeket jobban kielégítő, szélesebb körű, bizonyos 
szempontból szigorúbb rendelet megalkotását, amely jobban szolgálja 
törvénytisztelő polgárok érdekeit. A rendelet tervezett módosításánál 
figyelembe vették a beérkezett figyelemfelkeltő, jobbító szándékú képviselői és 
lakossági észrevételeket, a társ szervek jelzéseit, és a legutóbbi 
rendeletmódosítás óta eltelt időszak tapasztalatait. 
Kéri a bizottsági álláspontokat. 
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Bizottsági vélemények: 
 
 Városfejlesztési és Turisztikai Bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását. 
 Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását. 
 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 

 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
7. napirendi tárgya:  Miskolc Megyei Jogú Város testnevelési és 

sportfeladatairól szóló 36/2004. (X.15.) sz. 
rendeletének felülvizsgálata, javaslat új rendelet 
megalkotására 

 
Előterjesztő: Orosz Lajos alpolgármester 
 
Polgármester: Kéri a bizottsági álláspontokat. 

 
Bizottsági vélemények: 
 
 Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport Bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását. A Sport Szakmai Tanácsadó Testület munkáját 
köszöni a bizottság. 

 Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az 
előterjesztés elfogadását. 

 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 
elfogadását. 

 Pénzügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 

Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Dr. Szinay Attila: Tájékoztatja a testületet, hogy a Fidesz frakció módosító 
indítványt nyújtott be, melyet ismertet. Minden rendelet annyit ér, amennyit 
betartanak belőle. Az önkormányzat támogatásából részesülő egyesületek még 
nem kapták meg a juttatásukat. Sajnos nincsenek abban a helyzetben, hogy 
megelőlegezzék az egyesületek ezt az összeget. 
 
Szűcs Tamás: A diáksport kötelező feladata az önkormányzatnak. Sajnos úgy 
néz ki, minden pénzt elveszít a diáksport. Véleménye szerint ez nem jó irány. 
 



 23 

Szilágyi Gizella: Nem ért egyet képviselő úrral, hiszen a költségvetésben soron 
szerepel a diáksport. A támogatás valóban csökkent, de nem szűnt meg.  
 
Illyés Miklós: Tájékoztatja a testületet, módosító indítványt nyújtott be, melyet 
ismertet.   

 
Polgármester: Lezárja a napirendi pont vitáját.  Úgy gondolja, hogy az 
erőfeszítések ellenére eredményességben nem tudtak előrelépni a 
versenysportokban. Az utánpótlás nevelés viszont reményre ad okot.  
 
8. napirendi tárgya:  Javaslat az aktualizált Településszerkezeti Terv 

elfogadására 
 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Utal arra, hogy a Közgyűlés elején elfogadták azt az ügyrendi 
javaslatot, hogy két fordulóban tárgyalják a témát.  
Kéri a bizottsági álláspontokat. 

 
Bizottsági vélemények: 
 
 Városfejlesztési és Turisztikai Bizottság az ülésen elhangzott 

javaslatokkal és kérésekkel együtt támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Gazdasági Bizottság 5 igen, 0 nem és 4 tartózkodó szavazattal támogatta 

az előterjesztés elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság 4 igen, 0 nem és 4 tartózkodó szavazattal 

nem támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 

Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Lenártek András: A két fordulóban történő tárgyalását az előterjesztésnek 
Fidesz frakció is támogatta. A K3 mellékletben igen sok tétel szerepel, amit 
nehéz áttekinteni. Sok esetben a helyrajzi számok sem adnak elegendő 
útbaigazítást. Ha egyesével jöttek volna be a kérelmek, kaptak volna változási 
vázrajzot. Bízik benne, hogy a 2. fordulóra jobban áttekinthető anyagot kapnak. 
Biztos van az önkormányzatnak is szakmai véleménye, ami iránymutatóul 
szolgálhatna.  Több olyan kérelem van, amelyekben zöld területet építenének 
be. Az ilyen típusú folyamatnak ellene van, főleg a belvárosban.  
Nem tarja azt sem jónak, hogy befektetői igényeknek megfelelve egyre 
magasabb az engedélyezett beépítettségi fok.  
Utal arra, hogy tavaly, a március 2-i Közgyűlésen Csordás Mihály képviselő úr 
elfogadtatott egy módosító indítványt, amit a Közigazgatási Hivatal 
megkifogásolt és visszautalt a testület hatáskörébe. A testület arról határozott, 
hogy létrehoznak egy munkacsoportot, amelyik a Közigazgatási Hivatal 
észrevételét kezeli. Sajnos azóta nem történt semmi előrelépés ez ügyben.  
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Tavaszi Zsolt: 100 egyedi esetben kerül sor az építészi szabályzat 
módosítására. Az előző Közgyűlésen egyetlen kéréssel fordult Polgármester 
úrhoz az Aulich utcával kapcsolatban. Az ottani elhamarkodott döntés hatásait 
az ott élő lakosság szenvedi. A telekalakítással a garázstulajdonosokat is 
ellehetetlenítették, a kialakult torz látványkép mellett.  
 
Kocsis Levente: A választókerületek képviselőivel jó volna egyeztetni az 
érintett területekre vonatkozó változtatási kérelmeket. 
Kéri továbbá, hogy a Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság is tárgyalja 
meg a témát.  
 
Zámbó Tiborné: Komlóstető, mint zsáktelepülés szerepel a szabályzatban. 
Már többször kérte, vizsgálják meg, hogy a ládi fatelepen keresztül a DIGÉP 
felé kialakítható-e út.  
 
Polgármester: Lezárja a napirendi pont vitáját.  Nem látja akadályát annak, 
hogy a Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság is megtárgyalja a témát. A 
képviselőknek lehetőségük van arra, hogy tájékozódjanak arról, hogyan néznek 
ki a területüket érintő kezdeményezések. Megadja a szót Főépítész 
asszonynak. 
 
Sólyom Margit: Egy félreértést kell tisztázni. Az előterjesztés egyik témája az 
aktualizált szerkezeti terv elfogadása, a másik felhatalmazás a megindításáról. 
Azért nincs önkormányzati vélemény, mert a befogadott kérelmek vannak 
listaszerűen összeállítva, vagyis az eljárás el sem indult. A terv csak ezután 
készülhet el, vagyis az, hogy melyik kérelemből mi lehet.  
 
Lenártek András: Az eljárási renddel tisztában van, szerinte elbeszélnek 
egymás mellett. Létezik olyan kategória, amikor a hivatal nem javasolja az ügy 
továbbvitelét. Ez lehet jogi akadály, vagy bármi olyan, ami első ránézésre 
látható.  
 
9. napirendi tárgya:  Javaslat a közoktatási intézményhálózat 

átszervezésére 
 
Előterjesztő:  Fedor Vilmos alpolgármester 
 
Polgármester: Megadja a szót az előterjesztőnek, tegye meg szóbeli 
kiegészítését.  
 
Fedor Vilmos alpolgármester: A 80-as évek második fele óta kérdéses az 
oktatási rendszer, hiszen a 60-as években jött létre ez a struktúra. A város 
akkor egy dinamikusan bővülő település volt, minden lakórészhez rendelődött 
egy iskola. Nem a mostani városvezetés problémája az oktatási rendszer 
átalakítása. Több próbálkozás volt korábban is, de mindig nagy társadalmi 
visszhangja volt. A költségvetésből látszik, hogy 40% az oktatási rendszer 
finanszírozására fordítódik. A központi támogatás az egyénről a csoportra 
helyezte a támogatási egységet. Sajnos Miskolcon sok olyan csoport van, 
amely nem éri el a 20 főt sem, így a városnak kell a hiányt pótolni.  
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A 2004-es gazdasági és igazgatási integráció 1,5 milliárd Ft megtakarítást 
hozott, de a problémát nem oldotta meg. Adatgyűjtés után több egyeztetést 
lefolytattak minden területen.  
A 80-as évekhez képest feleannyi gyerek van. Az óvodák kihasználtsága 70% 
körül mozog.  
Egy tagóvoda megszüntetésére és az indítható csoportszámok csökkentésére 
tesz javaslatot az előterjesztés.  
A tagóvoda megszüntetésére A. és B. változatot tartalmaz a határozati javaslat. 
A gyermekek elhelyezése a környező óvodákban megoldható. 
Tagintézményeket szüntetnének meg, igazgatási és gazdasági integrációt 
hajtanának végre, telephelyet módosítanának, kötelező óraszámot emelnék 
meg és az indítható osztályok számát csökkentenék a döntés értelmében. A 
Sas utcai iskola és a perecesi Kuti István tagiskola szűnne meg. 
Igazgatási és gazdasági integráció az Éltes Mátyás Általános Iskolát és a 
Tüskevár Óvodát és Iskolát érintené.  
A zenei képzés 1901. óta népszerű, ezért különös gondot fordítottak a három 
intézmény kérdésére. Azt tervezik, hogy a két alapfokú iskolát összevonják, a 
Bartók megmarad a helyén, csak az általános tárgyakat oktatnák máshol. Ez a 
javaslat B. variációja. 
Felháborítónak tartotta a fórumokon egyes szülők elzárkózó megnyilvánulásait, 
hogy ne vegyítsék a gyermekeiket a fogyatékosokkal. Ez szomorú, hiszen 
egész Európa az integrációról szól és meg kell adni minden gyermeknek az 
egyenlő esélyeket. 
A Debreczeni Márton Szakközépiskola Kollégiumának megszüntetésére is 
javaslatot tesznek.  
129 főt érint az átszervezés. 60% ebből nyugdíjba megy, 15%-ot áthelyeznek, 
20% végkielégítéssel távozik. 
Ilyenkor országos szakvéleményt kell kérnie a városnak, ami kötelező 
érvénnyel rendelkezik. A szakértő a változtatásokkal egyetért, egyedül az 
autista tagozat tervezett elhelyezését nem támogatja. A megyei szakvélemény 
is pozitív.  
 
Polgármester: Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését.  

 
Bizottsági vélemények: 
 
 Oktatási és Kulturális Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 

Horváth Ottóné: Szóbeli kiegészítésében elmondja, a bizottság több 
alkalommal is részt vett az előkészítésben. A Gárdonyi Általános Iskola és 
az Autista Tagozat érintett szülői képviseltették magukat az ülésen. 
Ügyrendben úgy döntöttek, még egyszer 5-5 percben lehetőséget adnak, 
hogy kifejthessék véleményüket. A Sütő János utcai tagóvoda 
megszüntetésével kapcsolatban a B verziót támogatta a bizottság. 2008. 
áprilisában újra tárgyalják majd az átszervezést, ekkor visszatérhetnek arra 
is, hogy megmaradjon-e az óvoda, vagy sem. Ez természetesen a szülőkön 
is múlik, hogy beíratják-e ide gyermekeiket. 
A Kuti és a Sas utcai tagiskola megszüntetését egyhangúlag támogatták. 
Az Éltes Mátyás Általános Iskola és  a Tüskevár Óvoda és Általános Iskola 
gazdasági és igazgatási integrációját szintén egyhangúlag támogatták. 
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Az autista tagozattal kapcsolatos szakértői véleményt már ismertette 
alpolgármester úr. A szülőkre valóban plusz terhet róna, ha kihelyezik a 
tagozatot a Sas utcára.  
A zenetagozatos iskolák esetén az alapfokúak összevonása mellett 
döntöttek. A Bartók Béla Szakközépiskola marad önálló, azzal, hogy a 
közismereti tárgyakat kihelyezik a Zenepalota felújítása miatt. 
A bizottság módosító indítványt terjesztett be a határozati javaslat 17, 27, 
34, 36 és 37. pontjával kapcsolatosan. A 17. pontban a szakértői vélemény 
alapján a Sas utcai ingatlant a MIK Zrt. kezelésébe adják át. Itt A és B 
verzió van. A 27. pontot is érinti ez a változás, az első részben igennel kell 
szavazni. Ezt kéri, kezelje az előterjesztő előterjesztőiként.  
A 36. pontban a Bartók Béla Szakközépiskola esetében mivel a 9. évfolyam 
létszáma kevesebb az engedélyezett létszámnál, csoportösszevonásra 
tesznek javaslatot. Így értelemszerűen változik a 37. pont is. 

 Gazdasági Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság az A.) variációt támogatta a bizottság.  
 Jogi és Ügyrendi Bizottság 4 igen, 4 nem és 0 tartózkodó szavazattal 

nem támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 

Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Szűcs Tamás: Az előterjesztésben nem minden adat pontos. 1,5 milliárd Ft 
megtakarításról beszél az előterjesztő az integráció eredményeként, de erről 
pontos kimutatás nincs. A Fidesz frakció több ízben kért pontos kimutatást az 
eredményekről, de nem kaptak ilyet a mai napig.  
Tájékoztatja a testületet, a Fidesz frakció módosítója a Bartókkal kapcsolatban 
nem arról szól, hogy támogatják a B. verziót, hanem a döntés elhalasztását 
javasolják. 
Az integrált nevelés nem arról szól, hogy egy intézményben elrekesztett 
részébe felvisznek teljesen más iskolákból gyerekeket. Az integráció azt jelenti, 
hogy különböző képességű gyermekeket vonnak össze a tanulócsoportokba.  
A 2004-es átszervezés óta átfogó vizsgálat nem készült.  Nem lehet tudni, 
hogyan élték meg a munkavállalók a változásokat. 
Most is élnek az integráció eszközével. Jó lett volna, ha készül hatásvizsgálat. 
A mostani előterjesztés egyes elemei januártól publikusak, így sikerült időben 
elkezdeni az érdemi egyeztetést.  
Az ellenvélemények a Gárdonyi és az autista tagozat problémakörére 
koncentrálódtak. 
Országos probléma az oktatásügy csoportfinanszírozásra áttérése. A 
racionalizálás elkerülhetetlen, az óraszám emelését viszont nem támogatja, 
hiszen ez munkahelyek elveszítésével jár.  
Jogi értelemben is vannak aggályai. 2004-ben még nem képviselőként vitte 
végig az ügyet és a Közigazgatási Hivatal is sértést állapított meg. A 
törvénysértést a testület nem minősítette jelentősnek, át is siklottak felette. 
Jelenleg az a gond, hogy most is szerepel több integrációs megoldás, de 
megszüntető okirattal nem találkozott. Alapító okirat módosítása 
átszervezésnek minősül, tehát a közoktatási törvény értelmében az 
érdekegyeztetési köröket le kell futni.  
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A Fidesz frakció a Sütő J. és Gárdonyi integrációját javasolja, hiszen így az 
intézmény megmenthető. Ez egyben racionalizációt is jelent. A Martin sorsát 
rendezni kell mindenképpen.  
Nem érti, hogy lehet az autista tagozat érintett szüleit hetekig mással hitegetni, 
mint amit dönteni terveznek. A majorsági gyakorlat miatt egyébként is kijárnak a 
gyerekek. A 23 oda járó Görgey gyermek szülei közül 19 vállalta volna kijárást.  
 
Molnár Péter: A KDNP frakció álláspontját ismerteti. A frakció nem ért egyet a 
38 tétel egy napirenden belüli tárgyalásával. Van, amivel egyetértenek, van, 
amivel nem. Összességében tehát az előterjesztést nem tudja a frakció 
támogatni.  
Racionalizálásra szükség van. Gazdasági okok és nehézségek miatt tervezik az 
intézmények megszüntetését. Az oktatásnak prioritást kellene élveznie, hiszen 
a jövő generációjáról van szó. Sok szülő érzelmi alapon próbált az oktatási 
intézményekért harcolni. 
A Tüskevárral kapcsolatos intézkedés jelen formájában nem a fogyatékkal élő 
gyermekek érdekét szolgálja. Káros intézményi struktúra lesz az eredmény. A 
gyógypedagógiából az enyhén sérültek kiszorulnak, a hagyományos iskolák 
nem fogják  tudni őket megfelelően nevelni, tehát az esélyeik romolhatnak. A 
közoktatási törvény is az autisták szegregált nevelését támogatja. A Görgey 
gyermekek szülei vállalnák az utaztatást. 
A hosszú egyeztető folyamat eredményes volt, hiszen több intézményt sikerült 
megmenteni.  
Miskolc az országos politika miatt kényszerpályára kerül a plusz 2 óra tanítási 
kötelezettség okán. Sajnos ez a döntés pedagógus álláshelyekbe kerül. 
Hejőcsabát megilleti az önálló óvoda és iskola.  
A Martin iskolának szüksége van helyre, de ezt nem úgy kell megoldani, hogy a 
Gárdonyit ellehetetlenítik. A hejőcsabai református egyházközség 
szándéknyilatkozatában vállalja, hogy átveszi az iskola és óvoda működtetését 
a Szeretet utcai ingatlanban.  
A Bartók Béla Zeneművészeti Szakközépiskola integrálását egy évvel el kell 
halasztani. 
A KDNP frakció jelen formájában az előterjesztést nem támogatja. 
 
Horváth Ottóné: Fontos kérdés, mi alapján dönt egy önkormányzat az 
átszervezésről. Kiemeli a gyermeklétszám csökkenését, a jogi szabályozás 
átalakulását, a finanszírozás megváltozását, az elvárások bővülését. Az 
átszervezést a legkisebb ráfordítással kell megvalósítani. Egyértelmű üzenet, 
közoktatási intézményt nem kívánnak más fenntartásba helyezni.  
Az önkormányzat számos feladatot saját maga finanszíroz, minden központi 
támogatás nélkül. Kiemeli a diszlexia prevenciót az óvodákban, a pszichológiai 
hálózat működtetését. A hatékonyságot, gazdaságosságot és 
eredményességet kénytelenek szem előtt tartani.  
Véleménye szerint az integráció átgondolt. Az oktatás nehezebb területeit is 
civilizáltan kell kezelni.  
A Sütő utcai óvoda esetében a döntést az indokolja, hogy ahol már van óvoda 
céljára használt épület, nem alakítanak ki óvodát.  
A Gárdonyi Iskolát szeretnék fenntartani. Furcsa, hogy 200 hejőcsabai gyermek 
mégsem ide jár. 
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Az autista tagozat Sas utcán történő elhelyezését jó ötletnek tartották, de a 
szakértői véleményt el kell fogadniuk.  
Az Éltes és Tüskevár integrációja a minden pályázatot kihasználó civilizált 
megoldás. 
Lincoln szavaival zárja, ha el tudják engedni a nosztalgiát és az érzelmeket, 
akkor van jövőjük.  
 
Fodor Zoltán: A Martin J. Iskola igazgatójával beszélt azért, hogy képbe 
legyen. Személyesen meglátogatta az intézményt. Az iskola rendkívüli módon 
felkészült. Az jutott eszébe, ha máshova mennek a gyermekek, ott is lehetőség 
lesz pályázni és fejlődhet tovább az intézmény. 
A gyermeklétszám folyamatosan csökken, tehát nem lehet fenntartani átalakítás 
nélkül, változatlan formában az intézményrendszert.  
 
Juga György: Feltételezi, hogy jó szándék indította az előterjesztést. Bízik 
abban, hogy Horváth Ottóné nem azért nem támogatja javaslatukat, mert nem 
tartja civilizáltnak, hanem más okok miatt. 
Az Egressy Béni Zeneiskolában 12 zeneoktatásra szóló kis tanterem 
megszüntetését tervezik, 4 általános terem létrehozása miatt. Reméli, ez nem 
következhet be. Nem hinné, hogy a környéken nincs felesleges 4 tanterem. 
Sajnos az intézmény dolgozóinak véleményét nem kérték ki. A zenetermek 
hangszigeteltek, kár volna megszüntetni 12 ilyen szobát. Ha nem így van, akkor 
megnyugszik.  
 
Doszpoly Orsolya: 16 éves autista fia is az említett intézményben tanul. 
Hosszú ideig azzal hitegették a szülőket, hogy a Sas utcára költözhet a 
tagiskola, az előterjesztésben is ez állt. Az épületet jónak találták, tágas, védett 
környezetben van, ráadásul a majorság is közel van. Az álom múlt héten véget 
ért. Valóban aránytalan teherről van szó, de csak akkor, ha a szülő nem vállalja 
az utaztatást. Érdekes, most a nehézkes tömegközlekedéssel indokolja a 
városvezetés döntését. Január 29-én pont erre hívta fel a figyelmet, a 
tömegközlekedés átszervezésekor, hogyan közlekednek majd az autisták, az 
öregek, betegek. Akkor lesöpörték javaslatát. Ezt igen furcsának tartja. A 
tiltakozó aláírások jó része nem a Görgey úti szülőktől származik, sőt olyan is 
akad, hogy egy családból többen is aláírták. 
A Gárdonyi Iskolával kapcsolatos szülők által finanszírozott OKÉV-es 
szakvéleményt kihagyták. A Pedagógus Szakszervezettel sem egyeztettek. Az 
integráció nem azt jelenti, hogy bevisznek egy iskolába három osztályt, majd 
megpróbálják őket jól elkülöníteni. Ez szegregáció, nem integráció.  
 
Nyulászy Istvánné: A Közgyűlés nem először foglalkozik a hejőcsabai iskola 
ügyével. A Szeretet utcai iskolába 182 gyermek jár. 1998-ban a két csabai 
iskolát gazdasági és igazgatási integráció alá vonták. A két iskolába 495 gyerek 
járt ekkor. Az Közgyűlés napján demonstráltak a szülők, gyermekek. Aki vezette 
a tüntetőket, egy évvel később a 45-ös iskola bezárásáért kampányolt. Az 
MSZP-n kívül mindenki megszavazta ezt a döntést és az iskolát bezárták. A 
szülők tiltakozásul elvitték a gyermekeket Hejőcsabáról.  
Demonstrációban az ellenzék verhetetlen. Ma délelőtt is idehívták a szülőket. A 
Martin Iskolát példamutató munka jellemzi.  
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Juga György: A hejőcsabai két általános iskola túlméretezetté vált az 1990-es 
évek végére a demográfiai változások miatt, ezért az egyiket be kellett zárni. A 
vagyont nem herdálták el, az egyetem költözött ide. Az integráció nem 
feltétlenül erősíti az intézmény önállóságát. A hejőcsabai óvoda jobb ötlet 
szerinte, mint a Martin J. Iskola beköltöztetése az ingatlanba.  
 
Doszpoly Orsolya: A gyermekek létszáma valóban csökkent. Hozzájárul 
ehhez az is, hogy évek óta lebegtetik, hogy bezárják a Gárdonyit. Így érthető, 
nem szívesen szavaznak a szülők bizalmat az iskolának. A Sütő J. úti óvodát 
kell bevinni ebbe az épületbe. Ha nem így döntenek, a Mész utcai óvodába 75-
ös férőhelyre menne a plusz 123 gyermek.  
 
Hegedűs Andrea: A csökkenő gyermeklétszám miatt az említett intézmény 
kihasználtsága alacsony. Közel 200 hejőcsabai gyermek nem ide jár. Érdemes 
feltenni a kérdést: miért? Peremkerületi iskolában tanít. Szirmán is fogynak a 
gyermekek, mégis megvan a létszám. Hejőcsabán iskola és óvoda is van. Az 
előterjesztésben szerepel egy táblázat. Az általában 9-9 fős tagozati létszámok 
magukért beszélnek.  
 
Szűcs Tamás: A város nagyon régóta tesz a Gárdonyi Iskoláért, hogy 
maradjon itt oktatás. Ha bejön a Martin, a tény az lesz, amit Juga képviselőtársa 
is mondott, hogy a szülők elviszik innen gyermekeiket. Az óvoda betelepítése 
reális esély a fennmaradásra. Ha a település társadalmi szerkezete megváltozik 
az kihat az iskolákra is.  
 
Riba Istvánné: Olyan érzése van, hogy a Sütő J. iskola ügyében egymás 
mellett elbeszélnek. Nem tartja szerencsésnek az óvodát bevinni az iskolába. 
Vidéken előfordul az ilyen szükségmegoldás, de jelenleg ebben az esetben 
nincs semmilyen kényszerítő tényező, ami ebbe az irányba vinné a dolgokat. 
Horváth Ottóné bizottsági elnök azt mondta, hogy a B. változatot támogatja az 
MSZP frakció, miszerint egy évig marad az óvoda. A szülőkön múlik, hogy 
beíratják-e ide gyermekeiket, vagy egy évvel később megszűnik az intézmény.  
 
Szilágyi Gizella: Minden képviselőtársának ajánlja látogassanak el a Martin 
János Iskolába. Meg kell nézni, hogyan és milyen formában képzik a 
gyermekeket. Az indulási hátrány leküzdhető. Van olyan kollegája, aki a Martin 
János Iskolában szerzett szakmát, majd gazdasági informatikus képesítést 
szerzett az egyetemen. Mitől féltik a gyermekeiket? Félősségük van abban, 
hogy a gyermekek, szülők szemléletét hogyan változtatják meg. A hátránnyal 
élőket nem szabad szeparáltan kezelni. A handicappel élő gyermek ugyanolyan 
iskolás, mint a többi, ezt el kell tudni fogadtatni a gyerekekkel és szülőkkel is.  
 
Dr. Szinay Attila: Riba Istvánné képviselőtársa hozzászólására utalva 
elmondja, neki is az az érzése, hogy nem egy Közgyűlésen vannak. Senki nem 
bántja a Martin János Iskola tanulóit. Az iskola igen értékes és példamutató 
nevelést folytat. Öncélúnak tartja a hosszú szónokolást e témában. 
Hejőcsabán ha nem valósul meg a javaslatuk, nem lesz elegendő óvodai 
kapacitás. Az iskola és az óvoda természetesen elkülönítetten működne. A 
hejőcsabaiak is ezt szeretnék, az igényüket hozzájuk el is juttatták. Az egyház 
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hozzájárul ahhoz, hogy mindenki járhasson oda, aki szeretne, ráadásul anyagi 
teher is lekerülhetne a városról.  
 
Polgármester: A napirend feletti vitát lezárja. Megadja a szót az 
előterjesztőnek, reagáljon az elhangzottakra. 
 
Fedor Vilmos alpolgármester: Az előkészítő folyamat igen régen elkezdődött.  
Szakmai döntést kell hozni, nem pártpolitikait, de a képviselőnek kell a 
szavazógombot megnyomnia. Ha valakinek a gyermekéről van szó, belefér a 
szenvedélyes megnyilvánulás is.  
A féltés dominált a hozzászólásokban, az aggodalom a peremkerületekért. A 
korábbi átszervezésekkor is ezt tartották szem előtt, hiszen ha megszűnik egy 
intézmény, felbomlik a városrészi társadalmi szerveződés.  
Valóban nem jó az új finanszírozási mód, de ez van, mert törvény írja elő, nem 
tudnak ettől eltérni. 
A 2004-es integráció profitja elsősorban az intézménybezárások elkerülése. Ha 
egy osztálylétszám 20 fős, elérik az optimális támogatást. Ha ez alá kerülnek, 
progresszíven csökken a támogatás és borítja a városi költségvetést.  
Lehetséges, hogy a kormányzat középfokú szinten oktatási központokat hoz 
létre a közeljövőben, egyetért vele, hogy várják ki a döntést.  
Szakmailag Hejőcsabán két szakmai megoldás van. Vagy az óvodát telepítik be 
az iskolába, vagy más funkcióval bővítik az iskolát.  
Az autista tagozat vonatkozásában is többféle szakértői vélemény van, nem 
foglal állást a kérdésben, viszont az OKÉV állásfoglalása és a megye 
véleménye kötelező erejű. Mindkettő a Sas utcai ingatlan alkalmatlansága 
mellett tette le voksát.  
Kéri a testületet, saját szakmai meggyőződése szerint döntsön. 
 

--- Az ülést Szűcs Erika alpolgármester asszony vezeti. --- 
 
10. sz. napirend tárgya:  Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város 

Önkormányzata egészségügyi alapellátásának 4 
éves feladattervére 

 
Előterjesztő:  Szűcs Erika alpolgármester asszony  
  
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Valódi áttörést csak akkor lehet elérni, 
ha a prevenció és az alapellátás sokkal nagyobb hangsúlyt kap. A minőségi 
mutatók javításának ez az egyetlen járható útja. A háziorvosok szövetségével 
újfajta szövetséget kívánnak kötni. Az EBESZ-t egy éve hozták létre, a 
tapasztalatokról is szól az anyag. Kéri a testületet, támogassa a feladattervet.  
Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Egészségügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Gazdasági Bizottság 5 igen, 0 nem és 4 tartózkodó szavazattal 

támogatta az előterjesztés elfogadását.  
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását.  
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 Jogi és Ügyrendi Bizottság 4 igen, 0 nem és 4 tartózkodó szavazattal 
nem  támogatta az előterjesztés elfogadását. 

 
--- Az ülést Polgármester úr vezeti. --- 

 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Dr. Kovács László: Az előterjesztést támogatja, mivel az alapellátás 
holtpontról történő kimozdulását jelenti. Érdemben akkor lehet beszélni a 
témáról, ha a konkrétumok is megfogalmazódnak. A gyermekorvosi ügyelet 
ellátásának továbbra is a GYEK-ben lenne a helye szerinte. A felnőtt ügyelet 
két telephelyen történő üzemeltetése hasznos, a diósgyőri ügyelet könnyebben 
megközelíthető a diósgyőrieknek és az ómassaiaknak is.  
Az alapellátás és a háziorvosi körzetek áttekintése új perspektívát nyithat. A 
minta alapellátási központ létrehozatalánál el kellene gondolkodni diósgyőri 
telephely létesítésén is. Egy lehetne a belvárosban, egy pedig Diósgyőrben.  
 
Polgármester: A napirend feletti vitát lezárja. Megadja a szót az 
előterjesztőnek, reagáljon az elhangzottakra. 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: A diósgyőri orvosokon, háziorvosokon 
múlik a megvalósítás. Ha bejelentkeznek, nincs  akadálya a megvalósításnak.  
 
 
11. sz. napirend tárgya:  Beszámoló a 2006. évi ellenőrzési terv 

végrehajtásáról 
 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 

 
Polgármester: Az előterjesztést valamennyi bizottság véleményezte. Kéri a 
bizottsági álláspontokat. 

 
Bizottsági vélemények: 
 
 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását.  
 Városfejlesztési és Turisztikai Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Oktatási és Kulturális Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Egészségügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását.  
 Jogi és Ügyrendi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását.  
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Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
12. sz. napirend tárgya:  Javaslat a Közterület-felügyeleti és Település-

rendészeti Főosztály részeként mezőőri szolgálat 
létrehozására és működtetésére 

 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 

 
Polgármester: Régi lakossági igénynek tesznek eleget ezzel az 
előterjesztéssel, hiszen a külterületeken található köz- és magántulajdonban 
lévő ingatlanok, termőföldek, valamint a termőföldön lévő termények, 
haszonállatok védelme az állampolgárok jogos érdeke. Ezért döntöttek úgy, 
hogy pótolni kell ezt a hiányosságot és létrehozni egy olyan szervezetet, amely 
eredményesen elő tudja segíteni ezt a feladatot. Erre ma is a legmegfelelőbb 
megoldásnak a mezőőri szolgálat felállítása látszik, amely a város külterületein 
folyamatos járőrszolgálatot ellátva, folyamatosan együttműködve a 
rendőrséggel, polgárőrséggel fokozza az ott élő lakosság biztonságérzetét. 
A mezőri szolgálatot a Közterület-felügyeleti és Település-rendészeti Főosztály 
belső szervezeti egységeként kívánják felállítani. 
Kéri a bizottsági álláspontokat. 

 
Bizottsági vélemények: 
 
 Városfejlesztési és Turisztikai Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását.  
 Gazdasági Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását.  
 Jogi és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 

Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Nyírő Pál: Hosszú távon minőségi változást remélnek a mezőőri szolgálat 
kialakításától. 7-8 éve húzódik a bevezetés folyamata. 1997-ben is megvoltak a 
pénzügyi kondíciók, az állami támogatások. A peremvidék képviselői is aktívan 
részt tudnak venni az együttműködésben. A bejárás alá vont területeket 
folyamatosan bővíteni tervezik. A mezőőröknek vizsgával kell rendelkezniük.  
A telektulajdonosoknak és víkendtulajdonosoknak ez  a szolgáltatás sem 
pénzükbe sem adójukba nem kerül.  
 
Sebestyén László: Az előterjesztést támogatja. A 17. sz. választókerület egy 
része is peremterület. A 8 fő indulásnak elegendő, de később bővíteni kell. A 
személyek kiválasztásánál nagyon oda kell figyelni.  
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Polgármester: Lezárja a napirendi pont vitáját.   
 
13. sz. napirend tárgya:  Javaslat a Miskolc Megyei Jogú Város 

Önkormányzata és a Miskolci Városgazda Kht. 
között létrejött közszolgáltatási szerződés 
módosítására 

 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 

 
Polgármester: Az előterjesztés arra tesz javaslatot, hogy a városban található 
elhagyatott, rossz állapotban lévő, üzemképtelen, a városképet nagymértékben 
negatívan befolyásoló roncsautók közterületről való eltávolításának feladata a 
jövőben a Miskolci Városgazda Kht. feladatköréből a Közterület-felügyeleti és 
Település-rendészeti Főosztály feladatkörébe kerüljön át. A Közterület-
felügyeleti és Település-rendészeti Főosztály ezt a feladatot hatósági szervként 
eljárva hatékonyabban tudja majd ellátni. 
Kéri a bizottsági álláspontokat. 

 
Bizottsági vélemények: 
 
 Városfejlesztési és Turisztikai Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását.  
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását.  
 Gazdasági Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását.  
 Jogi és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 

Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Fodor Zoltán: Azért tarja jónak az előterjesztést, mert rendeződnek a 
feladatok. Érdekes az a szituáció, amikor a Városgazda Kht. kocsija megáll a 
parkolóban, mert feladatai közé tartozik a kátyú lemérése is és mire elvégzi a 
munkáját a közterület-felügyelők, vagy a Régió Park megbünteti. Jó volna ezt a 
helyzetet tisztázni. 
 
Polgármester: Lezárja a napirendi pont vitáját.   
 
14. sz. napirend tárgya:  Javaslat közterület elnevezésére 
 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 

 
Polgármester: Három – eddig névtelen – közterület elnevezésére tesz 
javaslatot az előterjesztés. 
Kéri a bizottsági álláspontokat. 

 



 34 

Bizottsági vélemények: 
 
 Városfejlesztési és Turisztikai Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Oktatási és Kulturális Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását.  
 Jogi és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 

Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Molnár Péter: Levelet jutatott el hozzá a KÉSZ miskolci szervezete. Úgy tudja, 
Polgármester úr is megkapta ezt az indítványt. A KÉSZ arra tesz javaslatot, 
hogy Árpádházi Szent Erzsébetről nevezzenek el közteret. A KÉSZ az Uitz Béla 
utca átkeresztelését tartaná a legjobb megoldásnak.  
 
Dr. Kovács László: Az MDF is megkapta ezt a levelet és támogatja a 
javaslatot. Árpádházi Szent Erzsébet 800 éve született Sárospatakon. 
Hercegnőként a tejes vagyonát szociális célra, kórházalapításra fordította. A 
Rotary Klub II. János Pál pápáról javasol közteret elnevezni. A szentté avatást 
utóbbi esetben szerinte meg kellene várni.  
 
Szabó Tamás: A Fülepp József utcát eddig egy p-vel írták, most az 
előterjesztés arra tesz javaslatot, hogy végre helyesen két p-vel írják a nevét. 
Ezzel azonban az utcában élők sorsát keserítik meg, hiszen az irataikat 
kénytelenek lesznek kicseréltetni. 
Kérdése, 10 év után mi okoz gondot abban, hogy a Közdomb utca Dombaljára 
változott. Miért kell a Közdombot visszaállítani? A jelentőségét nem érti, 
kifogása nincs a változtatás ellen.  
 
Polgármester: Lezárja a napirendi pont vitáját.  Igazából nem tudja, miért van 
erre szükség. Ügyrendi javaslata, tárgyalják a témát két fordulóban. Az utcák 
átnevezése korszakot úgy gondolja, lezárták. Új kezdeményezésekről lehet szó, 
de a rendszerváltáskor a szükséges elnevezéseket lecserélték. 
 

 
A Közgyűlés 24 igen, 0 nem és 
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 21 fő) az ügyrendi 
javaslatot elfogadta. 
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15. sz. napirend tárgya:  Javaslat a Nagy-Avas felső sor 446. számú 
ingatlan előtti partfalszakadás vis maior pályázatra 
történő benyújtására és a pályázathoz szükséges 
önrész biztosítására 

 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 

 
Polgármester: Kéri a bizottsági álláspontokat. 

 
Bizottsági vélemények: 
 
 Városfejlesztési és Turisztikai Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását.  
 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását.  
 Jogi és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 

Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Cseh László: Az érintett terület a választókerületében található. A 90-es 
években az út kettészakadt. A kitámasztó gerendák korhadnak, folyamatos 
pótlásra szorulnak. A támfal megépítése a pince- és telektulajdonosoknak 
megteremtené az önerős beruházás lehetőségét.  
 
Polgármester: Lezárja a napirendi pont vitáját.   
 
16. sz. napirend tárgya:  Önálló képviselői indítvány: Intézkedések Miskolc 

város a II. Nemzeti Fejlesztési Tervhez kötődő 
pályázatainak előkészítésével kapcsolatban 

 
Előterjesztők: Juga György, Dr. Szinay Attila, Lenártek András 

képviselők 
 
Polgármester: Megadja a szót az előterjesztők képviseletében, Juga 
Györgynek, tegye meg szóbeli kiegészítését.  
 
Juga György: Az előterjesztés szándéka a pályázatok koordinálásának, 
előkészítésének hatékonyabbá tétele. Szerencsére még a pályázatok döntő 
többsége nem jelent meg, így van idő arra, hogy a nyár előtt tárgyaljanak a 
fejlesztési tervekről. 8000 milliárd Ft jut hét évre. Bízik benne minél több hívható 
le ebből a pénzből Miskolcra. Véleménye szerint szükség van egy átfogó 
előterjesztésre.  
 
Polgármester: Kéri a bizottsági álláspontokat. 
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Bizottsági vélemények: 
 
 Városfejlesztési és Turisztikai Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását.  
 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását.  
 Jogi és Ügyrendi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 

Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Cseh László: Az Európai Kulturális Főváros pályázat kihirdetése után 
miniszterelnök úr megígérte, hogy a pályázatban benyújtott tervek közül a 
kormány három megvalósítását támogatja 2010-ig. Bízott benne, hogy a 
történelmi Avas közművesítése is ezek között lesz. (A belváros és a villamos 
projekt mellett.) Kérdése, vannak-e benyújtható pályázatok? Realizálódhatnak-e 
ezek a tervek?  
 
Polgármester: A Pólus programmal kapcsolatban is legkésőbb júniusra 
elkészül a tájékoztató. A kettő összekapcsolása adhat választ képviselő úr 
felvetésére. Lezárja a napirendi pont vitáját.  Megadja  a szót az 
előterjesztőnek, reagáljon az elhangzottakra. 
 
Juga György: Színesebb szakmai vitára számított, jó lett volna beszélni erről 
az ügyről. Nem lehet tudni, mi lesz Miskolc-Tapolca fejlesztésével, hiszen most 
mondott fel a városvezetés egy szerződést. Nem tudja, melyek a futtatni kívánt 
projektek, így az esélyekről sem tudnak semmit. Információi szerint a Pólus 
program sem abba a formában létezik ahogy azt képzelik. Úgy hírlik ez esetben 
is pályázniuk kell.  
 
17. sz. napirend tárgya:  Önálló képviselői indítvány: Intézkedések Miskolc 

város lakosságának reumatológiai és 
tüdőgyógyászati ellátásának biztosítása 
érdekében 

 
Előterjesztők: Dr. Kriza Ákos, Dr. Szinay Attila képviselők 

 
 

--- A Közgyűlés az előterjesztést az ülés napirendjéről levette. --- 
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18. napirend tárgya:  Beszámoló a polgármesterre átruházott és a 
lejárt határidejű  határozatok végrehajtásáról 

 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 

 
Polgármester: Az előterjesztést valamennyi bizottság véleményezte. Kéri a 
bizottsági álláspontokat. 

 
Bizottsági vélemények: 
 
 Jogi és Ügyrendi Bizottság 4 igen, 4 nem és 0 tartózkodó szavazattal 

nem támogatta az előterjesztés elfogadását.  
 Gazdasági Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását.  
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását.  
 Városfejlesztési és Turisztikai Bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását.  
 Oktatási és Kulturális Bizottság 4 igen, 1 nem és 1 tartózkodó 

szavazattal támogatta az előterjesztés elfogadását.  
 Egészségügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 

Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Dr. Szinay Attila: A diósgyőri sportligetre is utal az anyag. Kérdése, igaz-e az a 
hír, miszerint a ligetbe befektetni szándékozó vállalkozó jóval a vállalt költsége 
alatt alakítana ki pályákat. A szerződés módosításával hivatalosan nem 
találkozott.  
 
Polgármester: Lezárja a napirendi pont vitáját.  Nem tud ilyen jellegű 
módosításról. Ha lesz módosítás, azt a Közgyűlés elé kell hozni.  
 
1. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Factory Sportaréna Komlóstetői 

Kerékpáros Sport Klub részére történő 
használatba adására vonatkozó szerződés 
módosítására 

 
Előterjesztő:  Orosz Lajos alpolgármester 
 
Polgármester: A napirend bizottsági megtárgyalására nem került sor. A 
napirend feletti vitát megnyitja. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
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2. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat települési önkormányzat szilárd 
burkolatú belterületi közutak burkolat 
felújítására benyújtandó pályázatok 
önrészének biztosítására 

 
Előterjesztő:    Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Az Észak-Magyarországi Regionális Fejlesztési Tanács 
pályázati kiírása szerint a támogatás - működési támogatásnak nem minősülő, 
vissza nem térítendő végleges juttatás, amelynek kifizetése utólagos 
finanszírozással, teljesítés igazolás alapján történik. 
A felújítási kiadások maximum 50%-át igényelhetik meg támogatásként.  
Az előterjesztett javaslatban szereplő utcák nagy forgalmat lebonyolító  
I és II. rendű főút kategóriába tartozó utak. 
A napirend bizottsági megtárgyalására nem került sor. A napirend feletti vitát 
megnyitja. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
 
3. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat Miskolc, Sajószigeti út útburkolat 

felújítás kivitelezésére a József A.-
Zsigmondy utak között 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 

 
Polgármester: A közlekedésfejlesztési koncepcióban ill. a településrendezési 
tervben is szerepel a ”Bosch út” megépítése, amely összeköti a 26.sz. főutat az 
M30-as autóúttal, melynek elkészülte után csökkenthető lesz a belváros 
forgalma. 
A kivitelezési költségekre a 2007. évi költségvetés 13 MFt-ot irányoz elő, a 
tényleges beruházási költség kb. 180 MFt, ezért a feladat megvalósítása 
érdekében a Közgyűlésnek kötelezettséget kell vállalnia a 2008. évi 
költségvetés terhére. 
A napirend bizottsági megtárgyalására nem került sor. A napirend feletti vitát 
megnyitja. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Szebeni Péter: Az elmúlt Közgyűlésen döntöttek arról, hogy az Állatsegítő kap 
területet a Sajószigeti út mellett. A beruházást teljes közművel, az úttest alatti 
vezetéssel kell kivitelezniük. Kéri az Alapítvánnyal egyeztessenek, hogy az 
útfelújítás és közműkiépítés összehangolt legyen.  
 
Polgármester: A napirend feletti vitát lezárja.  
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4. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat pályázat benyújtására 2007. évi 
HÖF CÉDE támogatás elnyerése céljából 
„Egressy Béni Zeneiskola épületének 
átalakítására és rekonstrukciójára” 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Ennél ill. a soron következő pályázatoknál a támogatás mértéke 
az elismert költség 60 % -a, a biztosítandó saját erő tehát 40 %, ami a 2007. évi 
költségvetésben a „pályázatok önrész” soron rendelkezésre áll. 
A napirend bizottsági megtárgyalására nem került sor. A napirend feletti vitát 
megnyitja. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Juga György: Az oktatás átszervezésénél is felvetette, hogy ebben az 
előterjesztésben az van leírva, hogy 50 millió Ft-os beruházás-fejlesztés 
valósulna meg, ami elektromos- és vizesblokk felújítást és kis mértékű belső 
átalakítást jelent. Rákérdezett mit takar pontosan ez a kis mértékű belső 
átalakítás. Megrémült a 12 zenei tanterem 4 tanteremmé alakításától. Ugye 
akkor ez nem szerepel a pályázatban? Kapitális hülyeség volna az említett 
átalakítás. 
 
Polgármester: Megadja a szót az Oktatási Osztály képviselőjének, reagáljon 
az elhangzottakra. 
 
Mókáné Hallók Zsuzsanna: Nem céljuk a zeneoktatás szétzúzása, lehet a 
környező iskolákban keresnek termeket.  
 
Horváth Ottóné: Semmilyen formában nem engedélyezik a kis termek 
megszüntetését.  
 
Juga György: Az átalakítása szót akkor ki kell venni a határozati javaslatból.  
 
Polgármester: Az átalakítást abban a formában, ahogy Juga György elmondta 
nem valósítják meg.  A napirend feletti vitát lezárja.  
 
5. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat pályázat benyújtására 2007. évi 

HÖF CÉDE támogatás elnyerése céljából  
„Bulgárföldi Általános és Magyar-Angol 
Két Tanítási Nyelvű Iskola Erenyői 
Tagiskolájának elektromos 
rekonstrukciójára” 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: A napirend bizottsági megtárgyalására nem került sor. A 
napirend feletti vitát megnyitja. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el.  
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6. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat pályázat benyújtására 2007. évi 
HÖF CÉDE támogatás elnyerése céljából 
„Szilágyi Dezső Általános Iskola 
elektromos rekonstrukciójára” 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 

 
Polgármester: A napirend bizottsági megtárgyalására nem került sor. A 
napirend feletti vitát megnyitja. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el.  
 
7. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat pályázat benyújtására 2007. évi 

HÖF CÉDE támogatás elnyerése céljából  
„Tüskevár Óvoda és Általános Iskola 
épületének korszerűsítésére” 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 

 
Polgármester: A napirend bizottsági megtárgyalására nem került sor. A 
napirend feletti vitát megnyitja. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el.  
 
8. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat megváltozott munkaképességű 

dolgozók foglalkoztatására kiírt pályázat 
kapcsán a Szocio-Produkt Kft. Blaskovics 
u. 22. sz. alatti telephelyére történő 
jelzálog bejegyzésére 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: A pályázat elnyerése esetén a Szocio-Produkt KFT nyomdai 
tevékenységének továbbfejlesztéséhez szükséges gépek- és felszerelések 
beszerzése valósulhatna meg és ezáltal 8 fő megváltozott munkaképességű 
dolgozó létszám megtartó és 8 fő megváltozott munkaképességű új dolgozó 
foglalkoztatására nyílna lehetőség. 
A napirend bizottsági megtárgyalására nem került sor. A napirend feletti vitát 
megnyitja. 

 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el.  
 
9. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Diósgyőri Kórház–

Rendelőintézet és a Semmelweis  Kórház-
Rendelőintézet és Egyetemi Oktató 
Kórház közötti ágykapacitások 
átcsoportosításra 

 
Előterjesztő:  Szűcs Erika alpolgármester 
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Polgármester: A napirend bizottsági megtárgyalására nem került sor. A 
napirend feletti vitát megnyitja. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el.  
 
10. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a szakellátási normatíva 

felosztásáról szóló közigazgatási 
határozatokból adódó, a fekvőbeteg ellátó 
egészségügyi szolgáltatóknál 
megvalósuló intézményi átalakítások 
költségeinek támogatására irányuló 
pályázat benyújtására 

 
Előterjesztő:  Szűcs Erika alpolgármester 
 
Polgármester: Megadja a szót az előterjesztőnek, tegye meg szóbeli 
kiegészítését.  
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Közismert, hogy az Egészségügyi 
Minisztérium 7,5 milliárd Ft-os keretösszeggel pályázatot hirdetett a 
kapacitásbővüléssel bíró intézmények részére normatív alapon. A 
pénzfelhasználás kötött, beruházási és felújítási célra lehet fordítani. 
 
Polgármester: A napirend bizottsági megtárgyalására nem került sor. A 
napirend feletti vitát megnyitja. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Szabó Tamás: Szűcs Erika alpolgármester asszony kiegészítése ellenére is 
felmerültek benne kérdések. A felhívás azt tartalmazza, hogy akkor pályázhat a 
fenntartó, ha az előző pályázati ciklusban március 31-i hatállyal elszámolt a két 
kórház. A tájékoztatóban ez nem szerepelt. Az önkormányzatnak a pályázati 
összeg erejéig készfizető kezességet kell vállalnia, ha a kórházak nem 
valósítják meg a terveket. Mit lehet tudni a pályázati programról? Mivel a 
pályázat beadási határideje április 27., a programnak el kellett készülnie. Kár, 
hogy az Egészségügyi Bizottság nem tudta megtárgyalni a témát. 
 
Dr. Szinay Attila: Kérdése, van-e olyan számítás, amit alpolgármester asszony 
tud a testülettel ismertetni. Mennyi az önrész? Mennyibe kerül az egész 
átalakítás? Ezen adatok ismerete nélkül nehéz dönteni.  
 
Polgármester: A napirend feletti vitát lezárja. Megadja a szót az 
előterjesztőnek, reagáljon az elhangzottakra. 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Mindkét kórház esetében megtörtént 
az elszámolás. A pályázati programot nem nekik kell kitalálni, az egészségügyi 
miniszter döntött az ellátási formák áttelepítéséről. A feladat tisztességes 
megvalósításához igényelhet pénzt a várost. A 80 ágyas pulmunológiai 
ellátásra próbálnak felkészülni. Ebben a körben ezt nem sikerült elérni, így 50 
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aktív és 30 krónikus ágyon kezdik az ellátást. A szükséges feltételek kialakítása 
folyik.  
 
11. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Diósgyőri Kórház-

Rendelőintézet Kerpely út 1. szám alatti 
Rendelőintézetének épületében található 
helyiség bérbeadására 

 
Előterjesztő:  Szűcs Erika alpolgármester 
 
Polgármester: A napirend bizottsági megtárgyalására nem került sor. A 
napirend feletti vitát megnyitja. 

 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el.  
 
12. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város 

Önkormányzatának a Megyei Etikai 
Tanácsban való képviseletére 

 
Előterjesztő:  Szűcs Erika alpolgármester 
 
Polgármester: Megadja a szót az előterjesztőnek, tegye meg szóbeli 
kiegészítését.  
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: A kórházakat már felkérték a 
tanácsban való részvételre, most az önkormányzaton van a sor. Olyan emberre 
van szükség, aki a jog terén is megállja a helyét. Bízik benne, hogy Dr. Kovács 
Zoltán megfelelő ember lesz erre a feladatra.  
 
Polgármester: A napirend bizottsági megtárgyalására nem került sor. A 
napirend feletti vitát megnyitja. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el.  
 
13. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat Egészségügyi Ad-Hoc 

Bizottság létrehozására 
 
Előterjesztő:  Szűcs Erika alpolgármester 
 
Polgármester: Megadja a szót az előterjesztőnek, tegye meg szóbeli 
kiegészítését.  
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Az ad hoc bizottság a két kórház 
finanszírozási gondjainak kiéleződésekor jött létre annak idején. Múlt évben úgy 
tűnt stabilizálódott a helyzet, de sajnos tévedtek. Célszerű a már egyszer jól 
bevált struktúrát választani.  
 
Polgármester: A napirend bizottsági megtárgyalására nem került sor. A 
napirend feletti vitát megnyitja. 
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--- Az ülést Orosz Lajos alpolgármester úr vezeti. --- 
 

Vitában hozzászólók: 
 
Szabó Tamás: 2006-ban megszűnt az ad hoc bizottság. Ha újra szükség van 
erre az intézményre, van valami baj a két intézmény gazdálkodásával?   
 
Dr. Hardonyi András: Az ad hoc bizottság megszűnését követően létrejött az 
Egészségfejlesztő Munkacsoport. Új fekvőellátási rend következett be a 
kórházakban. A gazdálkodás minden önkormányzatai cég feladata. A sebészeti 
jellegű osztály, intenzív ellátással sajnos veszteséget produkál. Ezt sajnos 
maga a rendszer okozza. A szakmai változások befejezéseképpen a 
gazdálkodásra újra oda kell figyelni.  
 
Juga György: Ha jól érti az előterjesztést, akkor 2006. júliusára konszolidálták 
a kórházakat. Most 2007. áprilisában újra létre kell hozni az ad hoc bizottságot. 
Mennyi most a két kórház adósságállománya? A struktúraváltás tükrében 
látszik-e célravezető megoldás? 
 
Orosz Lajos alpolgármester: A napirend feletti vitát lezárja. Megadja a szót az 
előterjesztőnek, reagáljon az elhangzottakra. 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Úgy emlékszik, erről már az előző 
Közgyűlésen is beszélt. A két kórház finanszírozása megváltozott, négy hónap 
alatt kellett 12 havi hiányt megspórolniuk.  A két kórháznak együtt, nem 30 
napon túli fizetési kötelezettsége 1,1 milliárd Ft. 1357 ágyas, 928 aktív ágyat 
tartalmazó fekvőbeteg ellátásért harcoltak. Ez tartósan stabilan finanszírozható 
a kapacitása és összetétele miatt. Április 1-jével javultak a finanszírozás 
feltételei.  
Nem csak a likviditás kérdése fontos, gazdálkodási struktúraváltásra is szükség 
van.  
A magas színvonalú fekvőbeteg ellátás a céljuk túlzó önkormányzati segítség 
nélkül.  
Az Egészségfejlesztő Munkacsoportra szükség van. Az ad hoc bizottság a két 
kórház gazdálkodásával foglalkozik. 
 

 
14. sürgősségi napirend tárgya:  Tájékoztató A Diósgyőri Kórház-

Rendelőintézet és a Semmelweis 
Kórház-Rendelőintézet és Egyetemi 
Oktató Kórház struktúraátalakításával 
kapcsolatban elvégzett feladatokról  

 
 

Előterjesztő:  Szűcs Erika alpolgármester 
 
Orosz Lajos alpolgármester: Megadja a szót az előterjesztőnek, tegye meg 
szóbeli kiegészítését.  
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Szűcs Erika alpolgármester asszony: Ősszel a kapacitáspályázaton nyertek, 
az ezzel kapcsolatos ügyeket nagyobb részben lezárták. A diósgyőri szülészeti 
eszközök nem kerültek át a Semmelweisbe. Ha erre nem kapnak megnyugtató 
választ, kilátásba helyezte a büntetőjogi feljelentést is. A három hónapos 
kapacitás-átvétel elhalasztását részben a Szent Ferenc kórház dolgozóinak 
átvétele és a körzetek tisztességes rendezése indokolja. Azt nem szerették 
volna, ha különböző időpontokban vennék át a kapacitásokat. Kása igazgató  úr 
az egyeztetés elől elzárkózott, azzal az indokkal, hogy megszületett a miniszteri 
parancs, melynek végrehajtására készül. A pulmunológia áthelyezésére 
bejárást tartottak. A fenntartót is megkeresték. A kapacitások átadására június 
30-át javasolták. Úgy gondolta március 23-án, hogy a megyei önkormányzat 
érdekeivel, elképzeléseivel nincs ellentétben az elgondolásuk. Március 30-án 
Kása igazgató úr azzal kereste fel, hogy nem írja alá az OEP szerződést, mivel 
nem direkt finanszírozást ajánlottak fel. Április 4-én megállapodásban vállalták, 
hogy a Szent Ferenc Kórháznak ebből nem lesz hátránya.  
Időközben kormányzati segítség is jött. Jó volna, ha a Szent Ferenc dolgozói 
kerülnének át a Semmelweisbe. Aki vállalja ezt, semmilyen hátrány nem éri.  
 

--- Az ülést Polgármester úr vezeti. --- 
 

Polgármester: A napirend bizottsági megtárgyalására nem került sor. A 
napirend feletti vitát megnyitja. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Dr. Szinay Attila: A demokratikus szokásokkal ellentétesnek tartja a délelőtt 
bevezetett gyakorlatot, miszerint az önálló képviselői indítványt, amit Dr. Kriza 
Ákossal közösen nyújtottak be, a Közgyűlés a tárgyalási szakaszig sem 
engedte eljutni.  
Amikor a különböző kórházak teljesítményét ütköztetik, tudni kell, hogy nem 
miskolci rosszról van szó, országosan romlottak el a dolgok. Tehát nem egyes 
kórházak dolgozóival van probléma. 
2006. novemberében a Szent Ferenc még súlyponti kórház volt. Vannak az 
egészségügyben problémák, amik nem most keletkeztek, de az értékeket meg 
kellene őrizni. A Szent Ferenc Kórház országosan magas színvonalúnak 
minősített kórház. Az átalakítás jogi aggályokat is felvet. Szinte valamennyi 
fenntartó a Fővárosi Bíróságon megtámadta a struktúraátalakítással 
kapcsolatos miniszteri határozatot. Úgy gondolja, nem lehet kényelmesen 
hátradőlni, nincs még vége ennek a történetnek. Nem tudják jelenleg, mennyibe 
kerül a struktúraátalakítás a miskolciaknak. Pályázatokról beszélnek csupán, 92 
milliót nyerhet például a Semmelweis Kórház. 150-200 millió Ft-ba kerül a 
tüdőgyógyászati ellátás áttelepítése. Kifogásolja, hogy alpolgármester asszony 
nem adott számokat tartalmazó kimutatást, ami a vita alapja lehetne. 
A Szent Ferenc regionális központ a reumatológiai ellátás tekintetében. A 
regionális központokat inkább támogatni kellene, hiszen ezt jogszabály is 
kimondja. Ma még nem lehet tudni, hogy a Szent Ferenc Kórház állományát 
hogyan telepítik át. Úgy tudja a szakemberek nem kívánnak átmenni a 
Semmelweisbe. Ha állami és önkormányzati pénzeket költenek az átalakításra, 
miért nem lehet inkább a ma is jól működő rendszert megtartani? 
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Szabó Tamás: Köztudott, hogy a Szent Ferenc Kórház dolgozójaként 
másképpen látja a helyzetet, sok esetben nem úgy, mint alpolgármester 
asszony. Március 9-én a kapacitások elosztásának alkalmával úgy gondolták, 
hogy egyfajta struktúraátalakítás lezajlott, a rehabilitációs tevékenységet jelölte 
ki az Egészségügyi Minisztérium a Szent Ferenc részére. A városi kórházak 
ágyszámainak megóvását a Szent Ferenc Kórház ágyainak elvonásával érték 
el. Minden kórháznak az ÁNTSZ felé jelentenie kellett, hogy április 1-jétől 
képes-e a feladatot ellátni. Úgy tudja, egyik városi kórház sem jelentette ezt 
pozitívan. Nem állnak rendelkezésre a tüdőgyógyászati és reumatológiai 
minimumfeltételek. 
Március 20-án született a két fenntartó között egy megállapodás, amelyben 
leszögezik, hogy áthidalás gyanánt a miniszter ellátási érdekre hivatkozva az 
előzőleg is teljesítőt kijelöli a feladat további ellátásra. Ez így is történt. Másik 
oldalról viszont az OEP a Semmelweisszel és a Diósgyőri Kórházzal kötött 
finanszírozási szerződést, az ÁNTSZ a működési engedélyt mindkét kórháznak 
kiadta. Április 1-je előtt egy nappal előállt az a helyzet, hogy a feladatot a Szent 
Ferencnek kiadták, de sem finanszírozási szerződése nem volt, sem működési 
engedélye. Így újabb szerződés vált szükségessé, miszerint a két városi kórház 
számolja el a tevékenységet és az elszámolt összeget továbbutalja  a Szent 
Ferencnek. A Szent Ferenc Kórháznak problémát jelent, hogy nem sikerült a 
struktúra átalakítása. 200 fő elbocsátásáról lehet beszélni. Alpolgármester 
asszony azt mondta, várja a dolgozókat. Felhívja a figyelmet arra, hogy a 
megállapodás utolsó pontja a Szent Ferenc menedzsmentjének  kérésére azt 
tartalmazza, hogy április 13-ig megmondja a két városi kórház kikre van 
szüksége. Eddig egyetlen nevet nem látott leírva.  
Ha úgy látják a két kórház el tudja látni a feladatot, akkor tegyék meg azt a 
szívességet, hogy még három hónapig ne kelljen a Szent Ferencnek ellátnia. 
Az ÁNTSZ a két kórház működési engedélyének tüdőgyógyászatra és 
reumatológiára vonatkozó részét felfüggesztette.  
 
Dr. Hardonyi András: Már tavaly is arról beszéltek, hogy a fekvőbeteg ellátás 
területén reformokra van szükség. A változtatásokra és reformokra szükség 
van. A kórházak stabilitásával évek óta foglalkoznak. Tételezzék fel, hogy a 
másik kórházban is van megfelelő  szakmai gárda. Azt is látni kell, hogy harc 
folyik az önkormányzatok között. Egyetért Szabó Tamással, rövid távon nem 
biztos, hogy ez látszik. Azért aggódik, hogy a városi kórházak működjenek 
stabilan hosszú távon. Ez konfliktusok felvállalása nélkül nem kivitelezhető. A 
két aktív osztály áttelepítésével a szakmai színvonal nem sérülhet. A mási két 
kórházban is vannak regionális központok.  
A jól működő fekvőbeteg ellátás és a jó finanszírozás alapfeltétel. A kórházak 
gazdálkodását folyamatosan szem előtt kell tartani.  
 
Juga György: Úgy gondolja félrecsúsznak a vitában. Elhangzott, hogy a 
Semmelweis jól jött ki a struktúraátalakításból, a Szent Ferenc nem. Az nem 
hangzott el eddig, mi lesz a beteggel. A kevés forrás miatt van szükség 
racionalizálásra, reformra. Az ember azt gondolja, hogy ez azt jelenti, hogy 
kevesebb pénzből próbálnak színvonalas ellátást teremteni. Sajnos nem ezt 
látják. A jó színvonalú tüdőgyógyászatot és reumatológiát át akarják költöztetni 
több százmillió Ft-ból az egyelőre kialakítatlan területekre. Racionális és kerek 
ez a gondolat? 
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Vannak olyan dolgozók, akik nem akarnak más osztályra átmenni, hiszen az 
orvosi esküjük, szakmai presztizsük tartja vissza, hiszen eddig maximális 
szakmai feltételek mellett gyógyíthattak és ugyanezt nem látják garantálva a 
kialakítandó új helyeken.  
 
Dr. Szinay Attila: Kérdése, biztonságos-e az az ellátás, ha három hónappal 
előre nem tudják megmondani, hol lesz a beteg elhelyezve, ki fogja kezelni. Ez 
szerinte nem reform. Az új finanszírozási rendszer a tömbkórházaknak kedvez.  
 
Polgármester: A napirend feletti vitát lezárja. Ha a Diósgyőri Kórház 
bezárásáról beszélnének, szerinte más érvek hangoznának el. Miskolcnak 
elsősorban a saját maga által fenntartott intézményeit kell megvédenie. Azért fel 
kell tenni azt a kérdést is, a mai rendszer annyira ideális, annyira jó. Ha nem 
lenne ennyire kiélezett és feszült a légkör, indulatok nélkül is lehetne reformálni. 
Szakmai érvek helyett sok más dimenzió is megjelenik, amit nem tart jónak. 
Megadja a szót az előterjesztőnek, reagáljon az elhangzottakra. 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Dr. Szinay Attila is említette, hogy 
novemberben a Szent Ferenc belső minisztériumi anyagokban súlypontiként 
szerepelt. Kérdése, megnézte-e képviselőtársa, hogy ezek a tervezetek milyen 
jövőt szántak a városi kórházaknak. A városvezetői felelősség azt diktálja, hogy 
a városi kórházak megmentését tartsák szem előtt. Úgy érzi, hogy amit a Szent 
Ferenc szakértői leírnak az szentség, ahhoz kétség nem fér, amit a kollegái és 
ő mondanak, az kétséges és hülyeség. Ilyen alapról nem lehet vitát indítani. A 
Szent Ferenc igazgatóját meghallgatta és a kollegái is figyelembe veszik a 
szakmai szempontokat. 
Máshol is ez a tendencia, máshol is városi kórházakba kerülnek be a 
tüdőgyógyászati ellátások. 
Szerinte nem a magas színvonalat kell konzerválni, hanem tovább kell lépni.  
Kása igazgató úr azt mondta, hogy köszöni szépen, de nem kér az ellátás 
további folytatásából. Ez március 16, 17-én történt, a finanszírozási, elhelyezési 
és személyi elképzelések is készen álltak. Március 23-án ezt az indítványt 
elfogadták. Tehát nem igaz az, hogy a minimumfeltételeket sem tudták 
teljesíteni. Március 23-án az adatállomány átvételére kaptak haladékot. Ez az 
intézkedés a betegek érdekét szolgálja. 
A működési engedélyt azért függesztették fel, mert nem a városi kórház végzi 
az ellátást, ez tényleg abnormális helyzet. 
Az ellátáshoz az eszközöket személy szerint átvette volna, de nem lehet,mert a 
krónikus és járóbeteg ellátás folytatódik a Szent Ferencben. 
2 milliárd Ft-os szűrőbusz beruházás van folyamatban. Ez nem kidobott pénz, 
ez fejlesztés lesz.  
 
Polgármester: A közérdekű bejelentések, interpellációk tárgyalása 
következik. Hozzászólásra jelentkezett képviselőtársainak adja meg a szót. 

 
Juga György: Tegnap ismét személyi sérüléssel járó baleset történt a 
Meggyesalja – Nagyváthy utcák kereszteződésében. Eldöntötte a testület, hogy 
forgalomirányító lámpa kerül kihelyezésre, a költségvetésben a fedezetet is 
biztosították.  
Kérdése, hogyan áll a tervezés, illetve a kivitelezés folyamata. 



 47 

 
Polgármester: Felkéri a Városüzemeltetési és Beruházási Osztály vezetőjét, 
reagáljon az elhangzottakra.   
 
Nagy László: Tájékoztatja a testületet, hogy a tervezés folyamatban van. A 
tervező tegnap arról tájékoztatta, hogy a közműegyeztetésekkel végeztek és a 
jövő héten sor kerül az engedélyezésre.  
 
Hegedűs Andrea: A Martin-kertváros – Szirma közötti útszakasz, a Bogáncs 
utcában a temetőtől a vasúti sínekig terjedő szakasz, a futballpályától az M30-
as körforgalmáig terjedő szakasz nagyon szemetes. Kéri az útpadkák és az 
árkok kitakarítását.  
Az Erkel Ferenc utcában, a Hangulat Presszóval szemben elhelyezett szelektív 
hulladékgyűjtő sziget áthelyezését kérik a környéken élők. Az út másik oldalára 
kellene átrakni az edényzetet. 
A Miskolci utcában, a COOP bolttal szemben tavaly igényes buszmegállót 
alakítottak ki úgy, hogy a gyalogátkelőhelyet is biztonságossá tették. A 
gyalogátkelőhelyen történő áthaladáshoz kis hidat építettek a gyalogosok 
részére. Sajnos a személygépjárművek is áthaladnak ezen a hídon. Kéri korlát 
kihelyezését, hogy valóban csak a gyalogosan közlekedők használják. 
A Bogáncs utcában nagymértékű földmunkák kezdődtek tavaly nyáron. A 
terület átalakításáról tájékoztatást kér.  
Az elmúlt Közgyűlésen a Berekkertnél található buszváró közvilágításának 
megoldását és villanyoszlop elhelyezését kérte. A gyalogátkelőhelyet nem kell 
áthelyezni, csak a zebrát kellene kivilágítani megfelelően. 
 
Polgármester: Képviselő asszony felvetéseire 15 napon belül, írásban választ 
kap.  
Felkéri Papp Tamás főosztályvezető urat, a Bogáncs utcával kapcsolatban 
adjon tájékoztatást.  
 
Papp Tamás: A Bogáncs utcában a volt miskolci hulladéklerakó rekultivációja 
folyik, ami május 24-én befejeződik. 22 HA-ról van szó. 
 
Hegedűs Andrea: Nem erre gondolt. A Bogáncs utcában a temető és a vasúti 
sorompó közötti területről van szó. Mind a két oldalon földmunkák zajlanak, az 
egyik magán jellegű beruházás, a másik oldalra lenne kíváncsi.  
 
Polgármester: Képviselő asszony erre a felvetésére is 15 napon belül, írásban 
választ kap. 
 
Balogh Zoltán: A fogadóóráján lakossági panaszként érkezett több felvetés, 
amelyet a Közgyűlés elé tár. Az érintett fél írásban is jelezte problémáját a 
hivatal felé, de válasz nem érkezett.  
A Búza téri piac területét úgy zárták le építési területként, hogy a gyalogos 
forgalom lehetetlenné vált. A buszok között kell közlekedni, ami igen 
balesetveszélyes. 
A buszpályaudvar és a Kertész Áruház közé zebrát kellene felfesteni.  
A virágárusok előtt rendszeresen sok gépjármű parkol, ami szintén nehezíti a 
közlekedést. Ezeket az autósokat ki kellene innen tiltani. 
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A Búza téri buszvégállomáson a 3-as busz megállóját kb. 50 méterrel hátrébb 
kellene kialakítani, mivel jelenleg a megálló a nagy forgalmú út mellett van. A 
várakozókat az autók vízzel, sárral, porral gyakran beterítik. 
A Búza téri aluljáróban a mozgáskorlátozottak részére kialakított lift átadása óta 
nem üzemel. Jó volna beindítani, vagy leszerelni az egészet, mert így 
kapaszkodni sem tudnak az idős emberek. 
Martin-kertvárosban a Régész utca és Velence utca szakaszon hatalmas 
kamionok haladnak át. Az utcák a terhelést nem bírják, javasolja súlykorlátozás 
bevezetését. 
Az Istvánffy utca - Benkő S. utca – Tisza utca által határolt területen lévő 
játszóteret az önkormányzatnak szándékában áll kisajátítani. Kéri az ott élők 
nevében, hogy ez a tér, illetve pihenő park megmaradjon és eredeti 
rendeltetésének megfelelően használhassák a lakosok és gyermekeik.  
A Velence utca, Balaton utca újabb építésű házait nem lehet utcanév 
szempontjából beazonosítani. Kéri utcanév táblák kihelyezését. A 
csapadékelvezető az utca közepén található, a betonfedő betört, nem lehet 
autóval közlekedni, kéri vas záró fedél kihelyezését.  
A Temes utca, Balaton utca utáni szakaszon nincs közvilágítás, kéri pótolni a 
hiányosságot.  
A Lajta utca és Alkotmány utca kitakarítását ezúton is köszöni. 
 
Polgármester: A piaclátogatók türelmét kéri. Az új piac minőségi előrelépés 
lesz a város életében.  
Képviselő úr felvetéseire 15 napon belül, írásban választ kap. 
 
Dr. Kovács László: Két héttel ezelőtt, Virágvasárnap takarítást szervezett egy 
civil szervezet Lillafüreden a Palota Szálló környékén. Az Anna barlangnál 
olyan mértékű szennyeződés, illegális szemétlerakó található, ami igen 
turistariasztó jelenség.  
A felsőhámori temetőhöz vezető ösvény a vízátfolyások miatt szinte járhatatlan, 
Tavaly járólapokat helyeztek ki, de jó volna végleges megoldást találni.  
Az ómassai temetőnél a partfal omlása veszélyezteti a közlekedést. A 
közhasznú értékteremtő munka kapcsán járt a helyszínen a Városgazda Kht. 
munkatársaival, de szerinte ez a probléma meghaladja ezt a keretet.  
A partfal be fog omlani előbb-utóbb és a temető megközelíthetetlenné válik. 
 
Polgármester: Képviselő úr felvetéseire 15 napon belül, írásban választ kap. A 
partfalat megnézeti. Az Avastól kezdve a Tetemvárig mindenhol komoly 
problémát jelentenek az omló falak. 
Az Anna barlang környékének hulladékproblémáját ideiglenesen meg lehet 
oldani. A nagyobb baj az, hogy városszerte hatalmas illegális kupacok 
láthatóak. Egyes embereknek elment az eszük és szétdobálják a szemetet, 
nem törődve semmivel, a másik ember portája elé hordják a lomjaikat.  Ez ellen 
igen nehéz védekezni.  
Megadja a szót alpolgármester úrnak, reagáljon az elhangzottakra. 
 
Fedor Vilmos alpolgármester: A Hunguest Hotels vezérigazgatójával 
tárgyalásokat folytatnak. A területet átvennék használatba, ami megoldaná a 
rend kérdését. Az épített falba belenőttek a fák, amelyeket csak speciális 
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eljárással lehet kiszedni. Az erdészet, a város és a Hunguest közös 
megegyezéséről van szó.  
 
Polgármester: Az avasi temető bekerítéséről is volt szó korábban, de kérdés, 
mekkora kerítést kell építeni ahhoz, hogy a vandálokat távol tartsák.  
A hámori temetőhöz vezető út karbantartásának kérdését kivizsgáltatja és 
képviselő úr erre a felvetésére is írásban, 15 napon belül, írásban választ kap. 
 
Dr. Hardonyi András: Örvendetes eseményről számol be. Diósgyőrben, a 
Köztársaság utca egy részén és a keresztező utcák egy részén még tavaly nem 
volt kiépített szennyvízcsatorna. Sikerült ezt a problémát megoldani és a 
Városgazda Kht. kiírta az ide vonatkozó pályázatot, a nyertes cég elkezdte a 
kivitelezést. A határidő november 30. volt. Sajnos a munka felfüggesztésre 
került, pedig nem volt kemény tél, ami ezt indokolta volna. Nehézkesen 
újraindult a munka a közelmúltban. 
Valóban jó-e az a közbeszerzési eljárás, amit alkalmaztak? Alkalmas-e a 
közbeszerzés által a pályázatot elnyert cég, hogy ismételten részt vegyen 
kivitelezésben? Az ott élők bosszúságait ki kompenzálja? A jövőben jobban át 
kell gondolni, kire bízzák a kivitelezést.  
Jelenleg van egy úgy-ahogy elvégzett szennyvízberuházás, vár egy gázközmű 
és a tavalyi aszfaltozás. Kéri a munkák összehangolását, felgyorsítását.  
 
Polgármester: A korlátozó eszközök igen szűkek. Ha nem a legolcsóbb 
ajánlattal rendelkező pályázó nyer, akkor ebbe kötnének bele. Mostanra már 
elég jó tapasztalatuk van arról, mely cégek a megbízhatóak. A TIGÁZ 
ugyanezzel a problémával küzd.  
Képviselő úr felvetéseire 15 napon belül, írásban választ kap.  
 
Kovács Józsefné: 2006. novemberében arról volt szó, hogy 106 iparosított 
technológiával épült lakóépület pályázatát nyújtották be. Februárban a 
Gazdasági Minisztérium visszajelzett a városnak. A pályázat közbeszerzési 
eljárással történik, nehéz a kiírásnak megfelelni, mivel 40 napos határidőt szab 
és kivitelezőt is keresni kell. A munkát ütemezni kell, pénzt kell szerezni. A MIK 
Zrt. illetékes képviselőit próbálták elérni, de nem sikerült, a telefont sem vették 
fel. Kéri, tájékoztassák azokat a társasházakat, amelyek idén kivitelezés alá 
kerülnek.  
 
Polgármester: Képviselő asszony felvetéseire 15 napon belül, írásban választ 
kap.  
 
Dr. Zsiga Marcell: A Miklós - Andor utca sarkánál építészeti beruházás 
kezdődött a közelmúltban. A teherautók lendületesen közlekednek és 
folyamatosan teszik tönkre az aszfaltot. Kéri, gyakrabban történjen útellenőrzés 
a területen.  
 
Polgármester: A károkozást kivizsgáltatja és képviselő úr felvetéseire 15 
napon belül, írásban választ kap.  
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Dr. Mokrai Mihály: Tájékoztatja a testületet, hogy a Föld Napján, április 22-én 
a 11. sz. választókerületben takarítást szerveznek. Kéri az AVE Kft. és a 
Városgazda Kht. közreműködését.  
 
T. Asztalos Ildikó: A Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság minden 
évben támogatja a Zöld Akció Egyesület Föld napja alkalmából rendezett 
programsorozatát, ami idén április 20-án veszi kezdetét és három napon át tart.  
 
Polgármester: Annak idején Finnországot az 50-es években úgy rakták 
rendbe, hogy a gyerekeket kivitték az erdőbe takarítani hetente. Hasznos volt, 
hiszen egy természetet tisztelő és védő generáció nőtt fel. 
 
Tavaszi Zsolt: Az elmúlt Közgyűlésen felvetett kérdéseire megkapta a választ. 
Az Aulich utcai beépítésre kapott válasz korrekt, de sajnos tanulságos is.  
Az Aulich utca 22-26. számmal szemben egy telket értékesítettek előzetesen. 
Egy pályázó volt, aki licit nélkül vette meg az ingatlant. A nagyobb érdeklődés 
érdekében a Mész módosítását kezdeményezte a MIK Zrt. A kertváros helyett 
kisvárosi beépítettséget engedélyezték a módosítás által. Négy lakás helyett így 
nyolc lakást tud házanként a MIK Zrt. így értékesíteni. Rövidtávú érdekekről 
lehet szó, hiszen az összkép nem lesz szép és esztétikus soha.  
A garázsokba nagyobb autóval képtelenség beállni, ezzel a már ott élők 
mindennapjait keserítették meg.  
Az Egészségügyi Szakközépiskolával kapcsolatos beruházás kivitelezésekor a 
környező utcákat, különösen a Szigeti M. utcát a teherautó-forgalom 
tönkretette. Polgármester úr erre a kérdésére is válaszolt. Pozitívan értékeli, 
hogy egyetértenek abban, hogy a fővállalkozó is vegye ki részét a 
helyreállításból.  
A kivitelező felé további dokumentumokkal tud előállni, illetve a témában 
tartandó tárgyalásokban szívesen részt venne.  
 
Doszpoly Orsolya: A január 29-i Közgyűlésen felvetette, hogy a 14H-s busz a 
Cementgyárat érintve haladjon tovább a Futó utcán a Hejőpark felé. Az MVK 
Zrt. igazgatója válaszában közölte, hogy ez nem finanszírozható. 
Az ott élők levéllel fordultak a céghez, 66 aláírással alátámasztva kérésük 
jogosságát. Ismételten kéri, hogy változtassák meg a 14H-s útvonalát. A Sütő J. 
utca házai repedeznek, a zaj elviselhetetlen. Az út szélessége nem éri el a 6 
métert, ami kétirányú autóbusz-forgalomnál követelmény. A Futó utcán 
elhelyezett autóbuszmegállóval kapcsolatban elmondja, hogy a lámpát és a 
gyalogátkelőhelyet figyelmen kívül hagyva szaladnak át az emberek az 
úttesten. Igen veszélyes ez a megoldás, kéri a felülvizsgálatot. 
A gépjármű vizsgabázis sarkánál található szelektív hulladékgyűjtő sziget 
kigyulladt, a lakosság igényelné a pótlását.  
Kérdése, hogy a Szalag utca és a Futó utca által határolt játszótereket tervezi-e 
a városvezetés felújítani, ugyanis az eszközök balesetveszélyessé váltak.  
 
Polgármester: A játszóterek megújulása folyamatos ütemezés szerint történik. 
Képviselő asszony felvetéseire 15 napon belül, írásban választ kap.  
 
Szűcs Tamás: Ha bekerül az ember egy környezetbe ahhoz is alkalmazkodik, 
ami nem túl szép látvány. Ezt a példát a Közoktatási Osztály méltatlan 
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körülményeire lehet alkalmazni. Sajnos egyre több osztályt megismerve 
általánosítható ez a kép szinte az egész hivatalra. Tisztában van azzal, milyen 
nehéz helyzetben van a hivatal, de megoldásra szükség van.   

 
Polgármester: Az új, átalakított városháza tervei elkészültek. Terveik között 
szerepel az összehúzás, a foghíjbeépítés. A felszabaduló ingatlanokat 
értékesítik. A funkciók egymás mellé telepítése követelmény az 
információáramlás szempontjából. 
 
Nyulászy Istvánné: Hejőcsaba egész területén a Hejő kotrása, tisztítása 
halaszthatatlan. A nád nagyra nőtt, az iszapszint olyan magas, hogy esőzéskor 
felhordja a víz az iszapot a házakig. 
A 14-es busz vonalán az akadálymentesítés hagy kívánnivalót maga után. 
Sajnos még körülbelül 10 cm hiányzik ahhoz, hogy egy mozgáskorlátozott 
kerekes székkel fel tudjon szállni a buszra. Hibásnak tartja a kivitelezőt és a 
munkát átvevőt is.  
A Közútkezelő Kht-t kérte, hogy a Futó utcában a csapadékelvezető árkokat 
tisztítsák ki, a füvet vágják le. Azt a választ kapta, hogy egy évben csak egyszer 
van rá módjuk. Kéri Polgármester urat, gyakoroljon nyomást a cégre. 
Kéri, hogy a hejőcsabai játszóterekre a fertőtlenített homokot ne 
szeptemberben szállítsák ki. 
 
Polgármester: Állandó probléma, hogy a kivitelezés hibás, átveszik és utána 
futhatnak a történések után, hogy ki, hol hibázott. Képviselő asszony 
felvetéseire 15 napon belül, írásban választ kap.  
 
Lenártek András: A Dayka G. utca négysávosításáról már szólt a korábbi 
Közgyűlésen. Két oktatási intézmény található a területen, a Kossuth 
Gimnázium és az Istvánffy Általános Iskola. Jelenleg is elég szűk a járda, 
veszélyes a közlekedés, a zaj- és levegőszennyezésről nem is beszélve. Jó 
volna még egyszer átgondolni ezt a döntést. A szülők javaslata a csomópont 
áttolása a Malomszög utcára. 
A 3-as busz sűrítését többször kérte. Azt a választ kapta, hogy nem lehet 
sűríteni, mert a kihasználtsága nem éri el az 50%-ot. Reggel ahhoz, hogy 
bejöjjenek az emberek, ki kell mennie a busznak Szirmára, nyilván kifelé 0%-os 
a kihasználtság. Ezt a választ nem tudja elfogadni. Budapesten 30%-os a 
kihasználtsága a buszoknak. 
A MÁV őrház szanálásával a Tiszai pályaudvar felé könnyebb volna az 
áthaladás. Jó volna tudni, a megvalósítást akadályozza-e műszaki, szakmai 
tényező.   
 
Polgármester: A legjobb tudomása szerint a BKV jobb lobbytevékenységgel 
rendelkezik, de azt tudni kell, hogy ilyen arányú kihasználtság mellett állandóan 
csődközei állapotban van.  
Képviselő úr felvetéseire 15 napon belül, írásban választ kap.  
 
Nyírő Pál: Az elmúlt Közgyűlésen a Petőfi tér mögötti táblák problémaköréről 
szólt. A választ korrektnek tartja és azonnali egyeztetés jött létre Csizmadia 
János úr közreműködésével. Azt sajnálja csak, hogy az Örökségvédelmi Hivatal 
képviselője nem vett részt, ezért levélben fordultak a hivatalhoz.  
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A volt tüdőszűrővel kapcsolatos kérdésére is megkapta a választ. Bízik benne, 
hamarosan rendezésre kerül a probléma. 
A Dayka G. utcával kapcsolatban senki nem kereste meg, mint a terület 
képviselőjét, senki nem tudja mélységében, mit építenek ott. Ha elkezdődnek a 
munkálatok, lehet róla beszélni.  
 
Polgármester: Meg kellene próbálni a tulajdonost rábírni, hogy építményével 
megfelelő hátteret biztosítson, ami illeszkedik a városképbe. 
A belváros közlekedésszervezését át kell gondolni, de a körgyűrű 
elkerülhetetlen. 
 
Zámbó Tiborné: Április 14-én ismét megrendezésre kerül a Tavaszköszöntő 
rendezvény a Komlóstetőn. Mindenkit szertettel hív és vár.  
 
Polgármester: 10 perc szünetet rendel el. 
 

--- szünet után --- 
 
Polgármester: Zárt ülést rendel el.  
 

--- zárt ülés után --- 
 

Az előterjesztésekről történő tételes szavazás következik: 
 
 

1. napirend tárgya: Beszámoló a Miskolci Rendőrkapitányság 2006. évi 
munkájáról 

 
 

Polgármester: Az előterjesztéshez módosító indítvány nem érkezett. 
Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

 
A Közgyűlés 24 igen, 0 nem, 14 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 7 fő) meghozta a  

 
III-41/16.314/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Beszámoló a Miskolci Rendőrkapitányság 2006. évi munkájáról 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a „Beszámoló a Miskolci 
Rendőrkapitányság 2006. évi munkájáról” című előterjesztést megtárgyalta, és 
az alábbi határozatot hozza:  
 
A Közgyűlés a Miskolci Rendőrkapitányság 2006. évi munkájáról szóló 
beszámolóban foglaltakat tudomásul veszi.  
 
Felelős:   a határozat kiadásáért a Jegyző 
Közreműködik:  Közigazgatási és Jogi Főosztály 
Határidő:   azonnal 
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2. napirend tárgya:  Beszámoló az Önkormányzat 2006. évi 
költségvetésének teljesítéséről. Zárszámadás, 
egyszerűsített beszámoló elfogadása. 2006. évi 
pénzmaradvány megállapítása 

 
Polgármester: Az előterjesztés egy rendelet-tervezetet tartalmaz és 6 
határozati javaslatot.  Módosító nem érkezett. 
 
Kéri, szavazzanak először az előterjesztés szerinti rendelet-tervezetről. A 
rendeletalkotáshoz minősített többség, legalább 23 igen szavazat szükséges. 

 
A Közgyűlés 24 igen, 14 nem 
és 0 tartózkodó szavazattal 
(nem szavazott: 7 fő) 
megalkotta a 8/2007. sz. 
rendeletét az önkormányzat 
2006. évi zárszámadásának 
az elfogadásáról. 
 
 

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve.) 
 

Polgármester: A határozati javaslatokról történő szavazások következnek: 
Elsőnek a már befejezett beruházások esetében az igénybe nem vett 
céltámogatás, valamint céljellegű decentralizált támogatás (CÉDE-támogatás) 
lemondásával kapcsolatosan előterjesztett határozati javaslatot teszi fel 
szavazásra.  

A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 7 fő) meghozta a  
 

III-42/16.315-2/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Befejezett beruházások esetében az igénybe nem vett 

céltámogatás, valamint céljellegű decentralizált támogatás 
(CÉDE-támogatás) lemondása 

 
Miskolc megyei jogú város Közgyűlése megtárgyalta a már befejezett 
beruházások esetében az igénybe nem vett céltámogatás, valamint céljellegű 
decentralizált támogatás (CÉDE-támogatás) lemondásával kapcsolatos 
előterjesztést és az alábbiak szerint határozott: 
 
1) A Közgyűlés tudomásul veszi, illetve jóváhagyja, hogy az alábbi befejezett 
beruházás esetében az elnyert céltámogatásból fel nem használható 
keretösszegről – az előterjesztésben foglaltak alapján – az Önkormányzat 
véglegesen lemond a Belügyminisztérium felé:  

Ft-ban 

Feladat 
megnevezése 

Költségvetés
be beállított 

céltámogatás 

Ebből 
igénybevett 

és felhasznált 

Fel nem  
használható,

lemondott 
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összege összeg 
2006. 12. 31-ig 

összeg 

2005. évi működő 
egészségügyi 
intézmények gép- 
műszer beszerzése 

24.000.000 21.719.519 2.280.481  

 
Felelős :   Polgármester 
Közreműködik: Pénzügyi és Gazdálkodási Osztály  
   Városüzemeltetési és Beruházási Osztály  
Határidő:   azonnal 

 
2) A Közgyűlés tudomásul veszi, illetve jóváhagyja, hogy az alábbi befejezett 
beruházás esetében az elnyert céljellegű decentralizált támogatásból fel nem 
használható összegről – az előterjesztésben foglaltak alapján – az 
Önkormányzat véglegesen lemond a Borsod-Abaúj-Zemplén Megyei 
Területfejlesztési Tanács felé:  
 

Ft-ban 

Feladat 
megnevezése 

Költségvetés
be beállított  

CÉDE 
támogatás 
összege 

Ebből 
igénybevett 

és felhasznált 
összeg 

2006. 12. 31-
ig 

Fel nem  
használható, 

lemondott  
összeg 

Idős 
Fogyatékosok 
Nappali 
Gondozóközpontj
a – Idősek Klubja 
kialakítása 

47.459.999 47.420.918 39.081 

 
Felelős :   Polgármester 
Közreműködik: Pénzügyi és Gazdálkodási Osztály  
   Városüzemeltetési és Beruházási Osztály  
Határidő:   azonnal 

 
 

Polgármester: Következik a közbeszerzési statisztikai összegezésre 
vonatkozó határozati javaslatról történő szavazás. 
 

 
A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 7 fő) meghozta a  
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III-43/16.315-3/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: 2006. évi zárszámadással összefüggő közbeszerzési 

statisztikai összegzés jóváhagyása 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése az önkormányzat 2006. évi 
zárszámadásával, illetve annak keretén belül beterjesztett közbeszerzési 
statisztikai összegezéssel kapcsolatban a következő határozatot hozza. 
 
A Közgyűlés a mellékelt közbeszerzési statisztikai összegezést jóváhagyja, és 
annak Közbeszerzések Tanácsa felé történő továbbítását rendeli el.  
 
Felelős: Polgármester 
Közreműködik: Közigazgatási és Jogi Főosztály 
Határidő:  azonnal 

 
 

Polgármester: Az önhibájukon kívül hátrányos pénzügyi helyzetben lévő 
önkormányzatok támogatására vonatkozó határozati javaslatot teszi fel 
szavazásra.  

A Közgyűlés 38 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 7 fő) meghozta a  
 

III-44/16.315-4/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
 
Tárgy: Önhibájukon kívül hátrányos pénzügyi helyzetben lévő 

önkormányzatok támogatására vonatkozó igénybejelentés 
 
I. Miskolc Megyei Jogú város Közgyűlése a Magyar Köztársaság 2007. évi 
költségvetéséről szóló 2006. évi CXXVII. törvény 17.§ (1) bekezdése és 6. sz. 
mellékletének 1. pontja alapján igényt nyújt be az önhibájukon kívül 
hátrányos pénzügyi helyzetben lévő önkormányzatok támogatására. 

II. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a támogatás igényléséhez a fenti 
törvény alapján a következő nyilatkozatot teszi: 

1.) Az önkormányzat a polgármesteri hivatalon túl intézményeket tart fenn. 

2.) A felügyelete alatt működő óvodákban és alapfokú oktatási 
intézményekben az intézményenkénti kihasználtság a 2006/2007. és a 
2007/2008. tanévben a 70%-ot eléri. 

3.) Az önkormányzat helyi adók bevezetéséről döntött és a költségvetésben e 
címen bevételeket tervez. 

4.) Az önkormányzat a 2006. évi zárszámadásra vonatkozóan az Ötv. 92/a.§-
a alapján könyvvizsgálatra kötelezett. 

 



 56 

III. A Közgyűlés felhatalmazza a polgármestert, hogy a pályázat 
benyújtásával kapcsolatos intézkedéseket tegye meg. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
Határidő:   2007. április 20. 

 
Polgármester: Fekete Tibor könyvvizsgáló megbízatásának 
meghosszabbításáról szóló határozati javaslat elfogadásáról kéri az 
állásfoglalásukat. 

A Közgyűlés 37 igen, 0 nem, 1 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 7 fő) meghozta a  

III-45/16.315-5/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Fekete Tibor könyvvizsgáló megbízatásának meghosszabbítása 
 
Miskolc megyei jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a könyvvizsgáló 
megbízatásának meghosszabbításáról szóló előterjesztést és az alábbi 
határozatot hozza: 
 
1. Miskolc megyei jogú Város Közgyűlése Fekete Tibor könyvvizsgáló 
könyvvizsgálói megbízatását a 2007. május 1. – 2009. április 30. közötti 
időszakra 260 eFt + ÁFA/hó díjazással meghosszabbítja. A díj évente az 
infláció mértékével emelhető. 
 
2. A Közgyűlés felhatalmazza a polgármestert a könyvvizsgáló szerződés 
aláírására. 
 
Felelős:     Polgármester 
Közreműködik: Pénzügyi és Gazdálkodási Osztály 
Határidő:     2007. április 30. 

 
 

 
Polgármester: A következő határozati javaslat: A Semmelweis Kórház-
rendelőintézet engedélyezett létszámkeretének módosítása. Szavazásra teszi fel 
az előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

 
 
 
A Közgyűlés 24 igen, 0 nem, 14 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 7 fő) meghozta a  
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III-46/16.315-6/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Semmelweis Kórház-Rendelőintézet engedélyezett 

létszámkeretének módosítása 
 
A Közgyűlés a Semmelweis Kórház-Rendelőintézet engedélyezett 
létszámkeretének módosításáról szóló előterjesztést megtárgyalta, és az alábbi 
határozatot hozza:  
 
1. A Semmelweis Kórház-Rendelőintézet engedélyezett létszámkeretét 31 
fővel, 1.282 főre megemeli. 
2. Az 1. pont szerinti módosítást a költségvetési rendelet I. féléves 
korrekciójában rendezni kell. 
 
Felelős:    Polgármester 
Közreműködik:   Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
Határidő:    azonnal, illetve az I. féléves korrekció beterjesztése 

 
 
 
Polgármester: Végül ezen előterjesztés keretében az utolsó határozati 
javaslat: az Önkormányzat 2006. évi zárszámadásának közzététele. 
Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

 
 
 
A Közgyűlés 37 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 8 fő) meghozta a  
 

 
 
III-47/16.315-7/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Az Önkormányzat 2006. évi zárszámadásának közzététele 
 
Miskolc megyei jogú Város Közgyűlése az Önkormányzat 2006. évi 
zárszámadásának közzétételéről szóló előterjesztést megtárgyalta és az alábbi 
határozatot hozta: 

A Közgyűlés az Önkormányzat 2006. évi 

 - egyszerűsített mérlegét, 
 - egyszerűsített pénzforgalmi jelentését, 
 - egyszerűsített pénzmaradvány-kimutatását, 
 - egyszerűsített eredmény-kimutatását 

a határozat 1., 2., 3., 4. sz. melléklete szerint elfogadja. 
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A Közgyűlés felkéri a polgármestert, hogy az 1. pontban részletezett és a 
könyvvizsgáló által záradékolt egyszerűsített beszámolót a Belügyi Közlönyben 
és Cégközlönyben tegye közzé és egyidejűleg a zárszámadás 
könyvvizsgálatáról szóló jelentéssel együtt az Állami Számvevőszék részére 
küldje meg.  
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Pénzügyi és Gazdálkodási Osztály 
Határidő:   2007. június 30. 

 
3. napirend tárgya:  Javaslat a szociális ellátásokról és a 

lakbértámogatás helyi szabályairól szóló 19/2003. 
(V.12.) sz. rendelet módosítására 

 
Polgármester: Az előterjesztés egy rendelet-tervezetet tartalmaz. Az 
előterjesztői módosítón kívül módosító indítvány nem érkezett. 
 
Előterjesztői módosító indítvány: 
 
A rendelet tervezet 6. §-a az alábbiak szerint módosul: 
 

6. § 
 

(1) A R. 1. számú melléklet 1. és 4. pontjaiban foglalt rendelkezések helyébe 
az alábbi rendelkezések lépnek. 
 
 
     „1./ Adósságkezelési szolgáltatás, közgyógyellátás, lakásfenntartási 
támogatás: 
 
Az öregségi nyugdíj mindenkori legkisebb összegének 200 %-a, egyedül élők 
esetében 275 %-a, azon családok, háztartások esetében, melynek minden 
tagja betöltötte a 70. életévét 300 %-a, 70 éven felüli egyedül élők esetében 
325 %-a. 
 
4./ Kamatmentes szociális kölcsön: 
 
Az öregségi nyugdíj mindenkori legkisebb összegének minimum 150 %-a, 
maximum 300 %-a, egyedül élők esetében minimum 200 %-a, maximum 300 
%-a, azon családok esetében, melynek minden tagja betöltötte a 70. életévét 
minimum 200 %-a, maximum 350 %-a.” 
 
(2) A rendelet tervezet 6., 7. és 8. §-ának számozása 7., 8. és 9. §-ra változik. 
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Polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés szerinti rendelet-
tervezetről. A rendeletalkotáshoz legalább 23 igen szavazat szükséges. 

 
A Közgyűlés  38 igen, 0 nem és 
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 7fő) megalkotta a  
9/2007. sz. rendeletét a 
szociális ellátásokról és a 
lakbértámogatás helyi 
szabályairól szóló 19/2003. 
sz. rendelet módosításáról. 
 

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve.) 
 
 
4.  napirend tárgya:  Javaslat a lakások bérletéről szóló 25/2006. (VII.12.) 

sz. rendelet módosítására 
 
Polgármester: Az előterjesztéshez módosító indítvány nem érkezett. Kéri, 
szavazzanak az előterjesztés szerinti rendelet-tervezetről. A rendeletalkotáshoz 
legalább 23 igen szavazat szükséges. 

 
A Közgyűlés 37 igen, 0 nem és 
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 8  fő) megalkotta a  
10/2007. sz. rendeletét a 
lakások bérletéről szóló 
25/2006. sz. rendelet 
módosításáról. 
 

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve.) 
 
 
5.  napirend tárgya:  Javaslat a helyi közutak kezelésének szakmai 

szabályairól szóló 18/2005. (V.10.) sz. rendelet 
módosítására 

 
Polgármester: Módosító indítványt a két előterjesztőin kívül a Jogi és Ügyrendi 
Bizottság nyújtott be.  
 
1. sz. előterjesztői módosító indítvány: 
 
A R. 17/A. §-a az alábbi (6) bekezdéssel egészül ki:  
 
„(6) Nyomvonalas jellegű közterületbontások esetén a lakosság tájékoztatását 
a várható forgalomkorlátozásokról, a kivitelezés időtartamáról sajtó, rádió útján 
biztosítani kell. A kivitelezés időtartamát, annak kezdeti és várható befejezési 
időpontját, a kivitelező nevét és címét a munkaterületen ki kell táblázni.” 
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2. sz. előterjesztői módosító indítvány: 
 
A helyi közutak kezelésének szakmai szabályairól szóló 18/2005.(V.10.) sz. 
önkormányzati rendelet módosítására vonatkozó előterjesztéshez az alábbi 
előterjesztői módosító indítványt teszem: 
 
17/C.§.(1) bekezdése az alábbiak szerint módosul: 
(1) Szilárd burkolatú közút, közterület bontására, helyreállítására csak 
útépítési referenciával rendelkező szakirányú cég megjelölése esetén 
adható kezelői hozzájárulás. Nem vehető figyelembe a referencia 
vizsgálatánál olyan vállalkozás aki korábbi szerződéses viszonyában 
önkormányzati útszakaszon végzett munkái során hibásan teljesített 3 
éven belül. 
       
17/D.§. (2) bekezdése az alábbiak szerint módosul: 
(2) Kiemelt szegéllyel határolt út illetve járda esetén a helyreállítás a 
szegélyig történik, a szegély átépítését a kezelői hozzájárulásban 
rögzítetteknek megfelelően indokolt esetben átépíteni szükséges. 
 
11.§. az alábbiak  szerint módosul: 
Ez a rendelet a kihirdetés napján lép hatályba. Ezen rendelet előírásai nem 
alkalmazhatók a hatálybalépés napjáig kiadott kezelői hozzájárulással 
rendelkező beruházások esetében. 

 
 
Polgármester: A Jogi és Ügyrendi Bizottság módosítóját teszi fel szavazásra. 
 
A Jogi és Ügyrendi Bizottság módosító indítványa: 
 
1)     A Bizottság indítványozza, hogy a rendelettervezet 4. §-a alatt szereplő 
17/A.§ (1) bekezdése az alábbiak szerint módosuljon: „A közterületek (út, járda, 
lépcsõ, parkoló, alul-felüljáró, tér, játszótér, közpark) burkolatát megbontani, 
valamint azt érintõen  - függetlenül annak üzemeltetõjétõl - az alatt vagy felett, 
bármely létesítményt elhelyezni, áthelyezni, közúthoz csatlakozást létesíteni 
vagy áthelyezni annak meghibásodása esetén munkálatokat és egyéb nem 
közlekedési célú tevékenységet végezni csak a közút kezelõjének előzetes 
hozzájárulásával szabad, figyelembevéve a közterület üzemeltetését végző 
szerv nyilatkozatát is. A közút nem közlekedési célú igénybevételéért a közút 
kezelője a rendelet 1. sz. mellékletében meghatározott díjat szed. A díj 
meghatározásának alapja a forgalomkorlátozási tervben meghatározott elzárt 
terület nagysága. Városi jelentőségű rendezvény megtartása esetén a 
díjfizetési kötelezettség alól felmentés adható.” 

 
Indoklás: Az Ötv. szerint a díjfizetési kötelezettség alól a Közgyűlés adhat 
felmentést át nem ruházható hatáskörében.  
 
2)    A Bizottság indítványozza, hogy a rendelettervezet 4. §-a alatt szereplő 
17/A § (3) bekezdése az alábbiak szerint módosuljon: „A burkolat-helyreállítás 
érdekében – nyomvonalas bontások esetében - az engedélyezõ biztosítékot 
kér. A biztosítékot a munka megkezdése elõtt a Polgármesteri Hivatal Pénzügyi 
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Osztályán letétbe kell helyezni. Az erről szóló igazolás bemutatása a 
közterületbontásra vonatkozó kezelői hozzájárulás kiadásának feltétele. A 
biztosíték mértéke a közterület-helyreállítás költségének 10 %-a. A visszatartott 
biztosíték összege az eredményes 1 éves garanciális felülvizsgálatot követően 
kerülhet visszafizetésre. Az 1 éves garanciális időszak alatt előforduló 
burkolathibák elhárítása – amennyiben az erre kötelezett a kezelő által történt 
felszólítást követő 3 napon belül a helyreállítást nem kezdi meg, illetve az előírt 
határidőn belül nem fejezi be – a biztosíték terhére elvégzésre kerül.”   
 
Indoklás: A Bizottság álláspontja szerint célszerű minden esetben biztosítékot 
kérni a burkolat-helyreállítás érdekében. 
  
3) A Bizottság indítványozza, hogy a rendelettervezet 8. §-a alatt szereplő 
17/E § az alábbiak szerint módosuljon: „A helyreállítás után a garanciális 
kötelezettség a kérelmezőt terheli. Az épített közmű nyomvonalán a kötelező 
szavatosság a mindenkor hatályos jogszabályi előírások leghosszabb 
időtartamáig áll fenn.”  
 
Indoklás: A Bizottság által javasolt módosítással egyértelműbbé válik, hogy a 
rendelet garanciális kötelezettség alatt szavatosságot ért, amely azét kedvező 
az Önkormányzat részére, mert egy esetlegesen felmerülő vita kapcsán a 
bizonyítási teher nem az Önkormányzatot terheli.  
  

A Közgyűlés 38 igen, 0 nem és  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 7 fő) a módosító 
indítványt elfogadta. 

 
 
Polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés szerinti rendelet-tervezetről. 
A rendeletalkotáshoz legalább 23 igen szavazat szükséges. 

 
 
A Közgyűlés 39 igen, 0 nem és 
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 6 fő) megalkotta a 
11/2007. sz. rendeletét a helyi 
közutak kezelésének szakmai 
szabályairól szóló 18/2005. 
sz. rendelet módosításáról. 
 

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve.) 
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6. napirend tárgya:  Javaslat a közterületek rendjéről szóló 13/1998. 
(III.30.) sz. rendelet módosítására 

Polgármester: Az előterjesztéshez módosító indítvány nem érkezett. Kéri, 
szavazzanak az előterjesztés szerinti rendelet-tervezetről. A rendeletalkotáshoz 
legalább 23 igen szavazat szükséges. 

 
A Közgyűlés 38 igen, 0 nem és 
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 7 fő) megalkotta a 
12/2007. sz. rendeletét a 
közterületek rendjéről szóló, 
13/1998. sz. rendelet 
módosításáról. 
 

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve.) 
 
7. napirend tárgya: Miskolc Megyei Jogú Város testnevelési és 

sportfeladatairól szóló 36/2004. (X.15.) sz. 
rendeletének felülvizsgálata, javaslat új rendelet 
megalkotására 

Polgármester: Az előterjesztés egy rendelet-tervezetet tartalmaz. Több 
módosító indítvány is érkezett. Szavazásra teszi fel az Ifjúsági, Szociálpolitikai 
és Sport Bizottság módosító indítványát, mely megegyezik a Fidesz 1. sz. 
módosítójával. 
 
Az Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport Bizottság módosító indítványa: 
 
Az Ifjúsági, Szociálpolitikai és Sport Bizottság javasolja a rendelet 6. § (7) 
bekezdésének törlését. 
 
A Fidesz frakció 1. számú módosító indítványa: 
 
A rendelettervezet 6.§ /7/. elmarad. 
 

A Közgyűlés 39 igen, 0 nem és 
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 6 fő) a módosító 
indítványt elfogadta. 

 
Polgármester: Szavazásra teszi fel a Fidesz frakció 2. számú módosító 
indítványát. 
 
A Fidesz frakció 2. számú módosító indítványa: 
 
1. számú melléklet „Sportolók világversenyeken elért helyezései után járó 
eredményességi támogatása” táblázatba, kerüljön be a 23 év alattiak (Under 
23) Európa Bajnokságának támogatása. „U 23 EB” címmel a támogatás 
összege a Junior EB összegeivel megegyező legyen.  



 63 

 
A Közgyűlés 38 igen, 0 nem és 
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 7 fő) a módosító 
indítványt elfogadta. 
 

Polgármester: Kéri, szavazzanak az előterjesztés szerinti rendelet-tervezetről. 
A rendeletalkotáshoz legalább 23 igen szavazat szükséges. 

 
A Közgyűlés 39 igen, 0 nem és 
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 6 fő) megalkotta a 
13/2007. sz. rendeletét 
Miskolc Megyei Jogú Város 
testnevelési és sport 
feladatairól. 
 

(A rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve.) 
 
9. napirend tárgya:  Javaslat a közoktatási intézményhálózat 

átszervezésére 
 
Polgármester: Az előterjesztés egy határozati javaslatot tartalmaz. A határozati 
javaslat 1. ill. 14-ik pontja A./ ill. B./ variációt tartalmaz , melyekről külön-külön 
kell szavazni és az itt elfogadott változatoknak megfelelően alakul majd a 
határozati javaslat további pontjaiban a döntés (ahol alternatíva szerepel), 
melyekről külön viszont már nem kell szavazni. 
Módosító indítványt az Oktatási és Kulturális Bizottság, valamint a Fidesz 
frakció és a KDNP frakció közösen nyújtottak be. Az Oktatási és Kulturális 
Bizottság módosítóját előterjesztőiként elfogadja. 
 
Az Oktatási és Kulturális Bizottság módosító indítványa: 
 
1.) A határozati javaslat 17. pontjának a helyébe a következő szöveg lép: 
 
a.) A megüresedő 36. Sz. Tagiskola épülete (a Sas u. 11. sz. alatt lévő 

ingatlan) a MIK ZRt kezelésébe kerüljön.  
b.) Ezzel egyidejűleg az Éltes Mátyás Óvoda, Általános Iskola és EGYMI 

alapíró okiratát telephely és feladatellátást szolgáló vagyon tekintetében 
módosítja.   

c.) Utasítja az Éltes Mátyás Óvoda, Általános Iskola és EGYMI igazgatóját, 
hogy az Autista tagozat elhelyezését a székhely intézményben oldja meg, 
valamint felkéri a polgármestert, hogy a tagintézmény megszüntetése 
miatt szükségessé váló költségvetési előirányzat átcsoportosításáról 
gondoskodjon. 

 
A fentieknek megfelelően a közgyűlési határozat 27. pontjából a Sas u. 11. sz. 
szövegrész kikerül.   
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Polgármester: A FIDESZ-KDNP frakció 1. sz.  módosító indítványát teszi fel 
szavazásra. 
 
A FIDESZ-KDNP frakció 1. sz.  módosító indítványa: 
 
„A” VÁLTOZAT 
 
Az előterjesztésben szereplő határozati javaslatok 1-6. pontjai és a 27. pontja 
az alábbiak szerint módosulnak:  
1.) Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése utasítja a polgármestert, hogy 
dolgoztassa ki a Gárdonyi Géza Általános Iskola fenntartói jogainak - 
beiskolázási kötelezettség melletti - átadását a Miskolc-Hejőcsabai Református 
Egyházközség számára. 
 
Felelős:     Polgármester 
Közreműködik:   Közoktatás Sport és Civil kapcsolatok 

Osztálya 
Határidő :     Azonnal 
 
2.) Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése utasítja a polgármestert, hogy 
dolgoztassa ki a Sütő János utcai tagóvoda fenntartói jogainak átadását a 
Miskolc-Hejőcsabai Református Egyházközség számára. 
  
Felelős:     Polgármester 
Közreműködik:  Közoktatás Sport és Civil kapcsolatok 

Osztálya 
Határidő :     Azonnal 
 
3.) A felszabaduló Miskolc, Sütő J. u. 2. sz. alatti ingatlant a MIK ZRt, 
kezelésébe átadja, egyben kötelezi a MIK ZRt-t, hogy az ingatlan 
hasznosításáról értékesítéssel gondoskodjon. 
 
Felelős:      Polgármester 
Közreműködik:   - Az épület átadásában a Közoktatási , 

Sport és Civil Kapcsolatok Osztálya 
                                -  MIK ZRt. 
Határidő: - az épület átadásában  

2007. augusztus 15. 
- az őrzés és hasznosítás 
vonatkozásában    

            Folyamatos 
 
5.) Utasítsa a Szolártsik téri Napközi Otthonos Óvoda vezetőjét, mint a 
munkáltatói jogkör gyakorlóját a szükséges munkaügyi döntések 
meghozatalára. 
 
Felelős:       Polgármester 
Közreműködik:   Közoktatás Sport és Civil 

kapcsolatok Osztálya 
Határidő:      2007. július 1. 
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6.) Ezzel egyidejűleg a Szolártsik téri Napközi Otthonos Óvoda alapító okiratait 
(telephely, feladatellátást szolgáló vagyon  tekintetében)  módosítsa. 
 
Felelős:       Polgármester 
Közreműködik:   Közoktatás Sport és Civil 

kapcsolatok Osztálya 
Határidő:      2007. augusztus 1. 
 
27.) A  Utasítja a Közoktatás Sport és Civil kapcsolatok Osztályát, és a MIK 
ZRt-t,hogy a Martin János Szakképző iskola 4 tanulócsoportjának keressen a 
város üresen álló, vagy alacsony kihasználtságú oktatási épületében, 
intézményében telephelyet. 
 
Felelős:      Polgármester 
Közreműködik:  Közoktatási Sport és Civil 

kapcsolatok Osztálya 
Határidő:      Folyamatos 
 
A határozati javaslattal érintett mellékletek értelemszerűen módosulnak. 
 

A Közgyűlés 14 igen, 24 nem 
és 1 tartózkodó szavazattal 
(nem szavazott: 6 fő) a 
módosító indítvány A változatát 
elutasította. 

 
„B” VÁLTOZAT 
 
 A határozati javaslatok 1-6. és a 27. pontjai az alábbiak szerint módosulnak:   
 
1.) Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése elrendeli, hogy a Sütő János utcai 
tagóvoda telephelyét – egyéb vonatkozásban jogi státusa megtartása mellett – 
helyezzék át a Gárdonyi Géza Általános iskola épületébe. 
 
Felelős:     Polgármester 
Közreműködik:   Közoktatás Sport és Civil kapcsolatok 

Osztálya 
Határidő :     2007.szeptember 1. 
 
  
2.) Felkéri a Polgármestert, hogy a Sütő J. utcai tagóvoda gyermekeinek új 
telephelyen való elhelyezése érdekében a szükséges intézkedéseket 
megtegye. 
 
Felelős:     Polgármester 
Közreműködik:   Közoktatás Sport és Civil kapcsolatok 

Osztálya 
Határidő:     2007.július 1. 
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3.) Felkéri a Polgármestert, gondoskodjon a Sütő utcai tagóvoda telephelyének 
áthelyezése következtében szükségessé váló költségvetési előirányzatok 
átcsoportosításáról. 
 
Felelős:      Polgármester 
Közreműködik:     Pénzügyi és Gazdálkodási osztály 
Határidő 1. A variáció esetén:  2007. évi költségvetés III. negyedévi 

korrekciója  
 
4.) A megüresedő Miskolc, Sütő J. u. 2. sz. alatti ingatlant a MIK ZRt, 
kezelésébe átadja, egyben kötelezi a MIK ZRt-t, hogy az ingatlan 
hasznosításáról értékesítéssel gondoskodjon. 
 
Felelős:      Polgármester 
Közreműködik:    - Az épület átadásában a Közoktatási , 

Sport és Civil Kapcsolatok Osztálya 
                                - MIK ZRt. 
Határidő: - az épület átadásában  

2007. augusztus 15. 
-  az őrzés és hasznosítás 
vonatkozásában    

         Folyamatos 
 
5.) Utasítsa a Szolártsik téri Napközi Otthonos Óvoda vezetőjét, mint a 
munkáltatói jogkör gyakorlóját a szükséges munkaügyi döntések 
meghozatalára. 
 
Felelős:       Polgármester 
Közreműködik:  Közoktatás Sport és Civil 

kapcsolatok Osztálya 
Határidő:      2007. július 1. 
 
6.) Ezzel egyidejűleg a Szolártsik téri Napközi Otthonos Óvoda alapító okiratait 
(telephely, feladatellátást szolgáló vagyon  tekintetében)  módosítsa. 
 
Felelős:       Polgármester 
Közreműködik:   Közoktatás Sport és Civil 

kapcsolatok Osztálya 
Határidő:      2007. augusztus 1. 
  
27.) A  Utasítja a Közoktatás Sport és Civil kapcsolatok Osztályát, és a MIK 
ZRt-t,hogy a Martin János Szakképző iskola 4 tanulócsoportjának keressen a 
város üresen álló, vagy alacsony kihasználtságú oktatási épületében, 
intézményében telephelyet. 
 
Felelős:      Polgármester 
Közreműködik: Közoktatási Sport és Civil 

kapcsolatok Osztálya 
Határidő:      Folyamatos 
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A határozati javaslattal érintett mellékletek értelemszerűen módosulnak. 
 

A Közgyűlés 14 igen, 25 nem 
és 0 tartózkodó szavazattal 
(nem szavazott: 6 fő) a 
módosító indítvány B változatát 
elutasította. 

 
Polgármester: A FIDESZ-KDNP frakció 2. sz.  módosító indítványa szó szerint 
megegyezik az előterjesztés szerinti határozati javaslat 14/B változatával, így 
erről most itt nem szavazunk, hanem majd az előterjesztés szerinti változatokról 
történő szavazásnál döntenek ebben a kérdésben.  
 
A FIDESZ-KDNP frakció 2. sz.  módosító indítványa: 

 
Az előterjesztésben szereplő 14. határozati javaslat az alábbiak szerint 
módosul:  
 
14.)  Igazgatásilag és gazdaságilag integrálja:  
- az Egressy Béni Zeneiskola és Alapfokú Művészetoktatási Intézményhez 
(3525 Miskolc, Palóczy u. 4.) az Erkel Ferenc Alapfokú Zeneoktatási Intézményt 
(3534 Miskolc, Kiss tábornok u. 57.) 
Egyben az intézmény székhelyéül a Miskolc, Palóczy u. 4. szám alatti ingatlant 
jelöli ki. 
 
Polgármester: A módosító javaslatok után az előterjesztés szerinti 
változatokról kéri állásfoglalásukat: 

 
Először a határozati javaslat 1. A/ pontjáról kéri állásfoglalásukat. 
(A Közgyűlés a Sütő J. utcai tagóvodát 2007. július 1-jei hatállyal jogutóddal 
megszünteti.) 

A Közgyűlés 0 igen, 24 nem és 
14 tartózkodó szavazatot (nem 
szavazott: 7 fő) adott az A./ 
változatra. 

 
Polgármester: Következik az 1. B/ pontról történő szavazás: 
(A Közgyűlés a Sütő J. utcai tagóvodát 2008. július 1-jei hatállyal jogutóddal 
megszünteti.) 

A Közgyűlés 25 igen, 0 nem és 
14 tartózkodó szavazatot (nem 
szavazott: 6 fő) adott a B./ 
változatra. 

 
 
Polgármester: A szavazási eredmény alapján az 1. pont B./ változata került 
elfogadásra. Így a határozati javaslat 2,3,4,5,6,7. és 8. pontjában is ez a 
változat kerül a végleges határozatba beépítésre.) 
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Ugyancsak A-B változatot tartalmaz a határozati javaslat 14. pontja: 
 
Kéri, szavazzanak az A. variációról:  
 
A Közgyűlés Igazgatásilag és gazdaságilag integrálja:   
a Bartók Béla Zeneművészeti Szakközépiskolához az Egressy Béni Zeneiskola 
és Alapfokú Művészetoktatási Intézményt és az Erkel Ferenc Alapfokú 
Zeneoktatási Intézményt. 
Egyben az intézmény székhelyéül a Miskolc, Palóczy u. 4. szám alatti ingatlant 
jelöli ki.  
 

A Közgyűlés 0 igen, 39 nem és  
0 tartózkodó szavazatot (nem 
szavazott: 6 fő) adott az A./ 
változatra. 

 
Polgármester: A 14.pont B/ változatáról kéri állásfoglalásukat: (ez a változat 
egyezik meg a FIDESZ-KDNP közös módosítójával) 

 
(Igazgatásilag és gazdaságilag integrálja:  
az Egressy Béni Zeneiskola és Alapfokú Művészetoktatási Intézményhez az 
Erkel Ferenc Alapfokú Zeneoktatási Intézményt . 
Egyben az intézmény székhelyéül a Miskolc, Palóczy u. 4. szám alatti ingatlant 
jelöli ki.) 
 

A Közgyűlés 25 igen, 0 nem és 
13 tartózkodó szavazatot (nem 
szavazott: 7 fő) adott a B./ 
változatra. 

 
Polgármester: A szavazási eredmény alapján a 14. pont B./ változata került 
elfogadásra. Így a határozati javaslat 15,16,19,20,21,25 pontjaiban is ez a változat 
kerül a végleges határozatba beépítésre. 
Az elfogadott variációkat, valamint az elfogadott módosítót is figyelembe véve az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatban foglaltakról kéri, hogy szavazzanak. 

 
 
 
A Közgyűlés 25 igen, 14 nem 
és 0 tartózkodó szavazattal 
(nem szavazott: 6 fő) meghozta 
a 
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III-48/16.322/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Közoktatási intézményhálózat átszervezése 
 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a „Javaslat a közoktatási 
intézményhálózat átszervezésére” című előterjesztést megtárgyalta és az 
alábbi határozatot hozza: 
 
1.) A Közgyűlés a Sütő J. utcai tagóvodát (3508 Miskolc, Sütő J. u.2.), 2008. 
július 1-jei hatállyal jogutóddal megszünteti. 
 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik:  Közoktatás Sport és Civil kapcsolatok Osztálya 
Határidő:   2008. július 1. 
 
2.) Felkéri a Polgármestert, hogy a Sütő J. utcai tagóvoda gyermekeinek 
elhelyezése érdekében a szükséges intézkedéseket megtegye. 
 
Felelős: Polgármester 
Közreműködik:         Közoktatás Sport és Civil kapcsolatok Osztálya 
Határidő: 2008. július 1. 
 
3.) Felkéri a Polgármestert, gondoskodjon a Sütő utcai tagóvoda 
megszüntetése következtében szükségessé váló költségvetési előirányzatok 
átcsoportosításáról. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Pénzügyi és Gazdálkodási osztály 
Határidő:   2008. évi költségvetés 
 
4.) A megüresedő Miskolc, Sütő J. u. 2. sz. alatti ingatlant a MIK ZRt, 
kezelésébe átadja, egyben kötelezi a MIK ZRt, hogy az ingatlan 
hasznosításáról értékesítéssel, vagy egyéb módon gondoskodjon. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik: az épület átadásában a Közoktatási , Sport és Civil 

Kapcsolatok Osztálya 
   MIK ZRt. 
Határidő :  az épület átadásában 2008. július 1. 
          az őrzés és hasznosítás vonatkozásában    folyamatos 
 
5.) Utasítja a Szolártsik téri Napközi Otthonos Óvoda vezetőjét, mint a 
munkáltatói jogkör gyakorlóját a szükséges munkaügyi döntések 
meghozatalára. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Közoktatás Sport és Civil kapcsolatok Osztálya 
Határidő :  2008. július 1.  
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6.) Ezzel egyidejűleg a Szolártsik téri Napközi Otthonos Óvoda alapító 
okiratait (telephely, feladatellátást szolgáló vagyon és körzet tekintetében) a 1. 
sz. melléklet szerint módosítja. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Közoktatás Sport és Civil kapcsolatok Osztálya 
Határidő :  2008. július 1.  
 
7.) Az óvodákban alábbiak szerint engedélyezi a 2007/2008. nevelési évben 
indítható csoportok számát: 
 

2006/2007-ben 
engedélyezett 

 
2007/2008-ban 

beindítható 
Intézmény 

csoportok 
száma 

különleges 
gondozás 

Csökkenés/
emelkedés

csoportok 
száma 

Különleges 
gondozás

Andrássy u. 53/a. 
- Kacsóh P. u. 8. 
- Vadász u. 2. 

7 
5 
2 

- 
- 
- 

- 
- 
- 

7 
5 
2 

- 
- 
- 

Árpád u. 4/a. 
- Batsányi J. u. 2. 

8 
8 

1 
- 

- 
- 

8 
8 

1 
- 

Fazola H. u. 4. 
-Lórántffy Zs.u. 28. 
- Stadion u. 47/a. 

4 
5 
4 

- 
- 
- 

- 
- 
- 

4 
5 
4 

- 
- 
- 

Kabar u. 1. 
- Könyves K.u. 34. 
- Szeder u. 2/a. 
- Fő u. 103. 

5 
5 
5 
1 

- 
- 
- 
- 

-1 
-1 
-1 
- 

4 
4 
4 
1 

- 
- 
- 
- 

József u. 2.  
- Aba u. 
- Brigád u. 2/a. 

6 
6 
4 

2 
- 
- 

- 
-1 
- 

6 
5 
4 

2 
- 
- 

Mátyás király u.17. 
- Dózsa Gy. u. 36. 
- Szent L. u. 7. 

5 
4 
4 

- 
- 
- 

- 
- 
- 

5 
4 
4 

- 
- 
- 

Serház u. 1. 
- Bársony J. u. 27. 
- Reményi E.u 2. 

8 
8 
4 

- 
- 
- 

- 
- 
- 

8 
8 
4 

- 
- 
- 

Hajós A. u. 3. 
- Leszih A. u. 6. 

7 
7 

- 
- 

- 
-1 

7 
6 

- 
- 

Vörösmarty u. 64. 
- Katowice u. 33. 
- Kassai u. 17. 

8 
5 
5 

- 
- 
- 

- 
-1 
-1 

8 
4 
4 

- 
- 
- 

Áfonyás u. 16. 
-Gesztenyés u. 18. 

6 
7 

1 
- 

- 
-1 

6 
6 

1 
- 

Fövényszer u. 35.  
- Selyemrét u. 38. 
- Óvoda u. 7. 

6 
4 
3 

- 
- 
- 

-1 
- 

-1 

5 
4 
2 

- 
- 
- 
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Hadirokkantak 14. 
-Vörösmarty u. 26. 
- Zsolcai kapu 17. 

7 
4 
4 

- 
- 
- 

- 
- 
- 

7 
4 
4 

- 
- 
- 

Középszer u. 5. 
- Petneházy u. 4. 
- Szilvás u. 37. 

8 
3 
5 

- 
- 
- 

- 
- 
- 

8 
3 
5 

- 
- 
- 

Szolártsik tér 1. 
- Sütő J. u. 2. 
- Mész u. 3. 
- Várhegy u. 2. 

4 
3 
3 
4 

- 
- 
- 
- 

- 
-1 
- 
- 

4 
2 
3 
4 

- 
- 
- 
- 

Összesen: 211 4 -11 200 4 
 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Közoktatás Sport és Civil kapcsolatok Osztálya 
Határidő :  2007. július 1.  
 
8.) Az óvodákban az alkalmazotti létszám alakulását a 2007/2008. nevelési 
évben az alábbiak szerint engedélyezi  
 

Megállapított 
létszámkeret 
2006/2007-es 

nevelési évben 

Változás 

A 2007/2008-as nevelési 
évben engedélyezett 
alkalmazotti létszám Intézmény 

Ped. Egyéb Össz. Ped. Egyéb Össz. Ped. Egyéb Össz. 
Andrássy u. 53/a. 
- Kacsóh P. u. 8. 
- Vadász u. 2. 

30 28 58 - - - 30 28 58 

Árpád u. 4/a. 
- Batsányi J. u. 2. 

36 30 66 - 
 

- - 36 30 66 

Fazola H. u. 4. 
- Stadion u. 47/a. 
-Lórántffy Zs.  28. 

28 25 53 - - - 28 25 53 

Kabar u. 1. 
- Fő u. 103. 
-Könyves K. u. 34. 
- Szeder u. 2/a. 

33 27 60 -6 -3 -9 27 24 51 

I. ÓGASZ : - 8 8 - - - - 8 8 
József u. 2.  
- Aba u. 
- Brigád u. 2/a. 

41 39 80 -2 -1 -3 39 38 77 

Vörösmarty u. 64. 
- Katowice u. 33. 
- Kassai u. 17. 

38 34 72 -4 -2 -6 34 32 66 

Mátyás király  17. 
- Szent L. u. 7. 
- Dózsa Gy. u. 36. 

27 25 52 - - - 27 25 52 



 72 

Serház u. 1. 
- Bársony J. u. 27. 
- Reményi E. u. 2. 

41 37 78 - - - 41 37 78 

Hajós A. u. 3. 
- Leszih A. u. 6. 

29 21 50 -2 -1 -3 27 20 47 

III.ÓGASZ : - 8 8 - - - - 8 8 
Hadirokkantak u.
14. 
- Zsolcai kapu 17. 
-Vörösmarty u. 26. 

31 29 60 - - - 31 29 60 

Fövényszer u. 35.  
- Selyemrét u. 38. 
- Óvoda u. 7. 

27 24 51 -4 -2 -6 23 22 45 

Középszer u. 5. 
- Petneházy u. 4. 
- Szilvás u. 37. 

33 30 63 - - - 33 30 63 

Áfonyás u. 16. 
-Gesztenyés  18. 

30 25 55 -2 -1 -3 28 24 52 

Szolártsik tér 1. 
- Sütő J. u. 2. 
- Mész u. 3. 
- Várhegy u. 2. 

29 27 56 -2 -1 -3 27 26 53 

IV. ÓGASZ : - 10 10 - - - - 10 10 
Összesen 453 427 880 -22 -11 -33 431 416 847 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Közoktatás Sport és Civil kapcsolatok Osztálya 
Határidő:  2007. július 1.  
 
 
9.) A 36. Sz. Tagiskolát (3535 Miskolc, Sas u. 11.), és a Kuti István Tagiskolát 
(3518 Miskolc, Szén u. 11.) 2007. július 1-jei hatállyal jogutóddal megszünteti. 
 

Felelős:   Polgármester  
Közreműködik:  Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály  
Határidő:   2007. július 1.  
 

 

10.) Felkéri a Polgármestert, hogy a 36. Sz. Tagiskola (3535 Miskolc, Sas u. 
11.), és a Kuti István Tagiskola (3518 Miskolc, Szén u. 11) gyermekeinek 
elhelyezése érdekében a szükséges intézkedést tegye meg.  
 

Felelős:   Polgármester  
Közreműködik:  Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály  
Határidő:   2007. július 1.  
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11.) Felkéri a polgármestert, gondoskodjon a tagintézmények megszüntetése 
miatt szükségessé váló költségvetési előirányzatok átcsoportosításáról.  
 
Felelős:   Polgármester  
Közreműködik:  Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály   
Határidő:   2007. évi költségvetés III. negyedévi korrekciója. 
          
12.) Elrendeli a  
- 36. Sz. Tagiskola (3535 Miskolc, Sas u. 11.) iratanyagának a 21. Sz. 

Általános Iskolában (3535 Miskolc, Tóth Á. u. 12.),  
- Kuti István Tagiskola (3518 Miskolc, Szén u. 11.) iratanyagának a 

Bulgárföldi Általános és Magyar-Angol Két Tanítási Nyelvű Iskolában 
(3534 Miskolc, Fazola H. u. 2.) történő további őrzését.  

 
Felelős:   Polgármester  
Közreműködik:  Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály  
Határidő:   2007. július 1.  
 
13.) Igazgatásilag és gazdaságilag integrálja: 
- az Éltes Mátyás Általános Iskola és Egységes Gyógypedagógiai 

Módszertani Intézményhez a Tüskevár Óvoda és Általános Iskolát (3532 
Miskolc, Károly u. 10.). 

Egyben az intézmény székhelyéül a Miskolc, Szeles u. 65. szám alatti  ingatlant 
jelöli ki.    
 
Felelős:   Polgármester  
Közreműködik:  Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály  
Határidő:   2007. július 1.  
 
14.)  Igazgatásilag és gazdaságilag integrálja:  
- az Egressy Béni Zeneiskola és Alapfokú Művészetoktatási Intézményhez 

(3525 Miskolc, Palóczy u. 4.) az Erkel Ferenc Alapfokú Zeneoktatási 
Intézményt (3534 Miskolc, Kiss tábornok u. 57.) 

Egyben az intézmény székhelyéül a Miskolc, Palóczy u. 4. szám alatti ingatlant 
jelöli ki. 
 
Felelős:   Polgármester  
Közreműködik:  Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály  
Határidő:   2007. július 1.  
 
15.) Ezzel egyidejűleg az alábbiakban felsorolt intézmények alapító okiratát 
székhely, telephely és feladatellátást szolgáló vagyon tekintetében az 2-5. sz. 
melléklet szerint módosítja.  
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- 21. Sz. Általános Iskola  
- Bulgárföldi Általános és Magyar-Angol Két Tanítási Nyelvű Iskola  
- Éltes Mátyás Általános Iskola és Egységes Gyógypedagógiai Módszertani 

Intézmény  
- Egressy Béni Zeneiskola és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény  
- Bartók Béla Zeneművészeti Szakközépiskola  
 
Felelős:    Polgármester  
Közreműködik:   Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály  
Határidő:    2007. július 1.  
 
16.) • Engedélyezi, hogy az Éltes Mátyás Általános Iskola és Egységes 

Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény nevét Éltes Mátyás Óvoda, 
Általános Iskola és Egységes Gyógypedagógiai Módszertani 
Intézményre változtassa.  

 
 Az integrált alapfokú zeneiskolák esetében Egressy Béni 
Zeneiskola és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény névben állapítja 
meg. 

 
Felelős:    Polgármester  
Közreműködik:   Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály  
Határidő:    2007. július 1.  
 
17.)  
a.) A megüresedő 36. Sz. Tagiskola épülete (a Sas u. 11. sz. alatt lévő 

ingatlan) a MIK ZRt kezelésébe kerüljön.  
b.) Ezzel egyidejűleg az Éltes Mátyás Óvoda, Általános Iskola és EGYMI 

alapíró okiratát telephely és feladatellátást szolgáló vagyon tekintetében 
módosítja.   

c.) Utasítja az Éltes Mátyás Óvoda, Általános Iskola és EGYMI igazgatóját, 
hogy az Autista tagozat elhelyezését a székhely intézményben oldja meg, 
valamint felkéri a polgármestert, hogy a tagintézmény megszüntetése 
miatt szükségessé váló költségvetési előirányzat átcsoportosításáról 
gondoskodjon. 

 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  MIK. ZRt. 

Közoktatás Sport és Civil kapcsolatok Osztálya 
   Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
Határidő: 2007. július 1. (az 1.c.pontban szereplő előirányzat 

átcsoportosítás tekintetében a 2007. évi költségvetés III. n. 
évi korrekciója 
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18.) A megüresedő Miskolc, Görgey u. 40. sz. alatti ingatlant a MIK ZRt. 
kezelésébe adja, egyben kötelezi a MIK ZRt-t, hogy az ingatlanok 
hasznosításáról értékesítéssel gondoskodjon.  
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Közoktatás Sport és Civil kapcsolatok Osztálya 
                             MIK ZRt. 
Határidő:  - az épület átadásában 2007. július 1. 

- az őrzés és hasznosítás vonatkozásában folyamatos 
 
19.) A Közgyűlés az alább felsorolt intézmények vezetőinek magasabb vezetői 
megbízását – átszervezés címén – 2007. június 30. napi hatállyal visszavonja 
- Éltes Mátyás Általános Iskola és Egységes Gyógypedagógiai Módszertani 

Intézmény (Miskolc, Szeles u. 65.) 
- Tüskevár Óvoda és Általános Iskola (Miskolc, Károly u. 10.) 
- Egressy Béni Zeneiskola – Alapfokú Művészetoktatási Intézmény 

(Miskolc, Palóczy u. 4.) 
- Erkel Ferenc Alapfokú Zeneoktatási Intézmény (Miskolc Kiss tábornok u. 

57.)  
 
Felelős:   Polgármester  
Közreműködik:  Közigazgatási és Jogi Főosztály   
Határidő:   2007. június 30. 
 
20.) Elrendeli, az alábbi intézmények magasabb vezetői beosztásának 
ellátására pályázat kiírását, a jogszabályi előírásoknak és a kialakult 
önkormányzati gyakorlatnak megfelelően. Az állás betöltésének kezdő 
időpontja 2008. január 1.  
 
- Az Éltes Mátyás Óvoda, Általános Iskola és Egységes Gyógypedagógiai 

Módszertani Intézmény. 
- Egressy Béni Zeneiskola – Alapfokú Művészetoktatási Intézmény (Miskolc, 

Palóczy u. 4.) 
 
Felelős:   Polgármester  
Közreműködik:  Közigazgatási és Jogi Főosztály   
Határidő:   azonnal 
 
21.) A Közgyűlés 2007. július 1-jétől a pályázat elbírálásának eredményéig  
 
- Az Éltes Mátyás Általános Iskola és Egységes Gyógypedagógiai 

Módszertani Intézmény magasabb vezetői beosztásának ellátásával 
Radványi Tivadarnét bízza meg, 

 
- Az Egressy Béni Zeneiskola és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény 

magasabb vezetői beosztásának ellátásával Mócz Ferencet bízza meg.  
 
Felelős:   Polgármester  
Közreműködik:  Közigazgatási és Jogi Főosztály   
Határidő:   2007. május 30. 
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22.) Felkéri a polgármestert a szükséges munkajogi intézkedések megtételére 
 
Felelős:   Polgármester  
Közreműködik:  Közigazgatási és Jogi Főosztály   
Határidő:   2007. május 30. 
 
23.) A Közgyűlés a Tüskevár Óvoda és Általános Iskola magasabb vezetői 
álláshelyének betöltésére kiírt pályázatot érvénytelenné nyilvánítja. 
 
Felelős:   Polgármester  
Közreműködik:  Közigazgatási és Jogi Főosztály 
   Közoktatási, Sport és Civil Kapcsolatok Osztálya   
Határidő:  azonnal  
 
24.) Felkéri a Polgármestert az intézmények személyi állományában történő 
változások következtében szükségessé váló költségvetési előirányzatok 
átcsoportosítására 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
   Közoktatás Sport és Civil kapcsolatok Osztálya                          
Határidő:   2007. költségvetés I. félévi korrekciója 
 
25.) Utasítja az Éltes Mátyás Óvoda, Általános Iskola és Egységes 
Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény és az Egressy Béni Zeneiskola és 
Alapfokú Művészetoktatási Intézmény vezetőit az integrált intézmények 
egységes pedagógiai programjának elkészítésére.  
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Közoktatás Sport és Civil kapcsolatok Osztálya 
Határidő:   2007. augusztus 31. 
 
26.) A Közgyűlés a Bartók Béla Alapfokú Művészetoktatási Intézmény és 
Zeneművészeti Szakközépiskola, Miskolc, Palóczy u. 4. sz. alatti épületében a 
tantermek megosztásához a fedezetet az általános tartalék terhére biztosítja.  
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Közoktatás Sport és Civil kapcsolatok Osztálya 
                             Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
                             Városüzemeltetési és Beruházási Osztály 
Határidő:   2007. július 1. 
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27.) Telephelyként engedélyezi a Martin János Szakképző Iskolának a Miskolc 
Szeretet u. 5. sz. alatti épület megjelölését, valamint az Éltes Mátyás Óvoda, 
Általános Iskola és Egységes Gyógypedagógiai Módszertani Intézménynek a 
Miskolc, Kassai u. 15. sz. alatti épület megjelölését oktatás céljára. Az 
intézmények alapító okiratát ennek megfelelően módosítja. (4. és a 6. sz. 
melléklet)  
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Közoktatás Sport és Civil kapcsolatok Osztálya 
Határidő:   2007. szeptember 1. 
 
28.)  A Közgyűlés az általános iskolák esetében a 2007/2008. tanévben 
indítható osztályok számát az alábbiak szerint engedélyezi: 
 

 
Intézmény 

2006/2007-
ben 

engedélyezet
t oszt. száma

Csökkenés/ 
emelkedés 

2007/2008-
ban 

indítható 
oszt. száma

Bársony János Általános 
Iskola 
-13. Sz. Hunyadi Mátyás Ált. 
Iskola 

 
34 

 
- 

 
34 

Kazinczy Ferenc Általános 
és Magyar-Angol Két 
Tanítási Nyelvű Iskola 
-Miskolctapolcai Általános 
Iskola  

 
32 

 
- 

 
32 

Fazekas utcai Ált. Iskola és 
Zeneiskola 
- 4. Sz. Istvánffy Gyula 
Általános Iskola 

 
42 

 
-1 

 
41 

Szabó Lőrinc Általános és 
Német Két Tanítási Nyelvű 
Iskola  
- Vörösmarty Mihály 
Általános Iskola 

 
48 

 
-2 

 
46 

Selyemréti Ált. és Magyar-
Angol 
Két Tanítási Nyelvű Iskola 
- József Attila Általános 
Iskola 

 
29 

 
-1 

 
28 

10. Sz., Petőfi Sándor Ált. 
és Magyar-Angol Két 
Tanítási Nyelvű Iskola 
- Rónai Ferenc Általános és 
Magyar-Angol Két Tanítási 
Nyelvű Iskola 

 
 

25+3 

 
 

-1 24+3 

Bem József Általános Iskola
- Arany János Általános 
Iskola 

 
27 

 
-3 

 
24 
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21. Sz. Általános Iskola 
- Móra Ferenc Általános 
Iskola 
- 36. Sz. Általános Iskola 

 
47 

 
-7 

 
40 

II. Rákóczi Ferenc Ált. és 
Magyar - Német Két 
Tanítási Nyelvű Iskola 
- Győri Kapui Általános 
Iskola 

 
31 

 
- 

 
31 

Könyves Kálmán Általános 
Iskola 
- Kaffka Margit Ált. és 
Művészeti Iskola 

 
36 

 
- 

 
36 

Szilágyi Dezső Általános és 
Magyar-Angol Két Tanítási 
Nyelvű Iskola 
- Görömbölyi Általános 
Iskola 
- Gárdonyi Géza Általános 
és Magyar-Angol Két 
Tanítási Nyelvű Iskola 

 
 

34 

 
 

-1 

 
 

33 

Bulgárföldi Általános és 
Magyar-Angol Két Tanítási 
Nyelvű Iskola 
- Erenyői Általános Iskola 
- Kuti István Általános Iskola

 
 

30 

 
 

-6 

 
 

24 

Herman Ottó Általános 
Iskola 
- Munkácsy Mihály Általános 
és Művészeti Iskola 

 
43+4 

 
-2 

 
41+4 

Avastetői Ált. és Magyar-
Angol Két Tanítási Nyelvű 
Iskola 
- Széchenyi István Általános 
és Alapfokú Művészeti 
Iskola 

 
41 

 
-1 

 
40 

Komlóstetői Általános Iskola
- Fazola Henrik Általános 
Iskola 

 
31 

 
- 

 
31 

Éltes Mátyás Általános 
Iskola 

22 - 22 

Tüskevár Óvoda és 
Általános Iskola 

óvoda        3 
iskola      18  

- Óvoda       3 
iskola      18 

Összesen: Óvoda      3 
Iskola   570 

-25 Óvoda     3 
Iskola  545 

 

29.) A Közgyűlés az általános iskolák esetében a 2007/2008. tanévben 
indítható iskolaotthonos, napközi otthonos és tanulószobai csoportok számát az 
alábbiak szerint engedélyezi: 
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2006/2007 Változás 2007/2008 Intézmény 

Isk. 
otth. 

Napk.
Otth. 

Tan. 
szoba 

Isk. 
otth.

Napk
Otth.

Tan. 
szoba  

Isk. 
otth. 

Napk
Otth 

Tan. 
szoba

Bársony Ált. Isk.  1 7 1 - - - 1 7 1 
-13.sz.Hunyadi M.   8 1 - - - - 8 1 - 
Kazinczy Ált. Isk.  8 5 - - - - 8 5 - 
-Miskolctapolcai  - 3 - - - - - 3 - 
Fazekas U. Á.I.   4 7 1 +1 -1 - 5 6 1 
- 4. Sz.IstvánffyGy.  10 2 1 -1 -1 +1 9 1 2 
Szabó L. Ált. Iskola 12 2 1 - - - 12 2 1 
-Vörösmarty M.Á.I. - 11 - - - - - 11 - 
Selyemréti Ált. Isk.  3 8 1 +1 -1 - 4 7 1 
-József A. Ált. 
Iskola  

5 2 1 +1 -1 - 6 1 1 

10.Sz.Petőfi S.Á. I. - 8 - - - - - 8 - 
-Rónai F. Ált. Isk. 4 2 - - -1 - 4 1 - 
Bem J. Ált. Iskola  - 5 - - - - - 5 - 
-Arany János Á. I. - 4 - - -1 - - 3 - 
21. Sz. Ált.  Iskola 
Móra F. Ált. Iskola 
- 36. Sz. Ált. Iskola 

4 
- 
- 

5 
6 

    1 

1 
- 

   - 

- 
- 

  - 

- 
- 

  -1 

     - 
- 

     - 

4 
- 

   - 

5 
6 

   - 

1 
- 

     - 
II.Rákóczi F. Á. I.  8 1 - - - - 8 1 - 
-Győri Kapui Á. I. 5 2 - - - - 5 2 - 
Könyves K. Á. I. - 9 - - - - - 9 - 
- Kaffka M. Ált. Isk - 6 - - - - - 6 - 
Szilágyi D. Ált. Isk.  - 6 - - - - - 6 - 
-Görömbölyi Á. Isk 3 2 - +1 -1 - 4 1 - 
-Gárdonyi G. Á. I.  2 2 - - - - 2 2 - 
Bulgárföldi Ált. Isk.  2 5 - +2 -1 +1 4 4 1 
-Erenyői Ált. Iskola  
- Kuti I. Ált. Iskola  

- 
4 

2 
1 

- 
1 

+1 
-4 

- 
-1 

+1 
-1 

1 
- 

2 
- 

1 
- 

Herman O. Ált. Isk.  - 7 - - - - - 7 - 
- Munkácsy M. Á. I.  - 9 - - - - - 9 - 
Avastetői Ált. Isk.  - 12 2 - -2 - - 10 2 
- Széchenyi I. Á.I. - 9 2 - +1 - - 10 2 
Komlóstetői Á. Isk.  7 1 1 - - - 7 1 1 
- Fazola H. Á. Isk. 8 4 1 - - - 8 4 1 
Éltes M. Ált. Iskola - 12 - - -1 - - 11 - 
Tüskevár Ó. és Á.I. - 8 2 - - - - 8 2 

Összesen: 98 177 16 +2 -12 +2 100 165 18 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Közoktatás Sport és Civil kapcsolatok Osztálya 
Határidő:   2007. július 1. 
 
30.) A Közgyűlés az általános iskolákban az alkalmazotti létszám alakulását az 
alábbiak szerint engedélyezi:    
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Megállapított 
létszámkeret 

a 2007. 01.01.0 

Változás/ 
csökkenés 

A 2007/2008. 
tanévben 

engedélyezett 
alkalmazotti létszám

Intézmény 

Ped Egyéb Össz. Ped. Egyéb Össz. Ped. Egyéb Össz. 
Bársony J. Ált. 
Iskola  
- Hunyadi M. Ált. 
Isk. 

80 39 119 -4 - -4 76 39 115 

Kazinczy F. Ált. 
Isk. 
- Miskolctapolcai 
Ált. Isk.  

74 35 109 -4 - -4 70 35 105 

Fazekas U. Ált. 
Isk. 
- 4. Sz. Istvánffy 
Gy. Ált. I 

121 40 161 -8 - -8 113 40 153 

Szabó L. Ált. 
Iskola  
- Vörösmarty M. 
Ált. Isk. 

113 43 156 -8 - -8 105 43 148 

Selyemréti Ált. 
Iskola 
- József A. Ált. 
Iskola  

72 28 100 -4 - -4 68 28 96 

10. Sz. Petőfi S. 
Ált. Isk. 
- Rónai F. Ált. 
Iskola  

68 28 96 -4 - -4 64 28 92 

Bem J. Ált. Iskola  
- Arany J. Ált. Isk.  

58 30 88 -5 - -5 53 30 83 

21. Sz. Ált. Iskola  
- Móra F. Ált. Isk. 
- Sas u. Tagiskola 

97 42 139 -12 -4 -16 85 38 123 

II. Rákóczi F. Ált. 
Iskola 
- Győri Kapui Ált. 
Iskola  

74 26 100 -3 - -3 71 26 97 

Könyves K. Ált. 
Iskola  
- Kaffka M. Ált. 
Isk.  

75 35 110 -3 - -3 72 35 107 

Szilágyi D. Ált. 
Iskola  
- Görömbölyi Ált. 
Isk. 
- Gárdonyi G. Ált. 
Isk.  

76 35 111 -5 - -5 71 35 106 
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Bulgárföldi Ált. 
Iskola 
- Erenyői Ált. 
Iskola 
- Kuti I. Ált. Iskola  

63 27 90 -16 -3 -19 47 24 71 

Herman O. Ált. 
Iskola  
- Munkácsy M. Ált. 
Isk.  

98 42 140 -7 - -7 91 42 133 

Avastetői Ált. Isk. 
- Széchenyi I. Ált. 
Iskola 

103 42 145 -7 - -7 96 42 138 

Komlóstetői Ált. 
Iskola 
- Fazola H. Ált. 
Iskola 

78 35 113 -3 - -3 75 35 110 

Tüskevár Óv. És 
Ált. Isk. 

38 28 66 -2 -1 -3 36 27 63 

Éltes M. Ált. Iskola  45 31 76 -3 -1 -4 42 30 72 
Egressy B. 
Zeneiskola 

44 9 53 -4 -1 -5      40 8 48 

Erkel F. 
Zeneiskola 

32 6 38 -3 -1 -4 29 5 34 

Nevelési 
Tanácsadó Intézet  

22 4 26 - - - 22 4 26 

Miskolci 
Sportiskola 

4 11 15 - - - 4 11 15 

Összesen 1.435 616 2.051 -105 -11 -116 1.330 605 1.935 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Közoktatás Sport és Civil kapcsolatok Osztálya 
Határidő:   2007. július 1. 
 
31.) Elrendeli, hogy az általános iskolákban első évfolyamon csak egységes 
profillal, minimum 21 fős létszámmal indítható osztály. Ez vonatkozik a két 
tanítási nyelvű osztályokra is.  
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Közoktatás Sport és Civil kapcsolatok Osztálya 
Határidő:   2007. szeptember 1. 
 
 
32.) Elrendeli a Debreczeni Márton Szakképző Iskola Kollégiumának 
jogutóddal történő megszüntetését. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Közoktatás Sport és Civil kapcsolatok Osztálya 
Határidő:   2007. július 1. 
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33.) Felkéri a Polgármestert, gondoskodjon a diákok kollégiumi elhelyezéséről. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Közoktatás Sport és Civil kapcsolatok Osztálya 
Határidő:   2007. július 1. 
 
34.) A megüresedő Miskolc, Debreczeni Márton tér 13. sz. alatti ingatlant 
további hasznosításra a MIK ZRt. kezelésébe adja, egyben kötelezi a 
Debreczeni Márton Kollégium iratanyagának a Debreczeni Márton Szakképző 
Intézményben történő további őrzését. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Közoktatás Sport és Civil kapcsolatok Osztálya  

MIK ZRt.         
Határidő:          - az épület átadásában 2007. július 1. 
                              - az őrzés és hasznosítás vonatkozásában folyamatos 
 
35.) Engedélyezi, hogy a Debreczeni Márton Szakképző Iskola és Kollégium 
nevét, Debreczeni Márton Szakképző Iskolára változtassa. Ennek megfelelően 
az iskola alapító okiratát név, telephely, alaptevékenység tekintetében a 7. sz. 
melléklet szerint módosítja. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik: Közoktatás Sport és Civil kapcsolatok Osztálya 
Határidő:   2007. július 1. 
 
36.) A középfokú oktatási intézményekben a 2007/2008. tanévben indítható 
osztályok számát az alábbiak szerint engedélyezi:  
 

2006/2007-ban 
engedélyezett oszt. 

száma 

Csökkenés/ 
emelkedés 

2007/2008-ben indítható 
oszt. száma 

Intézmény 
nappali esti levelezőNap

. 
Esti lev. Nappali esti levelező

Diósgyőri-Vasgyári 
Szakképző Iskola 
és Kollégium 

39 4 - - - - 39 4 - 

Szemere Bertalan 
Szakközépiskola, 
Szakiskola és 
Kollégium 

49 2 - - - - 49 2 - 

Debreczeni Márton 
Szakképző Iskola  

36 - - - - - 36 - - 
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Eötvös József 
Építőipari, 
Művészeti 
Szakképző Iskola 
és Kollégium 

47 - - - - - 47 - - 

Szentpáli István 
Ker. és Vendéglátó 
Szakközépiskola 
és Szakiskola 

34 - 2 - - - 34 - 2 

Martin János 
Szakképző Iskola 

25 - - +4 - - 29 - - 

Avasi Gimnázium 22 - 4 - - - 22 - 4 
Diósgyőri 
Gimnázium és 
Városi Pedagógiai 
Intézet 

18 2 4 - - - 18 2 4 

Földes Ferenc 
Gimnázium 

24 - 31 - - - 24 - 16 (31) 

Herman Ottó 
Gimnázium 

25 - 10 - - - 25 - 10 

Zrínyi Ilona 
Gimnázium 

17 - - - - - 17 - - 

Andrássy Gyula 
Szakközépiskola 

28 6 -   - 28 6 - 

Baross Gábor 
Közlekedési és 
Postaforgalmi 
Szakközépiskola 

32 - - - - - 32 - - 

Bartók Béla 
Alapfokú 
Művészetoktatási 
Intézmény és 
Zeneművé-szeti 
Szakközépiskola 

9 4 - -1 - - 8 4 - 

Berzeviczy Gergely 
Kereskedelmi és 
Vendéglátóipari 
Szakközépiskola 

21 - - - - - 21 - - 

Bláthy Ottó 
Villamosipari 
Szakközépiskola 

20 - 1 - - - 20 - 1 

Fáy András 
Közgazdasági 
Szakközépiskola 

25 3 - -  - 25 3 - 

Ferenczi Sándor 
Egészségügyi 
Szakközépiskola 

28 4 8 - - - 28 4 8 

Gábor Áron 
„Művészeti Iskola” 

24+1sni - 3  - - 
24 

  +1 sni 
- 0 (3) 
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Szakközépiskola 
Kandó Kálmán 
Szakközépiskola 

22 - - - - - 22 - - 

Kós Károly 
Építőipari 
Szakközépiskola 

29 - 2  -  29 - 1 (2) 

Összesen: 582 25 65 +3 - - 585 25 65 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Közoktatás Sport és Civil kapcsolatok Osztálya 
Határidő:   2007. július 1. 
 
 
37.) A középfokú oktatási intézményekben az alkalmazotti létszám alakulását 
az alábbiak szerint engedélyezi: 
 

Megállapított 
létszámkeret 

a 2007. 01.01.0 

Változás/ 
csökkenés 

A 2007/2008. 
tanévben 

engedélyezett 
alkalmazotti 

létszám 

Intézmény 

Ped Egyéb Össz. Ped. Egyéb Össz. Ped. Egyéb Össz.
Diósgyőri-Vasgyári 
Szakképző Iskola 
és Kollégium 

92 98 190 - - - 92 98 190 

Szemere Bertalan 
Szakközépiskola, 
Szakiskola és 
Kollégium 

122 110 232 -5 -2 -7 117 108 225 

Debreczeni Márton 
Szakképző Iskola  

64 53 117 -3 -7 -10 61 46 107 

Eötvös József 
Építőipari, 
Művészeti 
Szakképző Iskola 
és Kollégium 

112 61 173 - - - 112 61 173 

Szentpáli István 
Ker. és Vendéglátó 
Szakközépiskola 
és Szakiskola 

63 30 93 - - - 63 30 93 

Martin János 
Szakképző Iskola 

52 33 85 +6 +4 +10 58 37 95 

Avasi Gimnázium  61 33 94 - - - 61 33 94 
Diósgyőri 
Gimnázium és 
Városi Pedagógiai 
Intézet 

68 26 94 - - - 68 26 94 
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Földes Ferenc 
Gimnázium 

74 24 98 - - - 74 24 98 

Herman Ottó 
Gimnázium 

70 36 106 - - - 70 36 106 

Zrínyi Ilona 
Gimnázium 

48 26 74 - - - 48 26 74 

Andrássy Gyula 
Szakközépiskola 

64 31 95 - - - 64 31 95 

Baross Gábor 
Közlekedési és 
Postaforgalmi 
Szakközépiskola 

71 35 106 - - - 71 35 106 

Bartók Béla 
Alapfokú 
Művészetoktatási 
Intézmény és 
Zeneművészeti 
Szakközépiskola 

55 11 66 -4 -4 -8 51 11 62 

Berzeviczy 
Gergely 
Kereskedelmi és 
Vendéglátóipari 
Szakközépiskola 

50 20 70 - - - 50 20 70 

Bláthy Ottó 
Villamosipari 
Szakközépiskola 

47 16 63 - - - 47 16 63 

Fáy András 
Közgazdasági 
Szakközépiskola 

67 30 97 - - - 67 30 97 

Ferenczi Sándor 
Egészségügyi 
Szakközépiskola 

81 32 113 - - - 81 32 113 

Gábor Áron 
„Művészeti Iskola” 
Szakközépiskola 

62 23 85 - - - 62 23 85 

Kandó Kálmán 
Szakközépiskola 

50 11 61 - - - 50 11 61 

Kós Károly 
Építőipari 
Szakközépiskola 

67 30 97 - - - 67 30 97 

Karacs Teréz 
Középiskolai 
Leánykollégium  

19 36 55 - - - 19 36 55 

Központi 
Leánykollégium  

20 56 76 - - - 20 56 76 

Petőfi Sándor 
Középiskolai 
Fiúkollégium 

18 32 50 - - - 18 32 50 

Összesen 1497 893 2390 -6 -9 -15 1491 888 2379 
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Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Közoktatás Sport és Civil kapcsolatok Osztálya 
Határidő:   2007. július 1. 
 
38.) Kötelezi az érintett intézmények vezetőit, hogy az alapító okiratban 
bekövetkezett változásokat - adatszolgáltatási kötelezettségüknek megfelelően 
- a Közoktatási Információs Rendszer számára teljesítsék. 
 
Felelős:   Polgármester 
                Intézményvezetők 
Közreműködik:  Közoktatás Sport és Civil kapcsolatok Osztálya 
Határidő:   2007. július 1. 
 
 
 
10. napirend tárgya:  Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város 

Önkormányzata egészségügyi alapellátásának 4 
éves feladattervére 

 
 
Polgármester: Az előterjesztés egy határozati javaslatot tartalmaz. Módosító 
indítványt az Egészségügyi Bizottság nyújtott be, melyet az előterjesztő 
elfogadott, így erről szavazni nem kell. 
 
 
Az Egészségügyi Bizottság módosító indítványa: 
 
Az Egészségügyi Bizottság javasolja, hogy az előterjesztés 1. számú melléklet 
6. pontjában szereplő határidő 2008. december 31. helyett 2007. december 
31-re módosuljon.  
 
Polgármester: Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot. 

 
 
 
A Közgyűlés  25 igen, 0 nem és  
14 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 6 fő) meghozta a 
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III-49/16.323/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata egészségügyi 

alapellátásának 4 éves feladatterve 
 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „javaslat Miskolc 
Megyei Jogú Város Önkormányzata egészségügyi alapellátásának 4 éves 
feladattervére” című előterjesztést és az alábbi határozatot hozza: 
 
1. A közgyűlés jóváhagyja Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata 
egészségügyi alapellátására vonatkozó négy éves feladattervét az előterjesztés 
melléklete szerint. 
 
Felelős:    Polgármester 
Határidő:    folyamatos 
Közreműködnek:  Egészségügyi, Családvédelmi és 

Foglalkoztatáspolitikai Főosztály 
                          Miskolc Város Főorvosa 

Semmelweis Kórház- Rendelőintézet és Egyetemi 
Oktató Kórház Főigazgatója 

 
2. A közgyűlés felhatalmazza a polgármestert, hogy a feladattervben 
meghatározottak megvalósításával, végrehajtásával kapcsolatos 
előkészületeket és intézkedéseket megtegye. 
 
Felelős:    Polgármester 
Határidő:    folyamatos 
Közreműködnek:  Egészségügyi, Családvédelmi és 

Foglalkoztatáspolitikai Főosztály 
Miskolc Város Főorvosa 
Semmelweis Kórház- Rendelőintézet és Egyetemi 
Oktató Kórház Főigazgatója 

 
 

11. napirend tárgya:  Beszámoló a 2006. évi ellenőrzési terv 
végrehajtásáról 

 
Polgármester: Az előterjesztés egy határozati javaslatot tartalmaz. Módosító 
indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot. 
 

 
A Közgyűlés 38 igen, 0 nem és  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott:  7 fő) meghozta a 
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III-50/16.324/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Beszámoló a 2006. évi ellenőrzési terv végrehajtásáról 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése a Beszámoló a 
2006. évi ellenőrzési terv végrehajtásáról c. előterjesztést megtárgyalta és a 
következő határozatot hozza: 
 
A Közgyűlés megállapítja, hogy a 2006. évi ellenőrzési terv végrehajtása 
maradéktalanul megtörtént, az arról szóló beszámoló jelentést tudomásul veszi. 
 
 
12. napirend tárgya:  Javaslat a Közterület-felügyeleti és Település-

rendészeti Főosztály részeként mezőőri szolgálat 
létrehozására és működtetésére 

 
Polgármester: Az előterjesztés egy határozati javaslatot tartalmaz. Módosító 
indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot. 

A Közgyűlés 39 igen, 0 nem és  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott:  6 fő) meghozta a 

III-51/16.325/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Javaslat a Közterület-felügyeleti és Település-rendészeti 

Főosztály részeként mezőőri szolgálat létrehozására és 
működtetésére 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Közterület-
felügyeleti és Település-rendészeti Főosztály részeként mezőőri szolgálat 
létrehozására és működtetésére” című előterjesztést és a következő 
határozatot hozza: 
 
1./ A Közgyűlés úgy dönt, hogy a Közterület-felügyeleti és Település-
rendészeti Főosztály szervezeti egységén belül mezőőri szolgálat létesüljön. 
 
Felelős:  Polgármester 
Határidő:  azonnal 
Közreműködik: Közterület-felügyeleti és Település-rendészeti Főosztály 
 
2./ A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert, hogy a mezőőri szolgálat 
nyilvántartásba vételéhez és működéséhez szükséges intézkedéseket tegye 
meg. 
 
Felelős:  Polgármester 
Határidő:  azonnal 
Közreműködik: Közterület-felügyeleti és Település-rendészeti Főosztály 
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3./ A Közgyűlés úgy dönt, hogy a Polgármesteri Hivatal személyi létszámát a 
mezőőri szolgálat feladatainak ellátása érdekében 2007. május 1-jétől nyolc 
fővel megemeli. 
 
Felelős:  Polgármester 
Határidő:  azonnal 
Közreműködik: Közigazgatási és Jogi Főosztály 
  Közterület-felügyeleti és Település-rendészeti Főosztály 
 
4./ A Közgyűlés úgy dönt, hogy a mezőőri szolgálat létrehozásának és 
működtetésének költségeit a 2007. évi I. féléves költségvetés módosításának 
keretében biztosítja. 
                                     
Felelős:  Polgármester 
Határidő:  azonnal 
Közreműködik: Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
  Közterület-felügyeleti és Település-rendészeti Főosztály 

 
 
 
13. napirend tárgya:  Javaslat a Miskolc Megyei Jogú Város 

Önkormányzata és a Miskolci Városgazda Kht. 
között létrejött közszolgáltatási szerződés 
módosítására 

 
Polgármester: Az előterjesztés egy határozati javaslatot tartalmaz. Módosító 
indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot. 

 
 
 
 
A Közgyűlés 37 igen, 2 nem és  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 6  fő) meghozta a 
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III-52/16.326/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Miskolci 

Városgazda Kht. között létrejött Közszolgáltatási szerződés 
módosítása 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Miskolc 
Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Miskolci Városgazda Kht. között 
létrejött Közszolgáltatási szerződés módosítására” című előterjesztést és a 
következő határozatot hozza: 
 
1./ A Közgyűlés úgy dönt, hogy a Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata 
és a Miskolci Városgazda Kht. között létrejött Közszolgáltatási szerződés „A 
közszolgáltatási szerződés keretében ellátandó közszolgáltatások körében 
meghatározott részfeladatokról” szóló mellékletének „Egyéb városüzemeltetési 
feladatok” című VIII. pontjának „Roncsautók elszállítása” című 7. pontja hatályát 
veszti. 
 
Felelős:  Polgármester 
Határidő:  azonnal 
Közreműködik: Építési és Környezetvédelmi Főosztály 
  Miskolci Városgazda Kht. 
  Közigazgatási és Jogi Főosztály 
 
2./ A Közgyűlés utasítja a Polgármestert, hogy a szerződésmódosításhoz  
szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
Felelős:  Polgármester 
Határidő:  azonnal 
Közreműködik: Építési és Környezetvédelmi Főosztály 
  Miskolci Városgazda Kht. 
  Közigazgatási és Jogi Főosztály 
 
 
15. napirend tárgya:  Javaslat a Nagy-Avas felső sor 446. számú ingatlan 

előtti partfalszakadás vis maior pályázatra történő 
benyújtására és a pályázathoz szükséges önrész 
biztosítására 

 
Polgármester: Az előterjesztés egy határozati javaslatot tartalmaz. Módosító 
indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot. 
 

 
A Közgyűlés 39 igen, 0 nem és  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 6 fő) meghozta a 
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III-53/16.328/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Javaslat a Nagy-Avas felső sor 446. számú ingatlan előtti 

partfalszakadás vis maior pályázatra történő benyújtására és a 
pályázathoz szükséges önrész biztosítására  

 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „A Nagy-Avas felső sor 
446.számú ingatlan előtti partfalszakadás vis maior pályázatra történő 
benyújtására és a pályázathoz szükséges önrész biztosítására” című 
előterjesztést és az alábbi határozatot hozza. 
 
1. Az önkormányzat a Nagy-Avas  felső soron kialakult vis maior helyzetet 
saját erejéből sem részben sem egészében megoldani nem tudja, ezért a 
közgyűlés egyetért azzal, hogy az önkormányzat az Észak-Magyarországi 
Regionális Fejlesztési Tanácshoz vis maior támogatási pályázatot nyújtson be. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Városüzemeltetési és Beruházási Osztály 
Határidő:   2007. április 14. 
 
 
2. A közgyűlés kötelezettséget vállal arra hogy, a Nagy- Avas felső sori vis 
maior káresemény elhárításához - sikeres pályázat estén - a 40 %-os önrészt 
amely az előzetes költségbecslések alapján 10 millió Ft a 2007. évi 
költségvetés „Pályázatok önrésze” költséghelyről biztosítja. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
Határidő:   sikeres pályázat esetén azonnal 

 
 
 
16. napirend tárgya:  Önálló képviselői indítvány: Intézkedések Miskolc 

város a II. Nemzeti Fejlesztési Tervhez kötődő 
pályázatainak előkészítésével kapcsolatban 

 
Polgármester: Az előterjesztés egy határozati javaslatot tartalmaz. Módosító 
indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot. 

 
 
A Közgyűlés 39 igen, 0 nem és  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott:  6 fő) meghozta a 
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III-54/16.329/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Intézkedések Miskolc város a II. Nemzeti Fejlesztési Tervhez 

kötődő pályázatainak előkészítésével kapcsolatban 
 
Miskolc város közgyűlése megtárgyalta az Intézkedések Miskolc város a II. 
Nemzeti Fejlesztési Tervhez kötődő pályázatainak előkészítésével 
kapcsolatban-című előterjesztést és az alábbi határozatot hozza: 
 
A közgyűlés utasítja a Polgármestert, hogy 
 tájékoztassa a Közgyűlést a fejlesztési programok állásáról, az eddig elvégzett 
munkáról, az Észak-Magyarországi Regionális Fejlesztési Tanács a tárggyal 
kapcsolatban meghozott döntéseiről; 
- dolgoztassa ki Miskolc városának a II. Nemzeti Fejlesztési Terv Operatív 
Programjaihoz kapcsolódó konkrét projektjeit és jóváhagyásra terjessze a 
Közgyűlés elé. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik: Polgármesteri Kabinet 
Határidő:  2007. júniusi közgyűlés 
 
18. napirend tárgya:  Beszámoló a polgármesterre átruházott és a lejárt 

határidejű              határozatok végrehajtásáról 
 
Polgármester: Az előterjesztés egy határozati javaslatot tartalmaz. Módosító 
indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot. 
 

A Közgyűlés  25 igen, 13  nem 
és  0 tartózkodó szavazattal 
(nem szavazott:  7fő) meghozta 
a 
 

III-55/16.331/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Beszámoló a polgármesterre átruházott és a lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Beszámoló az 
átruházott hatáskörök gyakorlásáról, valamint a lejárt határidejű közgyűlési 
határozatok végrehajtásáról (2006. II. félév)” című előterjesztést, és az alábbi 
határozatot hozza: 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése az átruházott hatáskörök gyakorlásáról, 
valamint a lejárt határidejű közgyűlési határozatok végrehajtásáról szóló 2006. 
II. féléves beszámolót elfogadja. 
 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik: Közigazgatási és Jogi Főosztály 
Határidő:  azonnal  
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1. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Factory Sportaréna Komlóstetői 

Kerékpáros Sport Klub részére történő 
használatba adására vonatkozó szerződés 
módosítására 

 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

A Közgyűlés 38 igen, 0 nem és   
1 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 6 fő) meghozta a 

 
III-56/16.347/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Factory Sportaréna Komlóstetői Kerékpáros Sport Klub részére 

történő használatba adására vonatkozó szerződés módosítása 
 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Factory 
Sportaréna Komlóstetői Kerékpáros Sport Klub részére történő használatba 
adására vonatkozó szerződés módosítására” című előterjesztést, és az alábbi 
határozatot hozza: 
 
A Közgyűlés egyetért az Önkormányzat és a Komlóstetői Kerékpáros Sport 
Klub között 2004. augusztus 31-én megkötött használati szerződés 
módosításával, és felhatalmazza a Polgármestert a módosításokkal egységes 
szerkezetbe foglalt – 1. sz. melléklet szerinti – használati szerződés aláírására. 
 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik: Közigazgatási és Jogi Főosztály 
  Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály 
  Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
  Építési, Környezetvédelmi és Településfejlesztési Főosztály 
Határidő:   azonnal 

 
 
2. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat települési önkormányzat szilárd 

burkolatú belterületi közutak burkolat 
felújítására benyújtandó pályázatok 
önrészének biztosítására 

 
 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

 
A Közgyűlés 39 igen, 0 nem és   
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 6 fő) meghozta a 
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III-57/16.350/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Települési önkormányzati szilárd burkolatú belterületi közutak 

burkolat felújítására benyújtandó pályázatok önrészének 
biztosítása 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a 6/2007 (III.1) költségvetési 
rendeletében biztosított 200 millió forint pályázati önrészből, az Észak-
Magyarországi Regionális Fejlesztési Tanácshoz „Települési önkormányzati 
szilárd burkolatú belterületi közutak burkolat felújítása” címmel, benyújtandó 
pályázatok önrészeként az alábbi ütemezés szerinti saját forrást az alábbiak 
szerint biztosítja. 
 
 
A felújítandó utak jegyzéke:                                                           Adatok Ft-ban  
 

Utca megnevezése Biztosítandó 
önrész 

Elnyerhető 
támogatás 

Költségek 
összesen 

Dankó Pista utca 11.578 080 3.648 720 15.226 800

Mendikás dülő 17.962 704 6 933 456 24.896 160

Thököly utca 15.923 880 4.448 520 20.372 400

Vologda utca 8.546 160 3.151 440 11.697 600

Ferenczy Sándor utca 5.636 184 1.700 376 7.336 560

Belvárosi utak I 
(Kazinczy utca-Deák tér) 

23.153 064 7.609 896 30.762 960

Ilona utca 6.304 560 2.402 640 8.707 200

Malomszög utca 3.455 760 1.183 440 4.639 200

Csabai kapu 
(3- főút-Ifjúság utca 
között) 

14.295 792 5.526 288 19.822 080

Belvárosi utak II 
(Petőfi utca-Geró utca) 

27.891 120 9.942 480 37.833 600

Összesen: 134.747 304 46.547 256 181.294 560
 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik: Közigazgatási és Jogi Főosztály 
   Fejlesztési és Pályázati Csoport 
   Városüzemeltetési és Beruházási Osztály 
   Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
Határidő:   2007. december 31. 
 
       
3. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat Miskolc, Sajószigeti út útburkolat 

felújítás kivitelezésére a József A.-
Zsigmondy utak között 

 
 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 
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A Közgyűlés 39 igen, 0 nem és   
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 6 fő) meghozta a 

 
III-58/16.344/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Sajószigeti út útburkolat felújítás kivitelezése a József A. -  

Zsigmondy utak között 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „a Miskolc, Sajószigeti 
út útburkolat felújítás kivitelezése a József A. -  Zsigmondy utak között 
tárgyában készített előterjesztésben foglaltakat,melyre az alábbi határozatot 
hozza: 
  
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése kötelezettséget vállal arra, hogy a 
2008. évi költségvetés terhére a Miskolc, Sajószigeti út útburkolat  felújítás 
kivitelezésre a József A. - Zsigmondy utak között 167 millió Ft előirányzatot 
biztosít. 
      
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik: Városüzemeltetési és Beruházási Osztály 
                             Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
      Építési, Környezetvédelmi és Településfejlesztési  
      Főosztály 
Határidő:   folyamatos 
 
 
 
4. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat pályázat benyújtására 2007. évi 

HÖF CÉDE támogatás elnyerése céljából 
„Egressy Béni Zeneiskola épületének 
átalakítására és rekonstrukciójára” 

 
 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot, figyelemmel a tárgyaláskor Juga 
György képviselő úr által előadott kiegészítéssel, amit előterjesztőiként kezel. 
 

 
A Közgyűlés 38 igen, 0 nem és   
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 7 fő) meghozta a 
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III-59/16.349/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Pályázat benyújtása a 2007. évi HÖF CÉDE támogatás elnyerése 

céljából az „Egressy Béni Zeneiskola épületének átalakítása és 
rekonstrukciója „ tárgyban 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a HÖF CÉDE 
támogatással megvalósítandó „Egressy Béni Zeneiskola épületének átalakítása 
és rekonstrukciója” tárgyú pályázat benyújtására és saját erő biztosítására 
vonatkozó sürgősségi indítványt, és az alábbi határozatot hozta: 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése ülésén úgy határozott, hogy az Észak-
Magyarországi Regionális Fejlesztési Tanács által meghirdetett HÖF CÉDE 1. 
jogcím támogatására pályázatot nyújt be. 
 
A pályázat célja: Egressy Béni Zeneiskola épületének átalakítása és 
rekonstrukciója. 
 
A fejlesztés megvalósulási helye: Miskolc, Palóczy u. 4. 
 
A fejlesztés forrásösszetétele: 
 
              adatok Ft-ban 

Megnevezés 2007. év 

Saját forrás    20.696.088 

Hitel      - 

Támogatásból igényelt összeg    31.044.133 

Egyéb támogatás (nevesítve)      - 

Egyéb forrás       - 

Összesen    51.740.221 

 
A Képviselőtestület/Közgyűlés a 2007. évi saját forrás összegét a 2007. évi 
költségvetéséről szóló 6/2007.(III.7). számú költségvetési rendeletében 
biztosítja. A testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtására. 
 
Felelős:             Polgármester  
Közreműködik:  Városüzemeltetési és Beruházási Osztály 
 Pénzügyi és Gazdálkodási Osztály                                       
Határidő:           azonnal 

 
 5. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat pályázat benyújtására 2007. évi 

HÖF CÉDE támogatás elnyerése céljából  
„Bulgárföldi Általános és Magyar-Angol Két 
Tanítási Nyelvű Iskola Erenyői 
Tagiskolájának elektromos 
rekonstrukciójára” 
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Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

A Közgyűlés 39 igen, 0 nem és   
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 6 fő) meghozta a 

III-60/16.346/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Pályázat benyújtása a 2007. évi HÖF CÉDE támogatás elnyerése 

céljából a „Bulgárföldi Általános és Magyar-Angol Két Tanítási 
Nyelvű Iskola Erenyői Tagiskolájának elektromos 
rekonstrukciója” tárgyban 

 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a HÖF CÉDE támogatás 
elnyerésére céljából benyújtandó pályázatra vonatkozó sürgősségi indítványt és 
az alábbi határozatot hozta: 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése ülésén úgy határozott, hogy az Észak-
Magyarországi Regionális Fejlesztési Tanács által meghirdetett HÖF CÉDE 1. 
jogcím támogatására pályázatot nyújt be. 
 
A pályázat célja: Bulgárföldi Általános és Magyar-Angol Két Tanítási nyelvű 
Iskola Erenyői Tagiskolájának elektromos rekonstrukciója 
 
A fejlesztés megvalósulási helye: Miskolc, Faller J. u. 9. 
 
A fejlesztés forrásösszetétel: 
             adatok Ft-ban 

Megnevezés 2007. év 

Saját forrás 9.202.683 

Hitel - 

Támogatásból igényelt összeg 13.804.025 

Egyéb támogatás (nevesítve) - 

Egyéb forrás  - 

Összesen 23.006.708 

 
A Képviselőtestület/Közgyűlés a 2007. évi saját forrás összegét a 2007. évi 
költségvetéséről szóló 6/2007.(III.7). számú költségvetési rendeletében 
biztosítja. A testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtására. 
 
Felelős:             Polgármester  
Közreműködik:  Városüzemeltetési és Beruházási Osztály 
 Pénzügyi és Gazdálkodási Osztály 
Határidő:           azonnal 
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6. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat pályázat benyújtására 2007. évi HÖF 
CÉDE támogatás elnyerése céljából „Szilágyi 
Dezső Általános Iskola elektromos 
rekonstrukciójára” 

 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

A Közgyűlés 39 igen, 0 nem és   
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 6 fő) meghozta a 

III-61/16.348/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Pályázat benyújtása a 2007. évi HOF CÉDE támogatás elnyerése 

céljából a Szilágyi Dezső Általános Iskola elektromos 
rekonstrukciójára 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta az Észak-Magyarországi 
Regionális Fejlesztési Tanács felhívására benyújtandó pályázattal kapcsolatos 
sürgősségi indítványt, és az alábbi határozatot hozta: 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése ülésén úgy határozott, hogy az Észak-
Magyarországi Regionális Fejlesztési Tanács által meghirdetett HÖF CÉDE 1. 
jogcím támogatására pályázatot nyújt be. 
 
A pályázat célja: Szilágyi Dezső Általános Iskola elektromos rekonstrukciója 
A fejlesztés megvalósulási helye: Miskolc, Szilágyi D. u. 53. 
A fejlesztés forrásösszetétele: 
 
                                                                                     adatok Ft-ban 
 

Megnevezés 2007. év 

Saját forrás 10.716.000 

Hitel - 

Támogatásból igényelt összeg 16.074.000 

Egyéb támogatás (nevesítve) - 

Egyéb forrás  - 

Összesn 26.790.000 

 
A Képviselőtestület/Közgyűlés a 2007. évi saját forrás összegét a 2007. évi 
költségvetéséről szóló 6/2007.(III.7.) számú költségvetési rendeletében 
biztosítja. A testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtására. 
 
Felelős:             Polgármester  
Közreműködik:  Városüzemeltetési és Beruházási Osztály 
 Pénzügyi és Gazdálkodási Osztály 
Határidő:           azonnal 
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7. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat pályázat benyújtására 2007. évi 
HÖF CÉDE támogatás elnyerése céljából  
„Tüskevár Óvoda és Általános Iskola 
épületének korszerűsítésére” 

 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

A Közgyűlés 38 igen, 0 nem és   
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 7fő) meghozta a 

 
III-62/16.343/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Pályázat benyújtása a 2007. évi HOF CÉDE támogatás elnyerése 

céljából a Tüskevár Óvoda és Általános Iskola épületének 
korszerűsítésére 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta az Észak-Magyarországi 
Regionális Fejlesztési Tanács felhívására benyújtandó pályázattal kapcsolatos 
sürgősségi indítványt és az alábbi határozatot hozta: 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése ülésén úgy határozott, hogy az Észak-
Magyarországi Regionális Fejlesztési Tanács által meghirdetett HÖF CÉDE 1. 
jogcím támogatására pályázatot nyújt be. 
 
A pályázat célja a Tüskevár Óvoda és Általános Iskola épületének 
korszerűsítése. 
A fejlesztés megvalósulási helye: Miskolc, Gagarin u. 50. 
A fejlesztés forrásösszetétele: 
                                                                                       adatok Ft-ban 

Megnevezés 2007. év 

Saját forrás 14.294.528 

Hitel  

Támogatásból igényelt összeg 21.441.792 

Egyéb támogatás (nevesítve)  

Egyéb forrás   

Összesen 35.736.320 

 
A Képviselőtestület/Közgyűlés a 2007. évi saját forrás összegét a 2007. évi 
költségvetéséről szóló 6/2007.(III.7.) számú költségvetési rendeletében 
biztosítja. A testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtására. 
 
Felelős:             Polgármester  
Közreműködik:  Városüzemeltetési és Beruházási Osztály 
 Pénzügyi és Gazdálkodási Osztály 
Határidő:           azonnal 
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8. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat megváltozott 
munkaképességű dolgozók 
foglalkoztatására kiírt pályázat 
kapcsán a Szocio-Produkt Kft. 
Blaskovics u. 22. sz. alatti 
telephelyére történő jelzálog 
bejegyzésére 

 
 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

A Közgyűlés 38 igen, 0 nem és   
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 7 fő) meghozta a 

III-63/16.345/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot 
 
Tárgy: A megváltozott munkaképességű személyek foglalkoztatásának 

támogatására elnyert pályázathoz ingatlan fedezet 
felajánlásához történő hozzájárulás 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta „A megváltozott 
munkaképességű személyek foglalkoztatásának támogatására elnyert 
pályázathoz ingatlan fedezet felajánlásához történő hozzájárulás” című 
előterjesztést és alábbiakról határozott. 
 
1. A Közgyűlés a Szocio-Produkt Kft által a megváltozott munkaképességű 
személyek foglalkoztatásának támogatására elnyert pályázat fedezeteként 
hozzájárul 36.000 eFt erejéig, a foglalkoztatási kötelezettség időtartamára (3 
év) jelzálog bejegyzéshez a Regionális Munkaügyi Központ javára a Miskolc, 
Blaskovics u. 22. sz. alatti 3093 hrsz-ú ingatlanra vonatkozóan. 
 
2. A fedezetként felajánlott ingatlan vagyonbiztosítása – A Regionális 
Munkaügyi Központ kedvezményezettként történő megjelölésével – a Szocio-
Produkt Kft kötelezettsége. 
 
3. A szerződésben rögzített foglalkoztatási kötelezettség leteltével a 
jelzálogjog törlése érdekében a Szocio-Produkt Kft köteles intézkedni. 
 
 
Felelős:  Közgyűlés 
Közreműködik: Szocio-Produkt Kft 
Határidő:  azonnal 
 
9. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Diósgyőri Kórház–Rendelőintézet 

és a Semmelweis  Kórház-Rendelőintézet és 
Egyetemi Oktató Kórház közötti 
ágykapacitások átcsoportosításra 
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Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

A Közgyűlés 39 igen, 0 nem és   
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott:6 fő) meghozta a 

III-64/16.340/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Diósgyőri Kórház – Rendelőintézet és a Semmelweis Kórház- 

Rendelőintézet és Egyetemi Oktató Kórház közötti 
ágykapacitások átcsoportosítása 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta „Javaslat a Diósgyőri 
Kórház – Rendelőintézet és a Semmelweis Kórház- Rendelőintézet és 
Egyetemi Oktató Kórház közötti ágykapacitások átcsoportosításra.” című 
előterjesztést és a következő határozatot hozza: 
 
1.) A Közgyűlés egyetért azzal, hogy a Semmelweis Kórház- Rendelőintézet 
és Egyetemi Oktató Kórház 1 belgyógyászati ágya a fekvőbeteg-szakellátási 
kapacitáson belül a Diósgyőri Kórház- Rendelőintézet számára 
átcsoportosításra kerüljön.  
 
Felelős:  Polgármester 
Határidő:  azonnal 
Közreműködik: Egészségügyi, Családvédelmi és Foglalkoztatáspolitikai 

Főosztály 
 Semmelweis Kórház- Rendelőintézet és Egyetemi Oktató 
Kórház Főigazgatója 

  Diósgyőri Kórház- Rendelőintézet Igazgatója 
 
2.) A Közgyűlés egyetért azzal, hogy a Diósgyőri Kórház- Rendelőintézet 1 
intenzív ágya a fekvőbeteg-szakellátási kapacitáson belül a Semmelweis 
Kórház- Rendelőintézet és Egyetemi Oktató Kórház számára átcsoportosításra 
kerüljön.  
 
Felelős:  Polgármester 
Határidő:  azonnal 
Közreműködik: Egészségügyi, Családvédelmi és Foglalkoztatáspolitikai 

Főosztály 
 Semmelweis Kórház- Rendelőintézet és Egyetemi Oktató-
kórház Főigazgatója 

  Diósgyőri Kórház- Rendelőintézet Igazgatója 
 
3.) A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert, hogy a Semmelweis Kórház- 
Rendelőintézet és Egyetemi Oktató Kórház és a Diósgyőri Kórház- 
Rendelőintézet között végrehajtott ágyszám-átcsoportosítással összefüggő 
intézkedéseket a Borsod-Abaúj-Zemplén Megyei Egészségbiztosítási Pénztár 
illetve az Állami Népegészségügyi és Tisztiorvosi Szolgálat Észak-
magyarországi Regionális Intézete felé megtegye.  
 



 102 

10. sürgősségi napirend tárgya: Javaslat a szakellátási normatíva 
felosztásáról szóló közigazgatási 
határozatokból adódó, a fekvőbeteg 
ellátó egészségügyi szolgáltatóknál 
megvalósuló intézményi átalakítások 
költségeinek támogatására irányuló 
pályázat benyújtására 

 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

 
A Közgyűlés 23 igen, 0 nem és   
14 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 8 fő) meghozta a 

 
 
III-65/16.341/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: A szakellátási normatíva felosztásáról szóló közigazgatási 

határozatokból adódó, a fekvőbeteg ellátó egészségügyi 
szolgáltatóknál megvalósuló intézményi átalakítások 
költségeinek támogatására irányuló pályázat benyújtása 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta „Javaslat a szakellátási 
normatíva felosztásáról szóló közigazgatási határozatokból adódó, a 
fekvőbeteg ellátó egészségügyi szolgáltatóknál megvalósuló intézményi 
átalakítások költségeinek támogatására irányuló pályázat benyújtására” című 
előterjesztést és a következő határozatot hozza: 
 
1.) A Közgyűlés egyetért azzal, hogy Miskolc Megyei Jogú Város 

Önkormányzata, mint a Semmelweis Kórház- Rendelőintézet és Egyetemi 
Oktató Kórház, valamint a Diósgyőri Kórház- Rendelőintézet fenntartója 
pályázatot nyújtson be az Egészségügyi Minisztérium által a szakellátási 
normatíva felosztásáról szóló közigazgatási határozatokból adódó, a 
fekvőbeteg ellátó egészségügyi szolgáltatóknál megvalósuló intézményi 
átalakítások költségeinek támogatására irányuló pályázatra. 

 
Felelős:  Polgármester 
Határidő:   azonnal 
Közreműködik: Egészségügyi, Családvédelmi és 

Foglalkoztatáspolitikai Főosztály 
Semmelweis Kórház- Rendelőintézet és Egyetemi 
Oktató Kórház Főigazgatója 

   Diósgyőri Kórház- Rendelőintézet Igazgatója 
 

2.) A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert, hogy a fenntartó nevében a 
pályázat kötelező tartalmi elemét képező azon nyilatkozatokat megtegye, 
amelyben kötelezettséget vállal Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata 
mint fenntartó arra, hogy a pályázat elnyerése esetén a biztosított összeget 
a pályázatban megjelölt és jóváhagyott feltételek szerint használja fel és 
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ennek elmaradása esetén a kiutalt összeget visszafizeti, valamint 2007. 
október 31-éig beszámol a pályázat időtervben meghatározottaknak 
megfelelő végrehajtásáról, a pályázatban elnyert összeg felhasználásáról a 
felhasználást igazoló számlák egyidejű benyújtásával.  
 
Felelős:  Polgármester 
Határidő:   azonnal 
Közreműködik:  Egészségügyi, Családvédelmi és 

Foglalkoztatáspolitikai Főosztály 
 Semmelweis Kórház- Rendelőintézet és Egyetemi 
Oktató Kórház Főigazgatója 

   Diósgyőri Kórház- Rendelőintézet Igazgatója 
 
3.) A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a pályázathoz kapcsolódóan 

egy előzetes kezességvállaló nyilatkozat megtételére, amelyben Miskolc 
Megyei Jogú Város Önkormányzata mint fenntartó kötelezettséget vállal 
arra, hogy akkor is gondoskodik az egészségügyi szolgáltató és az 
Országos Egészségbiztosítási Pénztár által megkötött, érvényes 
finanszírozási szerződés szerinti kapacitások működésének 
folytonosságáról, ha a pályázaton elnyert támogatást a pályázatban vállalt 
kötelezettségek teljesítésének elmulasztása vagy csak részben történő 
teljesítése következtében vissza kell fizetnie.  

 
Felelős:  Polgármester 
Határidő:   azonnal 
Közreműködik: Egészségügyi, Családvédelmi és 

Foglalkoztatáspolitikai Főosztály  
 Semmelweis Kórház- Rendelőintézet és Egyetemi 
Oktató Kórház Főigazgatója 

   Diósgyőri Kórház- Rendelőintézet Igazgatója 
 

 
11. sürgősségi napirend tárgya: Javaslat a Diósgyőri Kórház-Rendelőintézet 

Kerpely út 1. szám alatti Rendelőintézetének 
épületében található helyiség bérbeadására  

 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

 
 
A Közgyűlés 39 igen, 0 nem és   
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 6 fő) meghozta a 
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III-66/16.342/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Diósgyőri Kórház- Rendelőintézet Kerpely út 1. szám alatti 

Rendelőintézetének épületében található helyiség bérbeadása 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta „Javaslat a Diósgyőri 
Kórház- Rendelőintézet Kerpely út 1. szám alatti Rendelőintézetének 
épületében található helyiség bérbeadására ” című előterjesztést és a 
következő határozatot hozza: 
A Közgyűlés hozzájárul ahhoz, hogy a Diósgyőri Kórház- Rendelőintézet 
Kerpely út 1. szám alatti Rendelőintézetének épületében található 190 
négyzetméter alapterületű helyiséget a MED-REPRESENT Bt. részére 
határozott időre, 10 évre az 1. számú mellékletben meghatározott bérleti 
szerződés szerint bérbe adja. 
 
Felelős: Polgármester 
Határidő:  azonnal 
Közreműködik: Egészségügyi, Családvédelmi és 

Foglalkoztatáspolitikai  
                                      Főosztály 
       Diósgyőri Kórház- Rendelőintézet Igazgatója 

 
 (A bérleti szerződés mellékelve a jegyzőkönyvhöz.) 

 
12. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város 

Önkormányzatának a Megyei Etikai 
Tanácsban való képviseletére 

 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

A Közgyűlés 38 igen, 0 nem és   
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 7 fő) meghozta a 

III-67/16.352/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának a Megyei Etikai 

Tanácsban való képviselete 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat Miskolc 
Megyei Jogú Város Önkormányzatának a Megyei Etikai Tanácsban való 
képviseletére” című előterjesztést és az alábbi határozatot hozza: 
 
A közgyűlés a Megyei Etikai Tanácsban Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzat képviseletével dr. Kovács Zoltánt a Semmelweis Kórház-
Rendelőintézet és Egyetemi Oktató Kórház jogtanácsosát bízza meg. 
 
Felelős:    Polgármester 
Határidő:    folyamatos 
Közreműködnek:    Egészségügyi, Családvédelmi és 

Foglalkoztatáspolitikai Főosztály 
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13. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat Egészségügyi Ad-Hoc 
Bizottság létrehozására 

 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

A Közgyűlés 37 igen, 0 nem és    
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 8 fő) meghozta a 

 
III-68/16.351/2007. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Egészségügyi Ad-hoc Bizottság létrehozása 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta „Javaslat Egészségügyi 
Ad-hoc Bizottság létrehozására” című előterjesztést és a következő 
határozatot hozza: 
 
1.) A Közgyűlés a Semmelweis Kórház- Rendelőintézet és Egyetemi Oktató 
Kórház, valamint a Diósgyőri Kórház- Rendelőintézet gazdálkodásának 
rendszeres figyelemmel kísérésére, a működéssel kapcsolatos tevékenységre 
vonatkozó elképzelések javaslatok véleményezésére, koordinálására, a 
kórházigazgatók munkájának segítésére, Egészségügyi Ad-hoc Bizottságot hoz 
létre.  
 
Felelős:  Polgármester 
Határidő:  azonnal 
Közreműködik: Egészségügyi, Családvédelmi és Foglalkoztatáspolitikai 

Főosztály 
  Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály  
 
2.) A Közgyűlés felkéri: 
 Dr.Varga Zoltán képviselőt (Gazdasági Bizottság elnöke) 
 Dr.Hardonyi András képviselőt (Egészségügyi Bizottság elnöke 
 Lenártek András képviselőt (Pénzügyi Bizottság elnöke) 
 Dr.Kriza Ákos képviselőt, 
 Dr. Nagy Ferenc főorvos 
 Dr.Szalkay Iván városi főorvos 
 Semmelweis Kórház-Rendelőintézet és Egyetemi Oktató Kórház igazgatója 
 Diósgyőri Kórház-Rendelőintézet igazgatója 
 
az Egészségügyi Ad-hoc Bizottság tagjának. 
 
Felelős:  Polgármester 
Határidő:  azonnal 
Közreműködik: Egészségügyi, Családvédelmi és Foglalkoztatáspolitikai 

Főosztály  
  Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály  
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3.) A Közgyűlés az Egészségügyi Ad-hoc Bizottság vezetésével  a Gazdasági 
Bizottság  elnökét, Dr. Varga Zoltánt bízza meg. 
 
Felelős:  Polgármester 
Határidő:  azonnal 
Közreműködik: Egészségügyi, Családvédelmi és Foglalkoztatáspolitikai 

Főosztály  
  Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály  
 
4.) A Közgyűlés felhatalmazza az Egészségügyi Ad-hoc Bizottságot, hogy 
szükség esetén  egyeztetéseket és intézkedéseket kezdeményezzen a 
Polgármesternél, más intézményeknél, a városi egészségügyi ellátórendszer 
közreműködőinél a Közgyűlés illetékes bizottságainál, illetve a Polgármesteri 
Hivatal illetékes Főosztályainál és az Önkormányzat egyéb intézményeinél, 
valamint gazdasági társaságainál.   
 
Felelős:  Polgármester 
Határidő:  azonnal 
Közreműködik: Egészségügyi, Családvédelmi és Foglalkoztatáspolitikai 

Főosztály  
  Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály  
 
 
 
 
 
Polgármester: Ezzel a napirendek szavazásának a végére értek. A következő 
Közgyűlés időpontja: 2007. május 10. Az ülést 20.28-kor berekeszti.  

 
 
 

k.m.f. 
 

 
 
 

        
 Dr. Mészáros Miklós                                                Káli  Sándor 

 j e g y z ő                                                   p o l g á r m e s t e r 
 

 


